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Evropska komisija Entente Florale 

Bo premogarsko mesto 
"premagalo" Evropo? 

Po tem, kar so predstavniki 
MO Velenje v torek pokazali 
enajstčlanski komisiji tek-
movanja Entete Florale, lahko 
po tihem upamo na visoke 
ocene. Prekrasen poletni dan 
je urejenost ulic, hiš, zelenic in 

cest še poudaril, kljub 
počitniškemu času pa je Velen-
jc dajalo občutek prijctnega 
modernega mesta, v katerem 
je lepo živeti. 

Po prvih individualnih oce-
nah članov komisije so ga tako 

doživeli tudi oni. Rezultati tek-
movanja za najlepše urejeno 
mesto v Evropi bodo znani 
septembra, nam pa bo ostalo 
čisto, lepo mesto, kakršnega si 
lahko le želimo vsak dan v letu. 

• bš, foto: bš 

Ko je komisija obiskaia Titov trg, se malčki iz velenjskih vrtcev niso pustili motiti. Z barvnimi 
kredami so krojili izgled mesta po svoji podobi. 
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Nova turistična karta in prospekt Velenja 

Kažipot doživetij 
v mestu priložnosti 

Na tiskovno konferenco so povabili tudi avtorje in oblikovalce nove turistične karte Velenja 
ter prospekta, predstavil pa ju je Alojz Hudarin, vodja TlC-a. 

Mesto velenje in z njim ce-
lotna Šaleška dolina že dolgo 
stavi na turizem, v čigar raz-
voj naj bi vlagali vsako leto 
več. Žal lahko turistični obisk 
trenutno spremljamo le na 
podlagi turističnih taks in 
prodanih kart, zato odgovorni 
v mestu težko odgovorijo na 
vprašanje, v kolikšni meri 
smo turistično že uspešni. 
Letno velenjski grad obišče 25 
tisoč obiskovalcev, nov Muzej 
premogovništva Slovenije je 
od konca maja do sedaj obis-
kalo že 2000 Ijudi... Da bo 
obisk še boljši, bosta po pre-
pričanju tistih, ki se v mestu 
ukvarjajo s turizmom, pripo-
mogla nov predstavitveni tu-
ristični katalog Velenja in 
Šaleške doline ter turistična 
karta Velenja. 

"To je prvi korak k boljši 
predstavitvi in prepoznavno-
sti mesta doma in v tujini," je 

zatrdil Alojz Hudarin, vodja 
TlC-a Velenje. Na torkovi ti--
skovni konferenci, kjer so 
predstavili obe novi publikaci-
ji, je povedal tudi, da jih bo 
sledilo še več. Te bodo specia-
lizirane, manj obsežne in na-
menjene ciljnim populacijam. 

Novo turistično karto mesta 
Velenje so izdali v nakladi 
5000 izvodov v treh jezikih; 
slovenskem, angleškem in 
nemškem jeziku. Oblikovali in 
pripravili so jo na Geodet-
skem zavodu Slovenije. Karta 
je narejena v merilu 1:8000. Je 
izredno pregledna, hkrati pa 
vsebuje veliko servisnih infor-
macij, ki obiskovalca usmerja-
jo in mu dajejo vedeti, kaj je v 
Dolini vredno ogleda. Karta 
bo naprodaj v TIC-u in po-
membnejših turističnih točkah 
po Sloveniji. 

Turistični prospekt, ki pred-
stavlja turistično, kulturno, 

Sovinja 
jezera clsta 
Zavod za zdravstveno varstvo iz Celja je analizi-
ral vode in ugotovil, da je velenjsko jezero ne-
oporečno. 

Več na strani 15. 

zgodovinsko, zabavno in 
športno plat Šaleške doline, je 
izšel v štirih jezikih (sloven-
skem, angleškem, nemškem in 
italijanskem), v vsakem v na-
kladi 3000 izvodov. Tekste je 
napisala novinarka Dela Dar-
ja Verbič, prevode so opravili 
v velenjskem podjetju Asterix, 
fotografije so delo Matevža 
Lenarčiča, Damijana Kljajiča, 
Mateja Mejovška in Alojza 
Ojsterška. Katalog je všečno 
in pregledno oblikovala Duša 
Arsovska, produkcija pa je bi-
la zaupana podjetju EPSI. Po-
sredovali ga bodo tudi Centru 
za promocijo in razvoj turiz-
ma, ki naj bi poskrbel za po-
spešeno distribucijo doma in v 
tujini. Avtorji so v prospektu 
poskušali zajeti čim več infor-
macij o možnostih za izlet in 
oddih v Dolini, ki je še vedno 
vse preveč zaznamovana z 
ekološkimi bremeni iz prete-
klosti. Zato sta tako turistična 
karta kot prospekt dokaz, da 
imamo v Velenju in okolici kaj 
ponuditi in pokazati. 

• bš 

Ob koncu tedna bo 
sončno in ne prevroče , 

od 15. do 31. julija 

Quo vadis, 
matura? 

Vdanašnji številki (str. 8) govorimo o 
maturi. O maturi iz dveh zornih kotov; matere 
najuspešnejše učenke Šolskega centra Velenje 
in dveh priznanih pedagogov. Ceprav 
vsi trije ugotavljajo, da je matura še 
vse premalo dodelana, pa so si 
stališča močno nasprotujoča. 

Posebej preseneča zado-
voljstvo, da ni nihče od dobrih 
dijakov na maturipadel. In to 
govorijo tisti, ki najbolje vedo, da 
ni dovolj, če maturo opraviš, da 
potrebuješ za vpis na željeni študij 
določeno število točk. Zaradi teh točk pa je za 
vedno lahko predrugačena načrtovana življen-
jska pot. Se posebej nesprejemljivo je, da o 
nadaljnji poklicni usmeritvi odločajo točke pri 
predmetih, kijih morda pri nadaljnjem študiju 
maturantje sploh ne bodo potrebovali. 

Zaradi tako sestavljene mature, postajajo 

Tako 

nekateri poklici ogroženi. Pedagogipa bodo 
morali sprejeti tudi svoj del krivde in moralne 

odgovomosti, da so otroci preobremenjeni 
(to priznavajo, premalo pa naredijo, 

da bi se kaj spremenilo) in se 
razvijajo v razrvane osebnosti, 
kar botruje kasneje tudi 
mnogim psihičnim težavam. 

Zagovarjanje takšnega 
ocenjevanja, ob tem, da je 

vsakršna misel o dijaškem ocen-
jevanju pedagogov pregrešna, je 

povsem nesprejemljivo in skrajni čas je, 
da sedejo dijaki, starši, pedagodi in delodajalci 
za isto mizo, temeljito preanalizirajo prednosti 
in slabosti sedanje mature in predlagajo spre-
membe. Vdobro generacij, ki prihajajo in v 
dobro celotne države in našega bivanja v njej. 

• Mira Zakošek 

misnm 
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V graščini še 13 
stanovanj 

ŠOŠTANJ - Repuhliški stanovanjski sklad bo v objektu 
ob šoštanjski graščini uredil še 13 stanovanj, od tega 5 v pri-
tličju, 8 pa v nadstropju. Z deli so začeli sredi junija. Skup-
na površina stanovanj bo znašala 882 kvadratnih metrov, 
poprečno pa bo eno veliko 67 kvadratnih metrov. Naložba 
je vredna 146 milijonov tolarjev, dela pa izvaja podjetje 
Cigrad. 

• mkp 

Praznik žetve in kruha 
GABERKE - Prostovoljno gasilsko društvo Gaberke pri-

rcja v nedcljo, 18. julija peto tradicionalno prireditev praz-
nik žetve in kruha, kjer bodo prikazani stari običaji opravil 
pri žetvi, kot so postavljanje kopic, vezanje poreslov in sno-
pov, klepanje in brušenje srpov, vetje žita in drugo. V ome-
njenih veščinah se bodo pomerilc ekipc iz okoliških krajev. 
Za boljše vzdušje pa bosta poskrbela ansambel Pctovia in 
gostja Natalija Verboten. 

Za znižanje starostne 
meje 

VELENJE - Poslanec v državnem zboru Bojan Kontič je 
7. julija vložil amandma na predlog zakona o pokojninskem 
in invalidskem zavarovanju, v njegovem 384 členu. V obra-
zložitvi je zapisal: "S predlaganim amandmajem se po 
načelu varstva pridobljenih pravic zavarovancem, ki ostaja-
jajo v obveznem pokojninskem in invalidskem zavarovanju 
in se jim zavarovalna doba s povečanjem še naprej šteje po 
prejšnjih predpisih, zagotovi znižanje starostne mcje po 
prcjšnjih predpisih. Hkrati ostajajo minimalni pogoji za pri-
dobitev pravice do starostne pokojnine, vezani na 40 let, ozi-
roma 38 let pokojninskc dobe in zahtevano starost, kar mora 
veljati tudi za zavarovance, ki se jim zavarovalna doba šteje s 
povcčanjem. Čc nc bi sprejcli tega amandmaja, bi bili ti 
zavarovanci v neenakopravnem položaju z ostalimi zavaro-
vanci obveznega zavarovanja, saj se jim bo po 1. januarju 
2000 bistveno povečala zahtevana minimalna starost za pri-
dobitcv pravicc do samostojnc pokojninc in s tcm tudi 
zvišala pokojninska doba." 

• bš 

Vloge za štipendije že 
sprejemajo 

VELENJE - Na zavodu za zaposlovanje Velenje so nckaj 
vlog za pridobitev republiške štipcndije prejeli že v prvih 
dneh po razpisu. Rcpubliško štipendijo lahko pridobi 
vajcnec, dijak ali študent, pri katerem dohodek na 
družinskega člana v koledarskem letu pred prijavo, ne pre-
sega 130 odstotkov bruto zajamčene plače ali drugače, 
577.902 tolarjev dohodka na družinskega člana v letu 1998. 
"Stari" štipendisti pa lahko cenzus prcsežejo za največ 
deset odstotkov (635.692 tolarjev na družinskega člana). • mkp 

n i k o l i s ami 107,8; 
Popravek in opravičilo 

V 27. številki Našega časa, prejšnji teden, je prišlo v član-
ku z naslovom So knapje skup zbrani, do neljube napake. 
V okvirčku, kjer smo navedli, kdo vse je doslej opravil čast-
ni skok čez kožo, se nam je pri častnem skakaču, upokoje-
nem direktorju Šolskega centra Velenje Petru Robidi, zgo-
dil spodrsljaj. Njegov priimek smo zamenjali z drugim pri-
imkom. 

Da je vročina prejšnji teden tudi v naši redakciji vplivala 
na premajhno zbranost, pa kaže še ena nerodnost, ki se 
nam je primerila: članek o Gasilskem društvu Nazarje smo 
pomotoma objavili kar dvakrat. 

Sicer pa smo dolžni še eno opravičilo, ki ga je zakuhal naš 
dopisniški škrat. V eni prejšnjih številk smo zapisali "pod 
srečanje nekdanjih maturantov gimnazije Velenje, da je 
bila to prva generacija velenjskih maturantov. Pa ni bilo 
tako, prvi velenjski maturantje so bili namreč maturantje 
CSŠ. Na sliki pa so bili res prvi maturantje velenjske gim-
nazije. 

Prizadetim in bralcem se opravičujemo. 

Obnova šoštanjskega kulturnega doma bo stala več kot 
so načrtovali 

Največji poseg 
v glavni dvorani 

Prenova šoštanjskega kul-
turnega doma, z njo so začeli 
sredi januarja, bo stala več kot 
60 milijonov tolarjev, kolikor 
so sprva računali, da bo. Šele, 
ko so z deli začeli, se je izkaza-
lo, da bo treba zaradi dotraja-
nosti opraviti še vrsto dodat-
nih del, s tem pa za prenovo 
zagotoviti še precej sredstev. 
Dela izvajata podjetje GIP 
Vegrad Velenje, ki so ga izbrali 
z javnim razpisom in Stol 
Kamnik, ki je bil ob javnem 
razpisu del Vegradove ponud-
be. Z glavnimi deli naj bi 
končali v začetku avgusta, 
odprli pa naj bi ga v prvih 
dneh septembra. 

S prenovo bodo v njem pri-
dobili za 300 kvadratnih 
metrov dodatnih uporabnih 
površin. Največ sprememb bo 
dom kulture doživel v glavni 
dvorani, ki je bila ne samo 
dotrajana, ampak tudi neprak-
tična in zastarela. Zdaj bo 
dobila obliko amfiteatra z 
dvignjenimi sedeži. V prenov-
ljencm kulturnem domu bo 
imela sedež tudi knjižnica, veli-
ka 200 kvadratnih metrov. Iz 
dosedanjih prostorov se je 
morala namreč umakniti zara-
di denacionalizacije. Pridobi-
tev bo tudi manjša komorna 
dvorana, velika 100 kvadratnih 
metrov, ki jo bo uporabljal 
pevski zbor, s hodnikom pa bo 
povezana z glasbcno šolo. 
Služila bo tudi kot dvorana v 
kateri bodo lahko manjši kon-
certi varovancev glasbene šole 
ali po potrebi še kaj drugega. 

Čeprav bo osrednja dvorana 

Glavna dela na prenovi naj bi opravili do začetka avgusta. 

Ko so z obnovo začeli, se je izkazalo, da so nujno številni 
posegi, ki sprva niso bili načrtovani. 

namcnjcna tudi kino prcdsta- potrcbami kino dvarane. V 
vam, pa sc pri tcm pojavlja 
nckaj težav. "Grc samo za eno 
dvorano, zato se je bilo treba 
odločiti, čemu bo prvenstveno 
služila. Odločili smo se, da bo 
to kulturni dom. V ta namen 
vanjo uvajamo elemente dobre 
akustike, kar pa se tepe s 

njej bodo sicer kino predstave, 
vendar ne z najsodobnejšo teh-
niko, ker tega ni mogoče zago-
toviti," pravi Maijana Čelofiga 
iz družbenih dejavnosti občine 
Šoštanj. 

• mkp 

v enem 
stavku 

KOPER - Predsednik 
državnega zbora Janez 
Podobnik naj bi še ta teden 
razpisal redne lokalne volit-
ve v mestni občini Koper, saj 
se je takoj po objavi zakona 
o teh volitvah najprej posve-
toval z republiško volilno 
komisijo in ustavnim 
sodiščem, ki naj bi o tem 
odločalo danes (četrtck), 
volitve pa naj bi bilc v 
začetku jeseni. 

LJIJBLJANA - Sloven-
ska vlada naj bi na današnji 
seji (četrtek) odločala o 
podražitvi bencina in utc-
kočinjenega naftnega plina v 
jeklenkah, kar ni posledica 
davka na dodano vrednost, 
ampak podražitev na sveto-
vnem trgu, obvezni učbeniki 
in telefonski impulzi pa sc 
zaradi davka na dodano 
vrednost naj ne bi podražili. 

MARIBOR - Skupna 
vsota finančnih sredstev za 
papežev obisk, ki so jo pri-
pravili trije odbori, presega 
predvideni znesek, zato bo 
treba ta znesek oklestiti, saj 
bo državni proračun prispe-
val največ 500 milijonov 
tolarjev, sicer pa organiza-
toiji v Mariboru pričakujejo 
najmanj 200.000 ljudi. 

LJUBLJANA - V člove-
koljubni akciji Roka pre-
gnancem - Slovenska vas je 
bilo doslej od napovedanih 
62 milijonov tolarjev na žiro 
račun Rdečega križa Slove-
nije in Slovenske Karitas 
dejansko nakazanih žc pre-
ko 57 milijonov tolarjev za 
pomoč pregnancem s Koso-
va. 

VOGEL - Podjetje 
Žičnice Vogel je po daljših 
p r i p r a v a h z a č c i o g r a d n j o 
nove nihalne žičnicc, da ne 
bo več nekajurnega čakanja 
za dostop na Vogel, naložba 
je vredna 12 milijonov mark 
in naj bi jo sklenili še do 
letošnje zime, z njo pa si v 
Bohinju in na Voglu spet 
obetajo porast števila 
domačih in tujih gostov. 

Slovenci, prepričani, da nas vsi občudujejo, smo znova doiiveli 
hladen tuš.Če še lahko nekako razumemo, da celo ponekod po 
Evropi ne vedo, kje smo (celo, da sploh smo), saj geografija 
vsem ni najpomembnejša stvar, smo lahko zaskrbljeni, morda 
kar užaljeni, da je med tistimi, ki nas poznajo, zelo veliko takih, 
ki nas ne marajo. Anketa med državljani driav Evropske unije 
je znova pokazala, da si med vsemi državami, ki trkajo na vrata 
te unije, najmanj želijo, da se jim pridružimo tudi mi. Res ne 
vem, kajje temu krivo, malo verjetna paje tolazba nekaterih 
naših politikov, da so nas verjetno znova zamenjali za Slovaško. 

Nipa še povsem jasno, ali so hladen tuš doživeli tudi vsi naši 
poslanci, ko so morali upoštevati nejevoljo Ijudi in spremeniti 
svoj prvotni sklep o privilegijih, ki so sijih izglasovali. Le štirje 
poslanci so ostali pri prvotnih odločitvah in zdaj res ne vem, ali 
so tako trdoglavi, ali so le ti dokazali, da jih je kaj v hlačah, ko 
so se še enkrat postavili v bran urejanju položaja naših 
poslancev. In med to četverico je tudi en iz našega konca. 
Mozirjan je stališče spremenil, Celjan Jože Zimšekje ostal 
zvest prvotni odločitvi. In če je večina poslancev pokleknila 
pred javnostjo, spoštovala odločnost sodržavljanov, ne 
spoštujejo odločitev enega naših najvišjih državnih organov. Ko 
gre za sprejemanje zakona o volitvah, jim je kaj malo mar 
odločitev ustavnega sodišča. Nove in nove vzroke za 
nepokorščino si izmišljujejo tisti, ki se ne strinjajo z referendu-
mom in s kasnejšo odločitvijo tega sodišča. Vstrahu, da nov 
volilni zakon njim ne bo v prid, iščejo različne izgovore in pri 

tem pogosto dokazujejo, da jim res ni nič sveto. Niso odločitve 
ustavnega sodišča ne! 

Pod hladen tuš (alipa toplega) pa res morajo kopalci, ki se 
odločajo za hlajenje v kakšnem od jezer na širšem savinjskem 
in šaleškem območju in tisti, ki iščejo osvežitev v Savinji. Anal-
ize sicer kažejo, da vode v jezerih in rekah niso ravno najbolj 
oporečne, čeprav ima predvsem Savinja veliko organskih 
primeri. Toda vseeno se je dobro po kopanju dobro oprhati, da 
spravimo s sebe morebitno nesnago. Saj veste, bolje je 
preprečevati kot zdraviti. Pa še ceneje. Hladen tuš pa so z neka-
terimi odločitvami pristojnih teles že pred odločanjem v 
državnem zboru doživeli župani manjših občin, ki so pričako-
vali malo večje plače. Gre za župane občin, ki ima pod sabo 
manj kot pet tisoč prebivalcev. Ti pogosto pravijo, da velikost 
občine ni vedno merilo za količino dela, zato želijo bolj 
pošteno plačilo svojega dela. Takih manjših občin pa v raz-
drobljeni Sloveniji ni malo, zato bi bil dodatni strošek kar pre-
cejšen. Resnično pravi tuš pa so ob prelomu tedna doživeli pre-
bivalci dobršnega našega širšega območja. Mnogi občin je zno-
va zajelo močno deževje. Vode so poplavljale, zaradi mokrote 
se je spet sprožilo veliko zemeljskih plazov. In občine, ki nestrp-
no čakajo še na denarza prejšnje vremenske ujme, so znova 
pred težavami, od kod naj najdejo denarza novo škodo. Kot 
da ni res, da nas ne mara le Evropa, tudi oni zgoraj je z nami 
neusmiljen. Smo se mu s svojim početjem res tako zamerili?! 

• (k) 

€AS 
XAN d v izdaja Časopisno, založniško in RTV podjetje 
NAŠ ČAS, d.o.o., Foitova 10, Velenje. 
Izhaja ob četrtkih. 
Cena posameznega izvodaje 180 SIT, mesečna naročnina 6 7 b SIT, 

trimesečna naroćnina 1 .980 SIT, polletna naročnlna 3 .850 SIT, letna 

naročnina 7 .200 SIT. 

Uredništvo: 
Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), Stane Vovk (odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Planinc (pomočnica urednika), Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel (novinarji), 
Mira Zakošek (urednica radija), Janja Košuta-Špegel (tehnični ured-
nik), DamirŠmid (oblikovalec). 

Propaganda: Ni'na Jug (vodja propagande), Sašo Konečnik, Jure 
Beričnik (propagandista); 
Sedež uredništva in uprave: 3320 Velenje, Foitova 10, p. p. 89, 
telefon (063) 89817 50, telelax (063) 851-990. 
Žiro račun pri APP Velenje, številka 52800-603-38482. 
E-mail: nas.cas@siol.net 

Oblikovanje in graf. priprava: Naš čas d.o.o. 
Tisk in odprema: MA-TISK d.d., Maribor. 
Nenaročenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 
Po zakonu o DDV je "Naš čas" uvršćen med proizvode informativnega 
značaja za katere se plačuje davek po 8% znižani stopnji. 

Hladen tuš za slovensko samovšeinost 
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Soštanj naposled dobil letošnji proračun 

Opozicija razpravlja, 
pozicija odloči 

SOSTANJ, 8. julija - Točk na 
četrtkovi seji sveta občine -
prisotni so bili vsi svetniki - ni 
bilo veliko, sedem, seja pa je 
trajala dobrih šest ur. Na 
dnevni red so kot dodatno 
točko na predlog Petra Rezma-
na (Zeleni) uvrstili soglasje k 
statutu krajevne skupnosti 
Šentvid. To je bilo tudi edino, 
kar je opozicija ob številnih 
predlogih za spremembo dnev-
nega reda, iztržila. 
Isti svetnik je predlagal 

dopolnitev dnevnega reda še s 
petimi točkami (obravnavo 
sodbe delovnega sodišča v zve-
zi z sklepom sveta, da mu pre-
neha funkcija tajnika občine 
Šoštanj, odlok o taksah, 
poročilo o spreminjanju pros-
torskega plana, poročilo o 
pogajanjih z IUV v zvezi z 
odkupom zemljišč TUŠ in 
pred obravnavo proračuna 
finančno poročilo o poslovanju 
za prvo polletje letos). Mag. 
Cvetka Tinauer (neodvisna 
lista) je predlagala, da se z 
dnevnega reda umaknejo tri za 
obravnavo predvidene točke 
(Saleški promocijski center, 
zaključni račun in odgovori na 
vprašanja svetnikov), ker gra-
diva niso ustrezno pripravlje-
na. Menila je, da občinska 
iprava s slabo pripravljenimi 
gradivi za seje, svetnike žali. 

Šaleški promoci jski 
center - komaj ! 

Za začetek je svetnike (iz vrst 
opozicije, tisti iz pozicije se na 
tej seji skoraj niso oglašali) raz-
vnela obravnava predloga 
odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda lokalna turistična orga-
nizacija Šaleški promocijski 
center. Ta je pogoj za pridobi-
tev statusa turističnega 
območja, s tem pa možnost pri-
dobitve neposrednega sofinan-
ciranja pospeševanja turizma 

pripravi odloka niso sodelovali 
tudi Šoštanjčani in ker se iz 
njega ne da razbrati, kakšne 
finančne posledice bo imel za 
občino. Menili so, da bi moral 
biti sedež v Topolšici, od koder 
prihaja levji delež turistične 
takse, da direktor takega zavo-
da ne more imeti neomejenih 
pooblastil, da so s sprejemom 
po hitrem postopku postavlje-
ni pred dejstvo, saj v primeru, 

na osnovi razpisa iz leta 97 in na 
osnovni naročilnic) in pogodbe-
no delo (koliko so izplačila jav-
na, še prevetjajo, zato konkret-
no o pogodbah niso govorili). 
Čeprav nadzorni odbor pri pre-
gledu ni bil zadovoljen z vsem, 
je ocenil, da je bil zaključni 
račun izdelan korektno. 

Bojan Kugonič, ki nadzorne-
mu odboru predseduje, je 
menil, da je ta izvršeno dejstvo. 

Natek (ZLSD). "Po smrti 
gospe Napotnik, je osnovna 
šola Biba Roeck prevzela 36 
kipov kiparja Ivana Napotnika 
z željo, da ta, ko bodo uredili 
primeren prostor, ostanejo v 
Šoštanju. Ker tistikrat to ni 
bilo mogoče, je umetnine pre-
vzel Kulturni center Ivana 
Napotnika Velenje. Zdaj bi bil 
čas, da se te umetnine vrnejo v 
Šoštanj v Mayerjevo vilo," je 

Roke gor, roke dol. Pa ne takoj. Najprej so bile razprave. Govorila je opozicija, 
odločila pa pozicija. 

da v Šoštanju z odlokom kaj 
zapletejo, ta v celoti "pade", da 
obvezni člani najbrž sploh ne 
vedo, kaj se jim obeta... Odlok 
je bil kljub številnim pripom-
bam sprejet v taki obliki kot v 
drugih dveh občinah, zanj je 
glasovalo enajst svetnikov. 

Je bilo z rabo 
proračunskih sred-
stev lani vse O.K.? 

Obravnavo zaključnega 
računa proračuna za lani so 
začeli s poročilom nadzornega 
odbora, ki je posebej pregledal 
tisto, o čemer so razpravljali 
svetniki ob obravnavi osnutka, 

Posvet župana Bogdana Meniha in direktorice občinske 
uprave Božidarke Vrabič. 

na lokalni ravni s strani države. 
Odlok sta Mestna občina Vele-
nje in občina Šmartno ob Paki 
pred tem že sprejeli. 
Svetnike - Petera Rezmana, 

Cvetko Tinauer, Marjana 
Vrtačnika - je motilo, ker pri 

to pa so najemnine stanovanj 
(podatki za prvo polovico lan-
skega leta niso bili točni in niso 
temeljili na ustrezni dokumen-
taciji, je ugotovil); gozdne ceste 
(za dela ni bil izveden razpisni 
postopek, dela so bila oddana 

Seja na kronometer? 
Sejo sveta občine Šoštanj, so v četrtek, vsaj na začetku, 

poskušali spraviti v časovno razumen okvir in so razprav-
Ijalce, kadar so bili predlogi, opozarjali na prekoračitev 
predvidenega časa. Na uro pa so gledali samo tako dolgo, 

. dokler ni nekdo tak način ocenil kot sejo na kronometer. 

Če ga svetniki ne sprejmejo, je 
lahko moralno opozorilo 
občinski upravi, da ne dela 
dobro. Za nazaj se stvari pač 
ne da popraviti, je menil. 

In razprava? Matjaž Natek 
(ZLSD) je bil kritičen, ker 
občina lani ni izkoristila vseh 
sredstev, ki bi jih lahko, iz eko-
loškega sklada; Anton 
Skornšek (SKD) do preko-
račitev posameznih postavk, ki 
so bile v nekaterih primerih za 
enkrat ali celo dvakrat višje od 
načrtovanih pa kljub temu ni 
bilo nobenega rebalansa; Peter 
Rezman (Zeleni) je prepričan 
da je stvar, vsaj v zvezi z gozd-
nimi cestami, kjer naj bi prišlo 
do kršitev Zakona o javnih 
naročilih, zrela za računsko 
sodišče... In glasovanje? 
Zaključni račun sprejet z 11 
glasovi. 

Šoštanj j e naposled 
le dobil proračun! 

Čeprav so eni menili, da bi ne 
smel veljati za celo leto, ampak 
samo za pol. Sprejet je bil v 
tako obliki, kot je bil priprav-
Ijen. Župan Bogdan Menih je 
moral v zvezi z njim odgovaija-
ti na številna vprašanja, med 
drugim v zvezi s toplovodom 
Lokovica (predviden je dolgo-
ročni kredit v višini 95 milijo-
nov tolarjev), z vodovodom 
Šentvid - severna veja (3 mili-
jone, ki so jih lani dobili iz eko-
loških taks v Šentvidu niso 
porabili, bi jih pa letos), o tem 
kako se bo financiral oziroma 
sponzoriral NK Usnjar (glavni 
sponzor je bil TUŠ, kjer pa je 
zdaj v prisilni poravnavi)... 

Mestu Napotnikovo 
zbirko, Kajuhu pa 
prste! 

Med zanimivejše pobude, ki 
jih je bilo slišati v četrtek, sodi 
tista, ki jo je podal Matjaž 

menil. Peter Rezman (Zeleni) 
je njegovo pobudo dopolnil. 
"Nimfa, ki jo je umetnik skle-
sal po naročilu šoštanjskih per-
ic kot darilo županu Mayeiju, 
je v zasebni zbirki. Zakonito jo 
je kupil znani zbiralec. Predla-
gal bi, da se pridobi bronasta 
kopija, se poveča in postavi na 
trg bratov Mravljak." 

Štefan Szabo (LDS): "Kaj 
bomo naredili s Kajuhovimi 
prsti? Tistimi, ki jih Kajuh 
nima?" Odgovoril mu je župan 
Bogdan Menih in povedal, da 
bo Kajuh že v kratkem dobil 
nove prste. Za to bo poskrbel 
avtor kipa Marjan Keršič -
Belač. 

Anton Skornšek (SKD) je 
predlagal, da statutarna komi-
sija do naslednje seje sveta pri-
pravi osnutek sprememb statu-
ta občine in poslovnika sveta; 
občinska uprava pa poročilo o 
dosedanjih aktivnostih v zvezi s 
spremembami planskih aktov. 
Matjaž Cesar (LDS) je predla-
gal ustanoviti delovnega telesa, 
ki bi preverilo stanje na 
občinskih cestah, saj so pone-
kod te v katastrofalnem stanju, 
nekatere celo nevarne. 

• Milena Krstič - Planinc 

PLACILNI PROMET 
V DOMOVINI 

© 

Nudimo Vam: 

- pomoč pri vključitvi v plačilni 
promet s posebnimi 
položnicami in nakaznicami 

- pomoč pri izmenjavi podatkov 
prek zbirnega centra v družbi 
Bankart d.o.o. 

- poslovanje z vključitvijo v 
elektronsko banko Proklik NLB 

- sprejemanje gotovine 
neposredno v centralni trezor, 
v dnevno nočni trezor ali na 
vaši lokaciji. 

Za informacije smo Vam na voljo 
na telefonskih številkah 
063-899-52-28 in 063-899-53-33. 

banka velenje 
Banka Velenje d.d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke 

Občina Smartno ob Paki 

KabelskoTV 
omrežje povsod 
do konca jeseni 

Podjetje Signal Ljutomer, ki v občini Šmartno ob Paki gradi 
kabelsko TV omrežje, je bilo na tukajšnjih zborih krajanov 
vaških skupnosti deležno kar precejšnje kritike. Krajani so bili 
jezni, ker dela tečejo v času, ko je narava v polni bujnosti in 
rasti, ker dela tako zamujajo, ker ... 

Janez Godec, direktor omenjenega podjetja, je v pogovoru z 
nami znova poudaril, da zamujajo zaradi izredno dolgega 
postopka za pridobitev gradbenega dovoljenja. Ceprav jim je 
velenjska Upravna enota "šla zelo na roko", mimo zakonskih 
določil ni mogla. Najtežje je bilo pri pridobivanju soglasij lastni-
kov zemljišč. "Sedaj smo dogovorjen rok skoraj ujeli in smo 
kabelsko TV omrežje že zgradili v vaških skupnostih Paška vas, 
Šmartno ob Paki in Rečica ob Paki -do mostu, trenutno pa smo v 
Gavcah. Na omrežje se je do sedaj priključilo več kot 200 gospo-
dinjstev, kar je pričakovan odziv. Poletje ni ravno pravi čas za 
takšne odločitve. Bolj jesen in zima. Pomembno je, da smo mar-
sikje položili kable do hiše. Ko se bodo ljudje odločili za kabel-
sko, bo priklop enostaven in hiter. Omrežja ne gradimo "po 
vrsti". Tam, kjer trčimo na težave z lastniki, dela do ustreznega 
dogovora z njimi ustavimo in se preselimo na drugo lokacijo." 

Godec je še povedal, da bodo delali do pozne jeseni, omrežje 
pa zgradili na celotnem področju občine Šmartno ob Paki, ne 
glede na število naročnikov in na to, kjer bodo razdelilne oma-
rice. Cena za priključek ostaja takšna, kot je zapisana v pogod-
bi z občino (nekaj manj kot 95 tisoč SIT). V njej pa ni predvi-
den strošek izkopa od primarnega rova ali razdelilne omarice 
do hiše. Tega lahko naročniki priključka naredijo sami. Prav 
tako cena ne vključuje prometnega davka. 

V programskem paketu ponujajo 40 TV in 15 radijskih pro-
gramov, kasneje načrtujejo še možnost interneta. Po besedah 
Godca, naj bi več ponujal le ljubljanski kabelski sistem. Pogod-
bo o prenosu signalov po optičnih kablih so sklenili s Teleko-
mom, glavna postaja pa je v Celju. 

mtp 

r e k ' 

Ivan Sevšek, vodja obratovanja Termoelektrame Šoštanj: "V 
letošnjem letu smo imeli že po elektroenergetski bilanci načrto-
vano nižjo proizvodnjo kot lani, saj smo predvideli, da bosta blo-
ka pet in tri dalj časa v remontu. Tako smo predvideli, da bomo 
proizvedli 2130 GWh električne energije. Ugodne hidrometeo-
rološke razmere in večja ponudba energije iz Jedrske elektrarne 
Krško, pa je vplivala na še manjšo potrebo po termoenergiji. 
Tako smo ob polletju še za 70 GWh pod planom. V letošnjem 
letu je v Sloveniji energije preveč, to seveda ne bo ugodno vpli-
valo na naše finančne rezultate s tem pa tudi na zagotavljanje 
potrebnih sredstev za vsa potrebna vzdrževalna dela." 
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novice 
Gorenje 

Dobička naj ne bi delili 
Jutri ob 9.uri se bodo na drugi skupščini zbrali delničarji 

delniške družbe Gorenje. Ocenili bodo lanskoletne gospo-
darske rezultate, ki so bili dobri. Med drugim je Gorenje 
ustvarilo za 1,8 milijarde tolarjev dobička, kar je štirideset 
odstotkov več kot lani. Uprava pa tudi tokrat predlaga 
skupščini, da dobička ne bi namenili za dividende. Ocenjuje-
jo namreč, da so za uspešno prihnost tega kolektiva še vedno 
najbolj pomembna vlaganja. Zanja naj bi namenili polovico 
ustvarjenega dobička, preostanek pa za rezerve. 

Na jutrišnji skupščini pa bodo delničarji med drugim raz-
pravljali tudi o pripojitvi odvisne družbe Gorenja Emkor iz 
Rogatca k matičnemu podjetju Gorenje d.d. 

• mz 

Kmetijska zadruga Šaleška dolina 

Količinsko manj, 
kakovostno enako 

Na Kmetijski zadrugi Šaleška dolina so že pognali kom-
bajne za spravilo letošnjcga pridelka jarega ječmcna. S pro-
izvodnjo tega se ukvarjajo kmetje kooperanti, ki so - po oce-
nah - s kulturo letos zasadili približno 20 hektarjev njiv. 

Na približno 30 hektarjih polj pa letos raste žitno klasje. 
Polcg kmetov se s to proizvodnjo ukvarjajo tudi na zadrugi, 
njive pa so zasadili s kulturo predvsem na posestvu Ravne. 

Kot je povedal Ivo Drev, komercialist zadruge, pričakuje-
jo količinsko skromnejšo letino v primerjavi z lansko, saj so 
bili vrcmenski pogoji za rast pšenice ncugodni, pa tudi 
bolezni so naredile svoje. Kakovost zrnc naj bi bila podobna 
lanski, torej zelo dobra. Osnovna cena za kilogram pšenice 
znaša 31 SIT. Odkup pridelka so si zagotovili s podpisom 
pogodbe s celjskim Klasjem in to že veliko pred začetkom 
žetvene sezone. Če namreč tega ne bi storili, bi dodatek, ki 
ga proizvajalcem kakovostne pšenice dajc država, zaman 
pričakovali. 

m t P 

PUP Velenje 

Cen ne bodo povečali 
Po zagotovilih direktorja Podjetja za urejanje prostora 

PUP Velenje Jožeta Mraza uvedba 8 odstotnega davka na 
dodano vrednost ne bo vplivala na ceno ravnanja z odpadki. 
Razliko v ceni bodo pokrili z nekaterimi notranjimi ukrepi. 

m t P 

Gost Velenje 

Klub prenavljajo 
Velenjski klub je zaprt. Podjetje Gost se je namreč lotilo 

obsežne prenove, ki bo trajala predvidoma do sredine avgu-
sta. Po novem bo lokal v glavnem namenjen hitremu prehra-
njevanju. Pripravljali bodo manjše obroke, poudarek bo na 
zdravi prehrani - še posebej bogata bo ponudba različnih 
solat. Približno na tretini razpoložljivega prostora pa bodo 
ohranili restavracijo klasičnega tipa. 

• mz 

Smreka Gornji Grad 

Prisilna poravnava 
uspela 

Velike težave v gornjegrajskem podjetju Smreka so se 
vendarle začele ugodno razpletati. Prisilna poravnava 
prejšnji teden je uspela, saj je bilo za tak ukrep 92 
odstotkov vseh upnikov. 

Zdaj čakajo še na pravnomočnost te odločitve, na podlagi 
tega pa bodo pospešeno nadaljevali izvajanje zahtevnih in 
že sprejetih programov, kar naj bi privedlo do preživetja in 
normalnega poslovanja. 

Ujp 

Vsem, ki se boste odloči l i pr ispevati svoj delež 
za humanitarno akcijo Roka pregnancem, 
lahko s po ložn ico nakažete denar pri nas -

brez plačila provizije. 

Poslovalnica SOSTAN), Ul. Lole Ribarja 2, Tel.: (063)883-020 
www.krekova-banka.si 

J^d. bo v jbčbi ćlovzfZ?-

Kako podjetja razmišljajo o letošnjem zaposlovanju? 

Delo za določen čas 
VELENJE - Zaposlenost bo 

letos v poprečju ostala na enaki 
ravni kot prejšnja leta, pov-
praševanje po delovni sili pri-
bližno tako kot lani (največje po 
delavcih s III. in IV. stopnjo stro-
kovne izobrazbe), zaposlitve v 
glavnem za določen čas, priliv v 
brezposelnost pa zelo podoben 
lanskemu, okoli 6.000 na 
območju. To so glavne ugotovitve 
raziskave, ki jo na podlagi anketi-
ranja podjetij izdelali na Zavodu 
Republike Slovenije za zaposlova-
nje, območni enoti Velenje. 

Anketo so poslali vsem podjet-
jem, organizacijam in samostoj-
nim podjetnikom posameznikom z 
deset in več zaposlenimi na 
območju šestih upravnih enot -
Dravograd, Mozirje, Radlje ob 
Dravi, Ravne na Koroškem, Slo-
venj Gradec in Velenje, skupaj 670 
enotam. Od tega jih je 417, v kate-
rih je zaposlenih 38.890 delavcev 
ali dobrih 87 odstotkov vseh, ki so 
jim anketo poslali, odgovorilo. 

Iz podatkov, ki so jih pridobili 
in analizirali, objavili pa v posebni 

publikaciji, izhaja, da bo zaposle-
nost po posameznih upravnih eno-
tah letos gibala dokaj različno. 
Porast ob koncu ieta so napovedala 
le podjetja v Velenju in to za 1,4 
odstotke, največji upad pa naj bi se 
zgodil v Dravogradu, kjer naj bi 
bilo po napovedih konec leta za 3,4 
odstotka manj zaposlenih kot jih je 
bilo konec minulega leta. 

Sicer pa se bi po rezultatih 
ankete dalo sklepati, da bodo pod-
jetja, organizacije in samostojni 
podjetniki posamezniki letos naj-
več zaposlovali v okviru naslednjih 
poklicnih skupin: obdelovalci 
kovin, mehaniki in strojniki, grad-
beniki, ekonomisti, izdelovalci 
oblačil in gozdarji. Delodajalci so v 
anketi odgovarjali tudi na 
vprašanje, v katerih poklicnih kva-
lifikacijah težko najdejo ustrezne-
ga delavca. Navedli so kar 53 raz-
ličnih poklicev, med njimi kleparje, . 
tesaije, zidarje, dipl. inž. gcodezije, 
profesorje matematike, akadem-
ske glasbenike in zdravnike. 

• mkp 

Kovinotehna Celje 

"Smo že dokaj na trdnih tleh" 
Celje, 8. julija - "Kovino-

tehna bo prvo polletje sklenila 
s 50 do 60 milijoni tolarjev 
dobička in povečala prodajo 
na domačem trgu za 12 -
odstotkov. Njena ozdravitev 
poteka v skladu z načrti. V 
zadnjem letu smo znižali 
stroške za 10 - odstotkov, za 
prav toliko zmanjšali zaloge in 
temeljito izboljšali tekočo lik-
vidnost. Veseli smo, da se je 
vrednost Kovinotehninih del-
nie od januarja do junija 
povečala za 48- odstotkov. Smo 
torej že na dokaj trdnih tleh, a 
nas veliko dela še čaka." S 
temi besedami je Saša 
Geržina, predsednik uprave 
Kovinotehne Celje na novinar-
ski konferenci predstavil rezul-
tate sanacije in poslovanja 
podjetja v prvih šestih mesecih 
letos. 

Po njegovih besedah je kri-
za trajala dolgo, zato tudi 
rešitev ne morejo doseči takoj. 
Prav v teh dneh namreč mine-
va leto dni, odkar je nadzorni 

svet Kovinotehne sprejel 
ponujeni odstop prejšnjega 
direktorja Aleša Ilca in za 
predsednika imenoval 
Geržino. V tem času si je Kovi-
notehna precej opomogla 
predvsem na osnovi vrste ukre-
pov, tudi ostrih. Omejili so 
usmerjenost v tujino, pred-
vsem na vzhod in ob 12-
odstotnem povečanju prodaje 
doma kar za 46 - odstotkov 
zmanjšali prodajo na tujih. 
Skupno so prodali za 9 
-odstotkov več blaga. Odločno 
so se lotili dezinvestiranja. Za 
milijardo tolarjev povečan 
gotovinski priliv jim je ob 
hitrejšem obračanju zalog in 
terjatev omogočil znižanje 
zadolženost za milijardo SIT in 
znižanje stroškov za desetino. 
Vsega tega ne bi zmogli, če ne 
bi dosegli tolikšnega zaupanja 
bank. Brez pomoči Nove Ijub-
Ijanske banke, SKB banke, A 
banke in Banke Velenje, ki so 
lani dale premostitveni kredit v 
višini milijarde 1000 milijonov 

SIT, tega so že vrnili, najbrž 
takšne Kovinotehne danes ne 
bi bilo več. Tudi pripravljenost 
zaposlenih je bila izredna. Na 
23 zborih delavcev so ti dali 
prednost dclovnim mestom in 
so soglašali s za približno 5 -
odstotkov nižjimi plačami. 

Izguba je konec lanskega 
leta znašala 2,3 milijarde tolar-
jev in je (po pojasnjevanju 
Geržine) rezultat poslovanja 
zadnjih let. Letos načrtujejo 
200 milijonov dobička, kar gle-
de na zatečeno stanje pred nje-
govim prihodom, ni zanemar-
ljivo. Kljub temu bi lahko o 
uspešnosti poslovanja govorili, 
če bi bil dobiček trikrat večji. 
Letošnji rezultati naj bi potrje-
vali pravilnost odločitev. Zelo 
pomembno pa se jim zdi, da so 
ohranili zaupanje tudi pri kup-
cih, katerih delež se je kljub 
močni konkurenci (lani je bilo 
v Sloveniji zgrajenih kar 40 
tisoč kvadratnih metrov novih 
prodajnih površin) povečal. 

Na osnovi zadovoljivih 

rezultatov so prepričani, da so 
glavno krizo prebrodili. Zato 
sedaj razmišljajo o drugi fazi, o 
nadaljnjem razvoju. Predvide-
vajo povečanje deleža prodaje 
na slovenskem trgu, ki je 
zanesljivejši od tujega in vlaga-
nja v maloprodajno dejavnost. 
Pri hčerinskih podjetjih bodo 
nadaljevali finančno in pro-
gramsko sanacijo. Ali pri 
nadaljnjem razvoju načrtujejo 
morebiti združevanje oziroma 
dokapitalizacijo? V izjavi, 
kako daleč so aktivnosti o 
združevanju s Kovintradom, je 
bil Geržina zelo previden. Tudi 
glede govoric, kako s kranj-
skim Merkurjem, ni povedal 
nič konkretnega. "V mnogih 
razpravah smo bili doslej v 
vlogi objekta, v teh pogovorih 
pa želimo postati subjekt. To 
nam bodo omogočili normalni 
poslovni rezultati," je še pove-
dal Geržina. 

mtp 

Po novem Savinjsko - saleski podjetniski center 

Država je naklonjena 
združevanju 

Na zadnji predpočitniški 
seji sveta mestne občine Vele-
nje so se svetniki strinjali s 
priključitvijo občine v Zgor-
njesavinjski podjetniški cen-
ter, ki ima sedež v Mozirju. To 
so utemeljili z dejstvom, da ta 
že nekaj časa uspešno deluje 
in da bodo tako lažje konkuri-
rali za državna in evropska 
sredstva na razpisih za raz-
lične razvojne projekte. 

V sklopu Mestne občine 
Velenje v neformalni obliki 
sicer že deluje Šaleški razvoj-

no podjetniški center, katere-
ga ustanovitelji so občine 
Velenje, Šoštanj in Šmartno 
ob Paki, obe območni gospo-
darski zbornici, območna eno-
ta Zavoda RS za zaposlovanje 
in še nekateri. Podjetniški 
center je bil ustanovljen z 
namenom, da v lokalnem oko-
Iju poiščejo razvojne potenci-
ale in poskušajo pridobiti 
dodatne vire financiranja, s 
tem pa pospešiti razvoj gospo-
darstva. Ena od nalog centra 
pa je tudi priprava razvojnih 

programov in projektov, ki so 
osnova za sodelovanje na raz-
pisih s strani ministrstev in 
različnih Evropskih skladov. 

"V zadnjem času so usmerit-
ve slovenske vlade, kljub 
temu, da še nimamo regij, pri 
oblikovanju regionalnih 
nosilcev bolj naklonjene k 
povezovanju čim več občin v 
lokalne in regionalne podjet-
niške centre," pravijo v stro-
kovnih službah MO Velenje. 
Zato so pripravili predlog, da 
se priključijo v Zgornjesavinj-

ski podjetniški center, ki 
uspešno deluje že skoraj dve 
leti. Po novem se bo imenoval 
Savinjsko - šaleški podjetniški 
center. Bil naj bi eden od 
nosilcev pri oblikovanju regio-
nalnega razvojnega programa 
na področju gospodarstva, kar 
je tudi pogoj za prijavljanje na 
razpise za sredstva iz skladov 
Evropske skupnosti. 

• bš 
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Obiskali smo Mladinski 
in Študentski servis 

Kako do 
počitniškega 
dela? 
V teh poletnih dneh si želimo predvsem sprostitve, a tudi ta 

veliko stane, zato se dijaki in študentje, ki imamo šolske 
počitniee najprej vprašaino, kako do počitniškega dela. Najbolj 
vam bodo lahko z nasveti pomagali na Mladinskem in Študent-
skem servisu. Obe agenciji skrbita za posredovanje občasnih in 
začasnih del dijakom in študentom in obenem posredujeta 
pomoč podjetjem pri iskanju ustreznih kadrov za začasno pre-
magovanje delovnih izpadov, v času počitnic, nadomeščanja v 
času bolezni,... 

Možnosti za počitniško delo je precej, vendar morajo dijaki in 
študentje pravočasno izraziti svoje želje in urediti vse kar potre-
bujejo pred pričetkom dela. Žal veliki kolektivi kot so Gorenje, 
Rudnik, Era,... omogočajo delo večinoma le otrokom zaposle-
nih v določeni enoti. Zato vsem dijakom in študentom ni 
mogoče ustreči, saj je podobno kot pri rednih zaposlitvah, pov-
praševanja po delu vseeno več kot zaposlitev. Tako morajo biti 
iskalci zaposlitve tudi iznajdljivi in samoinciativni. Največ 
možnosti za dclo jc v dejavnostih kot je gostinstvo, ki pa je med 
interesenti tudi manj zaželjeno. Letošnja novost je, da lahko 
preko servisa delajo tudi "pauzerji", ki so v šolskem letu 
1998/99 imeli urcjcn status. 

• Aleksandra Martinšek 

Povpraševanje večje od ponudbe 

Med mladimi 

Pogovor z Borutom Mehom, dosedanjim predsednikom območnega 
odbora Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice 

Industrija in turizem ne 
gresta najbolj skupaj 
Ob koncu štiriletnega 
mandatnega obdobja 
upravnega odbora Savin-
jsko-šaleške gospodar-
ske zbornice Velenje smo 
se pogovarjali z doseda-
njim predsednikom Boru-
tom Mehom, gospodar-
stvenikom, ki se je kaiil 
v dveh največjih podjetjih 
Šaleške doline, v Eri in 
Gorenju, kjer je bii do 
lanskega leta član upra-
ve. Zdaj pa je na novi 
delovni dolžnosti, je član 
uprave prav tako enega 
največjih slovenskih pod-
jetij - Petrola iz Ljubija-
ne, kjer je zadolžen za 
področje razvoja. 
9 Kako gledate kot predsednik 

institucije, ki naj bi 
pomembno vplivala na 
gospodarska dogajanja, na 
svoje štiriletno mandatno 
obdobje. Vaš vpliv je bil še 
toliko večji, saj ste bili 
sočasno tudi v upravnem 
odboru Gospodarske zbor-
nice Slovenije, njene interese 
pa zastopate tudi v 
državnem svetu. 

BORUT MEH: "Za nami je 
obdobje prepleteno z raz-
ličnimi problemi, ki so pestili 
slovensko gospodarstvo. 
Moram reči, da smo jih, na 
srečo, v tem okolju čutili manj 
kot drugje. To je bilo obdobje 
tranzicije, ki ji mnoga podjeta 
niso bila kos, druga pa so se 
morala preoblikovati in se 
prilagoditi tržno naravnanim 
razmeram. 

Delo v Savinjsko - šaleški 
gospodarski zbornici je še zla-
sti zaznamovala energctika, 
ki se jc v tem času sistemsko 
preoblikovala, pa seveda tudi 
Gorenje, ki je uspešno pre-
brodilo krizo osemdesetih let 
in se začelo gospodarsko vse 
bolj krepiti. 

Osebno so me pri našem 
delu najbolj motili pritiski 
političnih struktur, ki bi zbor-
nico kot takšno najraje ukini-
li. Se zlasti je bilo izpostavlje-
no vprašanje obveznega član-
stva in reprezentačna vloga 
zbornice kot neposrednega 
partnerja slovenski vladi. 
Vložen je bil celo nov zakon, 
ki naj bi "spravil" zbornico na 
nivo gospodarskega interes-
nega združenja. Temu smo se 
uprli, tako na nivoju območne 
kot republiške gospodarske 
zbornice in omenjeni zakon je 
bil iz parlamentarne procedu-
re umaknjen. 

Sicer pa moram reči, da je 
značilnost tega obdobja prila-
gajanje evropski zakonodaji, 
da pa smo pri tem po mojem 
mnenju vendarle malo preveč 
hiteli, to velja tudi za zakon o 
davku na dodano vrednost. 
Rezultat tega je, da že mora-
mo sprejemati dopolnitve 
komaj sprejetih zakonov." 
# Območna zbornica je prido-

bila v tem času tudi lepe 
prostore. 

BORUT MEH: "Res je. 
Imamo jih v petem nadstrop-
ju nove poslovne stavbe na 
Rudarski cesti, kjer je tudi 
velenjska enota državne upra-
ve. Prostori so res lepi, pred-
vsem pa funkcionalni in tudi 
sicer dobro opremljeni. Ima-
mo računalniško podprt 
informacijski sistem, ki nam 
omogoča tudi koriščenje 
bogatc baze podatkov 
Gospodarske zbornice 
Slovenije." 
# Savinjsko - šaleška 

območna zbornica je 
uspela dokaj dobro 
povezati Savinjsko-
šaleško območje, kjer 
naj bi tudi sicer 
nastala regija. 

BORUT MEH: 
"Zbornica je ravno na 
tem področju odigrala 
zelo pomembno vlogo, 
še zlati, ker delujejo v 
upravnem odboru 
večinoma vodilni delav-
ci, v veliko primerih 
celo direktorji, in z nji-
hovo pomočjo smo 
uspeli uresničiti marsikateri 
zastavljeni cilj. Osebno se mi 
zdi še zlasti pomembno, da 
smo uspeli gospodarske sub-
jekte tudi konkretno povezati 
in naredili kar nekaj na 
področju večjega razcveta 
drobnega gospodarstva in to 
tako, da smo pripravili 
srečanja, na katerih smo 
predstavili neizkoriščene 
možnosti (velika podjetja še 
vedno zelo veliko komponent 
kupujejo na drugih trgih, pa 
bi jih lahko proizvajali 
domači kooperanti). 

Zbornica se tudi sicer aktiv-
no vključuje v oblikovanje 
regije, to smo storili že ob 
oblikovanju statističnih enot, 
uspešna pa so bila tudi naŠa 
prizadevanja, da smo ohranili 
enoto agencije za plačilni 
promet v Mozirju, upajmo da 
do prehoda plačilnega pro-
meta na banke." 
0 Kako pa bi ocenili delo 

upravnega odbora Savin-
jsko-šaleške gospodarske 
zbornice. 

BORUT MEH: "Če bi naše 
delo ocenjevali glede na 
gospodarsko moč regije, bi 
lahko rekel, da smo bili zelo 
uspešni. Samokritično pa 
moram priznati, da imajo naj-
več zaslug za to vodstva pod-
jetij, ki so znala voditi takšno 
gospodarsko politiko, da so 
nakopičene težave, tudi v tem 
okolju jih ni bilo malo, pre-
magali in se bolj ali manj 
uspešno,vključili v neizposne 
tržne tokove. Naš prispevek 
je bil predvsem na področju 
dogovaijanja ustrezne gospo-
darske politike. 

Zelo konkretno pa smo se 
vključevali v reševanje pro-
blemov v tistih delovnih oko-

ljih, kjer so se nakopičili pre-
veliki problemi. Skupaj smo 
našli dobro rešitev za Elek-
troniko, probleme pa smo 
pomagali premagovati tudi v 
stečajnem postopku ESO 
Opreme in šoštanjske tovarne 
usnja." 
0 Ste zadovoljni z gospodarski-

mi gibanji na področju, ki 
ga območna zbornica pokri-
va? 

BORUT MEH: "Že večkrat 

Borut Meh 

sem povedal, da ima to okolje 
srečo, da so dejavnosti tukaj 
zelo različne in da ima dva 
velika sistema, ki sta se uspe-
la prilagoditi tržnemu gospo-
darstvu in uspešno preživela 
tudi tranzicijsko obdobje. 
Nastalo pa je tudi nekaj zelo 
uspešnih podjetij, ki sploh 
niso več majhna, predvsem pa 
so uspešna in že dajejo pečat 
celotnemu gospodarskemu 
utripu. Večina podjetij dobro 
dela in ima smele načrte, 
seveda pa je razveseljivo, da 
sta se v tem okolju uspeli 
obdržati obe podjetji tekstilne 
branže (Elkroj in M club), ki 
je v Sloveniji v izjemno 
težkem položaju." 

# Cetudi so rezultati dobri, pa 
pravega razvojnega poleta ni 
čutiti. 

BORUT MEH: "Strinjam 
se, da ga je premalo. So pa 
svetle izjeme. Razveseljivo je, 
da ni tako kot drugje po Slo-
veniji, ko so se razbohotila 
predvsem trgovska podjetja. 
V našem okolju so ponovno 
oživele nekatere proizvodne 
dejavnosti. V mislih imam 
Elektroniko, ki je danes veli-
ko podjetje, ki tudi uspešno 
izvaža. Veselimo se lahko tudi 
uspehov podjetja Fori in Blu-
es in še kakšno bi lahko 
našteli. Zdrave ambicije ima 
na trgovskem področju tudi 
Era in upam, da jih bo ures-
ničila." 
# Kje vidite možnosti večjega 

razcveta? 
BORUT MEH: "Predvsem 

bi lahko mnogo več naredili 
na področju že zastavljenega 
sodelovanja med velikim in 
malim gospodarstvom. Mar-
sikakšen sestavni del, ki ga 
danes kupuje Gorenje drugje, 

bi lahko naredili tukaj. 
Takšnega neizkoriščenega 
sodelovanja pa je tudi na dru-
gih področjih veliko." 
# Kaj pa turizem. Občinsko 

vodstvo ga postavlja v ospre-
dje že precej časa. 

BORUT MEH: "Nikakor mi 
ne gre skupaj tipična industri-
alizacija tega območja in raz-
voj turizma, ki je opredeljen 
celo kot prednostna naloga. 
Menim, da ima bistveno 

boljše pogoje za turi-
stični razvoj Zgornja 
Savinjska dolina, kjer 
pa možnosti ne uspe-
mo izkoristiti in zdaj 
so se nam zalomile 
celo Golte. Osebno 
upam, da se bodo 
težave v zvezi z njimi 
uspešno razrešile in 
da bo celoten turi-
stičen razvoj na tem 
področju dobil večji 
zagon. 

Seveda pa določene 
oblike turizma lahko 
razvija tudi mestna 
občina Velenje. V mis-
lih imam oba muzeja, 
R e k r e a c i j s k o -

turisitčni center Jezero... 
Menim, da bo tu mogoče raz-
vijati predvsem izletniški turi-
zem, težko pa bomo verjetno 
dosegli, da bi Ijudje hodili 
sem na počitnice." 
# Na svojem prejšnjem delo-

vnem mestu, v Gorenju, ste 
se zelo aktivno vključevali v 
prenovo hotela Paka. Leto 
dni zdaj že obratuje. 

BORUT MEH: "Vesel sem, 
da smo takrat v Gorenju 
zmogli toliko moči in sredstev 
in obnovili ta hotel, ki ga je 
Velenje resnično potrebova-
lo. Objekt je lep, kolektiv 
dobro gospodari z njim . 
Upam, da bo tudi v prihodnje 
tako in da bodo ustvarjali 
pričakovane rezultate." 
# V Velenju ste si nabrali veli-

ko gospodarskih izkušenj, s 
prenehanjem funkcije pred-
sednika upravnega odbora 
Savinjsko-šaleške gospodar-
ske zbornice pa se popolno-
ma umikate iz gospodarske-
ga življenja tega okolja. 

BORUT MEH: "Povsem ne, 
saj ima Petrol tukaj kar nekaj 
bencinskih črpalk, pred krat-
kim smo kupili še Shellovo. 

Delovno mesto, ki ga oprav-
Ijam je zahtevno, sem član 
uprave in skrbim za razvoj, 
kjer imamo velike ambicije. 
Posel z bencinskimi črpalka-
mi že dobro obvladamo in 
želimo svojo dejavnost usme-
riti še na druga področja. 
Moram reči, da sem bil že 
nekaj časa razpet med službo 
v Ljubljani in obveznostmi 
tukaj v Velenju. Velenjčan pa 
ostajam, tu živim, tu imam 
tudi družino." 

• Mira Zakošek 

na delu 
Zakaj pa dijaki in študentje preživljajo počitnice delovno, kje 

se zaposlujejo, kako bodo porabili zaslužen denar in kolikšen 
del počitnic bodo namenili delu? S tem 
vprašanjem smo se napotili mednje. 

SABINA, Velenje: "Po končani šestmesečni 
praksi v Mladinski knjigi sem se odločila, da 
bom tukaj nadaljevala počitniško delo. 
Delala bom en mesec ,do konca julija. 
Zasluženi denar bom porabila za razne 
drobnarije. Delam predvsem zato, ker bi mi 
bilo doma dolgčas. Z delom sem zadovoljna, 
če bom pa delala še drugo leto bomo pa še 
• videli." 

NINA, Velenje: "Počitniško delo opravljam 
v Sparu, kjer sem prej zaključila petme-
sečno prakso. Tukaj sem delala žc lani in ker 
mi je bilo delo v veliko zadovoljstvo, delam 
tukaj še letos. Lani sem bila zadovoljna tudi 
s plačilom, kako bo pa letos, bomo še vide-
li." 

KARIN, Velenje: "To 
poletje ne delam prvič. 

Že lansko poletje sem delala v baru in zaradi 
tega, ker mi jc bilo zelo všeč, delam tukaj 
tudi letos. Delam vsak drug dan obe izmeni, 
tako da imam tudi kaj od počitnic. Zasluženi 
denar bom koristno porabila." 

VALERIJA, Velenje: "V 
^ • P ^ ^ H Sladkem butiku dclam 

I letos prvič. Pred Namo 
I prodajam sladoled, ko je 

• ' \ j l 'CP° vreme. Delo mi je v veselje. Prislužen 
• 1 denar bom porabila za preživetje dopusta s 

•fe^Npt, . flj prijatelji." 
Mf M VANINA, Velenje: 

P f . "Počitniško delo sem 
H f c opravljala že lani in ga 

bom tudi letos. Poleti 
delam zato, ker potrebujem denar za 
počitnice in študij. S tem malo razbremenim 
starše prevelikih izdatkov." 

DRAGAN, Velenje: 
j ^ j "Počitniškega dela tre-

nutno še ne opravljam. 
Vendar ga bom, saj 
potrebujem denar za počitnice. Delal bom 
pri prijateljevem očetu. Kaj bo to, še ne vem. 
Letos pa ne bom delal prvič." 

• AM 



Mlade raziskovalke OŠ Biba Roecka Šoštanj 

Rad bi naredil neka] zate 
Uredimo si zdravstveno zavarovanje pred odhodom v tujino 

Bodimo pripravljeni na 
morebitno nesrečo! 

Mojca Čebul, Petra Movh in 
Katja Švarc so tri nagajiva in 
simpatična dekleta, ki so 
minulo šolsko leto gulila 
osmošolske klopi v razredih 
osnovne šole Biba Roecka v 
Šoštanju. 
Pridne učenke je zanimala 
vrsta dejavnosti, med drugim 
tudi prostovoljno delo. Katjo 
od petega razreda dalje, Petro 

in Mojco pa je "osvojilo" v 
osmem razredu. "Zdelo se nam 
je krivično, ker so eni vedeli 
več, drugi manj, pa bi lahko vsi 
približno enako. Ko so nas 
sošolci in sošolke prosili za 
učno pomoč, je bilo to očitno. 
Nismo jim samo pomagale k 
lepšim ocenam in razumevanju 
snovi, tudi spodbujale smo jih, 
se z njimi družile, marsikatero 
rekle o najstniških težavah," so 

Emil Juvan je v minulem 
šoiskem letu končal 5. letnik 
Poklicne in tehnične šole za sto-
ritvene dejavnosti Šolskega cen-
tra v Velenju. Zase pravi, da je 
zelo temperamenten, da mora 

Emil Juvan: "Najprej nisem 
nameraval izdelati razisko-
valne naloge, niti se nisem 
nameraval vključiti v giba-
nje. Bilo je naporno, a pri-

jetno." 

biti nenehno v gibanju, in da si 
je zastavil dokaj visoke življenj-
ske cilje. Koliko bo k uresničitvi 
teh pripomogla raziskovalna 
naloga z naslovom Turistična 
ponudba na Koroškem, za kate-
ro je med nalogami s področja 
družboslovja in humanističnih 
ved v zadnjem gibanju Mladi 
raziskovalci za razvoj Šaleške 
doline prejei prvo nagrado, bo 
pokazal čas. 

pripovedovale. Ob vseh obvez-
nostih je njihovo pozornost 
vzbudilo še raziskovalno delo. 
Z vprašanjem, kaj bi razisko-
vale, so se obrnile na šolsko 
pedagoginjo Jelko Peterlin in 
ideja o nalogi z naslovom 
Prostovoljno delo, da ali ne, je 
bila v trenutku sprejeta. K 
sodelovanju so nato povabile 
še učiteljico Vido Rehar. V 

skupini osnovnošolskih nalog s 
področja družboslovnih ved so, 
v letošnjem gibanju Mladi raz-
iskovalci za razvoj Šaleške 
doline, zanjo prejele prvo 
nagrado. 
Cilj, ki so si ga dekleta zadala 
pri tej raziskovalni nalogi, je bil 
ugotoviti razširjenost prosto-
voljnega dela na osnovnih 
šolah v občinah Velenje, 
Šoštanj in Šmartno ob Paki, 

Naloga, je povedal, je prese-
gla njegova pričakovanja. 
"Nisem se imel namena 
vključiti v gibanje oziroma tek-
movati v njem. A, ker sva z 
mentorico Lijano Martinc oce-
nila, da sva v to avtorsko delo 
vložila veliko truda, časa in 
vo|je, sva nalogo prijavila. Naj 
še povem, da nisem nameraval 
izdelati raziskovalne naloge. V 
načrtu sem imel namreč bolj 
pripravo osnove za izdelavo 
turističnega vodiča. Tega bom 
delal sedaj. Izkušnje, ki sem si 
jih pridobil pri izdelavi razisko-
valne naloge, mi bodo zagotovo 
prišle zelo prav." 

Marsikaj ga je zanimalo pri 
raziskovalnem delu s področja 
turizma in gostinstva. Kot nata-
kar in occnjevalec gostinskih 
storitev dobro pozna teorijo, ki 
velja za kakovostno ponudbo. 
Zakaj ni tako, kot bi moralo 
biti? Kakšni jedci so Korošci in 
kako znajo tukajšnji gostinci 
ponuditi hrano? To sta le dve 
vprašanji, na kateri je iskal 
odgovore. "Na Koroškem 
imamo sicer dobre gostilne, a 
žal, hrane v njih ne znajo ponu-
diti. Gostinci so prepričani, da 
ljudje po čem drugem, kot 
ponujajo, ne bodo spraševali in 
raje niti ne poskusijo s kakšno 
novostjo." 

Odličen uspeh ob koncu 
izobraževanja na srednji šoli ga 
je rcšil zaključnega izpita. 
Svojemu počitniškemu načrtu 
se je lahko posvetil nekoliko 
prej kot drugi. "Delo in znova 

njegove prednosti in pomanj-
kljivosti, kdo je prostovoijec in 
kdo prejemnik pomoči. 
"Skratka, želele smo poudariti 
pomen in učinkovitost prosto-
voljnega dela, spodbuditi 
razmišljanje o njem in hkrati to 
gibanje še razširiti. Iz lastnih 
izkušenj trdimo, da pomoč 
drugemu človeka bogati, ple-
meniti, izboljša njegovo samo-
podobo, krepi samozavest in 
samozaupanje. Pomoč vrstni-
kom, sošolcem je ena najlepših 
oblik šolskih prostovoljnih 
dejavnosti." Iz odgovorov na 
zastavljena anketna vprašanja 
so ugotovile, da je takšno delo 
organizirano in razširjeno na 
polovici osnovnih šol v Šaleški 
dolinj, da prostovoljci radi 
delajo, prejemniki pomoči pa 
so z njo zelo zadovoljni. 
Številne prednosti te dejav-
nost, pridobljene življenjske 
izkušnje, prva nagrada, še kar 
nekaj neuresničenih idej z 
zvezi s tem in njihova zagna-
nost, so razlogi, zaradi katerih 
bodo poskušale ostati prosto-
voljke tudi na srednji šoli. 
"Čaka nas Alenka Časova in 
naša mentorica, ki ji bomo 
rade pomagale." V treh 
počitniških dneh dekleta ne 
bodo raziskovale. Bodo pa 
odkrivale lepote, ki jih nudi 
hoja po hribih, morsko ozračje, 
gozdna šola, taborjenje. Tu so 
še prijateljice, ki jih prav tako 
ne bi rade zanemarile. 
Druženje prijetnega s korist-
nim in obilo uspeha v prihod-
nje jim želimo tudi mi! 

• Tp 

delo na zelo različnih 
področjih, od gostinstva do 
radijskega voditelja. To me 
zanima in to že počnem. 
Menim, da moram mladost in 
ideje, ki jih imam, dodobra 
izkoristiti," je še dejal Emil 
Juvan. • Tp 

Ljudje radi potujemo,delo in 
zabava nas vodita v bljižnje in 
daljne kraje. Pametno je, da že 
v času načrtovanja počitnic, 
mislite tudi na ustrezno zdrav-
stveno zavarovanje. Bolezen 
ali nesreča nas lahko doletita 
tudi tam.To je res neprijetna 
misel in ni treba, da se z njo 
obremenjujemo, raje si 
potrebno dokumentacijo ure-
dimo in upajmo na najboljše. 
V tujini imajo zdravstveno var-
stvo organizirano zelo 
različno. Prav tako so zelo 
različni tudi sporazumi, ki jih 
ima Slovenija s posameznimi 
državami. Kar za vse pa velja, 
da so stroški zdravljenja visoki, 
Vse potrebne informacije 
boste dobili na velenjski enoti 
Zavoda za zdravstveno zavaro-
vanje Slovenije, ki ima svoje 
prostore v drugem nadstropju 
prizidka Zdravstvenega doma 

Vse več družin se odloča za 
hišne Ijubljence, ki pa lahko 
postanejo problem, ko se 
odpravimo na dopust. Še na 
večje težave lahko naletite, če 
odpeljete žival na dopust nepri-
pravljeno. Prav zato vam 
želimo dati nekaj koristnih 
nasvetov, ki smo jih poiskali pri 
Milanu Matku, veterinarju, ki 
ima center za zdravljenje živali 
v Topolšici. 

Najprej naj poudarimo, da 
morajo biti psi obvezno na vrvi-
ci. To je še toliko bolj pomemb-
no, ko se z njimi znajdemo v 
nepoznanem okolju. Takrat je 
prav, da jim namestimo tudi 
nagobčnike. 

Koristno je, če žival poleg 
obveznega cepljenja, cepimo 
tudi proti kožnim boleznim in 
jih zaščitimo pred bolhami in 
klopi. V avtomobilu ne vozite 
živali kadar je prevroče, saj 
težje regulirajo temparaturo v 
telesu kot ljudje. Nekatere 

Velenje. 
Obvezno zdravstveno zavaro-
vanje vam v tujih državah, s 
katerimi imamo podpisane 
konvencije, zagotavlja pravico 
do nujnih zdravstvenih stori-
tev. To so Avstrija, Belgija, 
Hrvaška, Italija, Luksemburg, 
Madžarska, Nemčija, 
Nizozemska in Romunija. 
Uveljavljanje pravic je neizo-
gibno povezano s postopkom 
potrditve posebnih obrazcev, 
kot jih določajo konvencije. 
Veljavnost obrazca je tri mese-
ce. Pravico do nujnega zdrav-
ljenja, na osnovi konvencij, je 
moč v tujini uveljavljati le pri 
izvajalcih, ki imajo sklenjene 
pogodbo z javnim oziroma 
državnim zavarovanjem. 
Z dodatnim prostovoljnim 
zavarovanjem se je moč izogni-
ti marsikateri nevšečnosti. 
"Zavarovanje z medicinsko asi-

živali tudi slabo prenašajo 
vožnjo zato Milan Matko pripo-
roča zdraviia proti slabosti. 
Pred potovanjem v obmorske 
kraje žival -zaščitimo pred 
srčnimi glistami, ki jih 
prenašajo komarji in drugi 
insekti. Nikar jih puščajmo v 
pregretih avtomobilih. 
Sprememba okolja lahko pov-
zroči pri živali stres, zaradi tega 
bodimo še posebej skrbni pri 
prehranjevanju, predvsem je 
nujno, da ne spreminjamo 
načina prehranjevanja in 
hrane. 

V novem okolju jih ne 
puščamo same, saj se lahko 
izgubijo. Živali pogosto pičijo 
razni insekti, vendar jim ne 
povzročajo večjih težav. 
Usodno pa je lahko, če žival 
požre žuželko, ki jo lahko piči v 
žrelo. Hoja po vročem asfaltu 
je tudi lahko nevarna, saj lahko 
povzroči opekline blazinic. 
Paziti je potrebno tudi na tujke. 

stenco v tujini" zavod zagotav-
Ija v sodelovanju s švicarsko 
zavarovalnico ELVIA. 
Zavarovanje krije stroške nuj-
nega zdravljenja v tujini brez 
neposrednega plačevanja sto-
ritev tako v zasebnih kot tudi v 
državnih zdravstvenih ustano-
vah in nudi vrsto drugih ugod-
nosti (prevoz zavarovanca do 
zdravstvene ustanove v tujini 
ali po potrebi v domovino, pra-
vno pomoč, premagovanje 
jezikovnih preprek, pomoč 
svojcem,...). Zavarovanje se 
lahko sklene za Evropo (tudi 
Hrvaško), mediteranske 
dežele ( vse dežele ob 
Sredozemskem morju, 
Jordanijo in Sirijo) in 
Kanarske otoke, pa tudi za 
druge države, odvisno pač od 
področja potovanja. 

• A.Martinšek 

ki se zabodejo v kožo med prsti, 
to so razna semena in trnje. 

Za potovanje v tujino mora-
te urediti posebno dokumenta-
cijo.. Vsak lastnik živali mora 
potrditi knjigo o cepljenih, ki je 
hkrati tudi certifikat za prehod 
meje. Knjigo je potrebno potr-
diti najweč en teden pred odho-
dom na dopust. Vso potrebno 
dokumentacijo lahko uredite 
na veterinarski postaji. 

Nevarne so seveda tudi 
razne poškodbe, ureznine, aler-
gije, hujše prebavne motnje z 
dolgotrajnimi driskami, vnetje 
oči, bruhanje, vnetja ušes. Pri 
vseh teh spremembah moramo 
nujno poiskati ustrezno pomoč 
pri veterinarju. 

Seveda pa morate v vročih 
poletnih dneh tako doma kot na 
potovanju, zagotavljati živali 
dovolj pitne vode. 

A. Martinšek 

Dy(an 
"Ljudje ne počnejo tega, v kar verjamejo. 

Počnejo le, kar j im je najbolj prikladno, 
potem pa to obžalujejo." 

Rade naredijo nekaj za druge: mentorici in avtorice razisko-
valne naioge 

Mladi raziskovalec Emil Juvan 

Namesto turističnega 
vodiča raziskovalna naloga 

Hišni Ijubljenci z vami na dopustu 

Potrebujete "potni list" 

Vedno radi prisluhnemo Ijudem, ki rečejo bobu bob. 

m i 



NASI KRAJI IN 
Odbor za vodovod ima težave z nepiačniki 

Prebivalci naselja 
Trebeliško v krajevni skupnosti 
Paka imajo v zadnjem času vse 
več težav z vodooskrbo. Pa ne, 
da bi bilo področje brez vode; v 
kraju imajo dva zajetja. 
Spodnje hiše se iz enega od njih 
napajajo brez težav, saj voda 
vanj teče v prostem padu. Iz 
drugega zajetja pa morajo vodo 
črpati, kar prinaša precejšnje 
stroške, sploh za porabljeno 
električno energijo. Zaradi 
neplačila jim je Elektro Celje 
sedaj elektriko odklopil, prebi-
valci pa so ogročeni, saj so pre-
pričani, da bi vodovod moralo 
prevzeti v upravljanje 
Komunalno podjetje Velenje. 

Srž težave je namreč v tem, 
pravijo v tamkajšnjem odboru 
za vodovod, ki so ga ustanovili 
po tem, ko je na Trebeliškem z 
dejavnostjo prenehalo AMD 
Velenje, da nimajo pravega 
upravljalca za vodovod. Z 
AMD-jem so imeli prebivalci 
urejeno soglasje za souporabo 
vode, hkrati pa so mu poravna-
vali obveznosti. Odkar so usta-
novili odbor za vodovod, v kate-
rem so krajani sami, pri delova-
nju pa jim pomaga še KS Paka, 
pa se težave le še kopičijo. 
Nekateri uporabniki, po naved-
bah članice odbora Valerije 
Perbil, nočejo poravnavati 
stroškov za vodo in porabljeno 
električno energijo za črpalko, 
odbor pa nima nobenih 
možnosti za izterjavo. K temu 
dodaja: "V zadnjem času tudi 
tisti, ki so stroške poravnavali 
redno, odklanjajo plačilo in 
zahtevajo, da se upravljanje z 
vodovodom uredi tako, kot 

Crpalka, ki "pomaga" vodi v višje ležeče hiše, ne dela. Zaradi neplačevanja stroškov za vodo 
in elektriko je Elektro Celje odklopilo elektriko. Na Trebeliškem voda torejje, le do nekaterih 

hiš ne "pride" več. 

vod prevzame v upravljanje 
občina, oziroma Komunalno 
podjetje. 

zahteva zakon in vodovod pre-
vzame občina oz. Komunalno 
podjetje Velenje. S tem bo 
zagotovljeno, da bodo vodo 
plačevali vsi. Stanje je pripeljalo 
tako daleč, da odbor ni mogel 
plačati tokovine (60.000 SIT za 
dva meseca) in je Elektro Celje 
izklopilo vodovod. Nekajkrat 
sem za plačilo elektrike založila 
svoj denar." 

Obrnili so se tudi na MO 
Velenje, saj so krajani pre-
pričani, da je celovita in dolgo-
ročna rešitev možna le, če vodo-

Za vse naenkrat ni denarja! 
Kako rešiti problem prebi-

valcev Trebeliškega je bilo prvo 
vprašanje, ki smo ga zastavili 
Tonetu Brodniku, predstojniku 
Urada za javne gospodarske 
zadeve pri MO Velenje: 
"Dejstvo je, da si v MO Velenje 
že več let prizadevamo, da bi 
vse sisteme vodooskrbe prevze-
lo Komunalno podjetje Velenje. 

Vendar zaradi pomanjkanja 
denarja ne moremo naenkrat 
reševati vseh vodovodov, ki še 
niso urejeni. Projekt vodooskr-
be v KS Paka smo zastavili že v 
letu 1978. Gre za projekt, ki je v 
celoti vreden 160 milijonov SIT. 
V ta sklop sodijo štirje vodovo-
di; Paški Kozjak, Blažič, Pušnik 

in Trebeliško. Sedaj končujemo 
izgradnjo vododvoda na Paški 
Kozjak, končan bo tudi vodovod 
Blažič, delno pa se vanj že 
vključuje vodovod Pušnik. 
Dejstvo je, da je vodovod 
Trebeliško povsem samostojen 
segment. Projektno dokumen-
tacijo že imamo, izdelal jo je 
Zavod za urbanizem Velenje. 
Predlagali pa smo tudi sanacij-
ski program za to področje, ki 
smo ga razdelili v tri faze. Prva 
je, da rešimo najnujnejše stva-
ri, da bo lahko Komunalno pod-
jetje prevzelo vodovod. Urediti 
moramo dezinfekcijo vode, na 
vseh iztočnih mestih namestiti 
vodomere za vse hiše in urediti 
primerno signalizacijo. Za to 
fazo bomo potrebovali od 2 do 3 
milijone sredstev, računamo pa, 
da bi z njo začeli že letos in jo 
nadaljevali v letu 2000. Drugi 
in tretji del faze je večji zalogaj, 
saj gre za izgradnjo novih vodo-
vodnih rezervoarjev in za novo 
izdelavo sekundarnega vodo-
vodnega omrežja v celoti. Ta 
projekt bo vreden vsaj 32 mili-
jonov SIT. 

Odbor za vodovod 
Trebeliško nas je seznanil s 
težavami, ki jih ima. Vemo, da 
ljudje nestrpno pričakujejo, da 
"pride" vodovod tudi v njihov 
kraj. Ob tem moram apelirati 
na strpnost in razumevanje tam-
kajšnjih krajanov, saj nimamo 
toliko finančnih sredstev, da bi 

vse težave reševali naenkrat. Na 
občini in v Komunalnem pod-
jetju si vsekakor prizadevamo, 
da bi te momemte čim prej 
odpravili in z vodo nikjer več ne 
bi bilo težav." 

Ob tem je Brodnik poudaril, 
da morajo stroške za vodo in 
elektriko plačevati vsi uporab-
niki. Tudi kasneje, ko bo uprav-
ljanje vodovoda prevzelo 
Komunalno podjetje, bodo 
morali plačevati porabo po 
kubičnem mestru vode, kamor 
bodo sodile še takse, RR in vse 
ostalo, kar ostali občani Velenja 
že plačujemo. Tako to, da vodo-
vod ni pod upravljanjem 
Komunalnega podjetja, ni izgo-
vor za neplačevanje stroškov. 
Zna se zgoditi, da bodo imeli 
prebivalci Trebeliškega po ure-
ditvi novega vodovoda še višje 
stroške. In tudi Komunalno 
podjetje jim bo v primeru 
neplačevanja odklopilo sistem. 

O poravnavi sedanjih 
stroškov za elektriko se bodo, 
kot kaže, morali dogovoriti kra-
jani Trebeliškega sami, sicer 
bodo v teh vročih dneh njihove 
pipe bolj suhe. Vemo pa, kako 
trdi sosedi znamo biti Slovenci 
drug drugemu, sploh, ko zagori 
"favšija" in ko gre za denar. Zal. 

• Bojana Špegel 

REZULTATI AKCIJE ZBIRANJA NEVARNIH ODPADKDV 
v Solčavt, Lučah, Ljubnem, Sornjemu Gradu in Nazarjih 

Sestava in količine zbranih nevarnih odpadkov 

Občina Enota Količina zbranih odpadkov v kg Skupaj po občinah 
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Solnava 600 ? n 11 21 162 145 581 940 9 
Luče 2281 ?5 0 34 175 4fi(1 98(1 1694 15 
Liubno 2826 o 49 31 375 1845 975 3275 30 
Gornii arad 2745 3 37 93 164 745 722 1764 16 
Nazarie 2565 27 38 121 594 1335 1162 3277 30 
Skupaj po vrsti odpadka (kP) 75 135 300 1470 4550 4420 10950 100 

(%) 0,7 1,2 2,7 13,4 41,6 40,4 100 

Grafična predstavitev rezultatov zbiranja nevarnih odpadkov 

Pb akumulatorji 

Motorno olje 
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Vsem občanom se 
zahvaljujemo za udeležbo v 
letni akciji zbiranja nevarnih 
odpadkov. Vse ostale pa 
prosimo, da nevarne odpadke 
hranijo v originalni embalaži in 
se akcije udeležijo v 
naslednjem letu. 

Delež zbranih odpadkov v % 

V Šentilju širijo podružnično šolo 

Bo nove prostore 
dobil tudi vrtec? 

V Šentilju pri Velenju otroci 
prve štiri razrede osnovne šole 
obiskujejo na tamkajšnji 
podružnični šoli velenjske šole 
Gustava Siliha. Stevilo otrok se 
iz leta v leto povečuje, zato je 
prostorska stiska naredila 
svoje. Zelje številnih 
Sentiljčanov se bodo s pomočjo 
Mestne občine Velenje, ki 
financira širitev šole, uresničile 
v tem poletju. 

Ze štirinajst dni pred urad-
nim zaključkom šolskega leta so 
namreč stekla gradbena dela, 
do sedaj pa je izvajalec, gradbe-
no podjetje Cigrad, postoril že 
zelo veliko. Predsednik sveta 
KS Šentilj Drago Kolar nam je 
o poteku del povedal: "Začeli 
smo 14 dni pred koncem šolske-

nosti instalacij bodo stroški, žal, 
nekoliko višji kot smo predvide-
vali." 

Krajani so doslej sami 
odstranili streho ter izdelali in 
postavili kostrukcijo novega 
ostrešja, saj drugih del ne smejo 
opravljati brez strokovnega 
nadzora. Pomagajo, kjer smejo, 
prispevali pa so tudi ves les za 
ostrešje. 

Društva šaleških likovnikov, ki 
so lani pripravili avkcijo svojih 
slik, je kar 1 milijon SIT, name-
nili pa jih bodo za elektro dela 
na objektu. Kar nekaj pa so pri-
hranili tudi zaradi podarjenega 
materiala in udarniškega dela 
Šentiljčanov. Vseeno bo sred-
stev za vse želje in dokončanje 
del premalo. 

"Krajani želimo, da bi še 

Šentiljčani so prispevali les za ostrešje in ga v enem dnevu 
tudi postavili. Sedaj v šoli izvajalec že opravlja zaključna 

dela 

Drago Kolar, predsednik 
sveta KS Šentilj: "Tehnični 

prevzem razširjene šole 
mora biti opravljen 25. 

avgusta!" 

ga leta, ker smo pričakovali 
neugodne vremenske razmere. 
In res je dež kar nekaj časa one-
mogočal predviden potek del. 
Trenutno je celotna šola že pod 
novo streho, na vrsti pa so 
zaključna dela. Zaradi dotraja-

"Z adapatcijo šole bomo pri-
dobili dve sodobni, veliki učilni-
ci, posodobljena in povečana bo 
kuhinja, ki bo, ko bo dokončan 
tudi prizidek za vrtec, skrbela za 
otroke v njem in v šoli. V nad-
stropju bo pridobljena nova 
zbornica, večji kabinet in večja 
avla, ki bo uporabljena kot 
večnamenski prostor," nam je še 
povedal Drago Kolar. Celotna 
investicija je ocenjena na 36 
milijonov SIT, letos pa bo 
proračun MO Velenje prispeval 
5 milijonov SIT. Prispevek 

pred začetkom šolskega leta 
"spravili pod streho" tudi prizi-
dek, v katerem bomo uredili 
vrtec. Ko bodo enkrat otroci v 
šoli, gradbenih del ne bo več 
mogoče izvajati, zato smo v 
časovni stiski. Krajani so pri-
pravljeni, če bo potrebno, pri-
spevati tudi finančna sredstva, 
da bi se nam ta želja uresničila, 
vsekakor pa bodo pomagali tudi 
s svojim delom, pod strokovnim 
vodstvom, seveda," je še pove-
dal Drago Kolar. 

• Bojana Špegel 
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Matura v očeh staršev maturantov 

sedanjem izobraževalnem sistemu upravičena ali ne, (v bistvu 
lahko v 14 dneh, kolikor traja, pokvari vsa prizadevanja, uspe-
he dijaka in mu onemogoči vpis na željeno fakulteto) je odgo-
voril:" Matura je stopnica za univerzitetni študij in je torej 
pomembna zadeva. Trdim, da je predmetnik, zlasti tisti del, ki 
je prepuščen šolam samim, v četrtem letniku sestavljen tako, 
da omogoča kakovostno pripravo na maturo. Da je temu res 
tako, kažejo dosedanji rezultati, s katerimi smo zelo zadovolj-
ni. Primera, da bi dober dijak padel na maturi, v minulih štirih 
letih nismo imeli. Rezultati mature so v večini primerov torej 
podoba uspešnosti štiriletnega šolanja dijaka." 

"Starši smo ogorčeni in hkrati nemočni!" 

Matura 99 na našem zavodu 

"Posebnih kritik do 
sedaj ni bilo!" 
Andrej Kuzman, ravnatelj Splošne in strokovne gimnazije 
Šolskega centra Velenje je v pogovoru zatrdil, da je junijski 
rok mature na šoli potekal brez zapietov in v skladu s predpi-
sanim maturitetnim redom. Na vprašanje, ali soglaša s pri-
pombami staršev, je odgovoril: "Katerimi pripombami, kate-
rih staršev? Vsako leto na prvem sestanku v novem šolskem 
letu s starši na svetu obravnavamo tudi analizo uspešnosti 
mature. Posebnih kritik ali negativnih stališč do sedaj ni 
bilo. Poročilo o poteku letošnje mature smo uvrstili na dnev-
ni red zadnje seje sveta staršev. Na njej je tajnik šolske matu-
ritetne komisije povedal, kar sem vam že povedal pri 
prejšnjem vprašanju, da zapletov ni bilo, niti kršitev maturi-
tetnega reda. V razpravi, ki je stekla za tem, pa je članica 
sveta staršev Alenka Avberšek dokaj čustveno opozorila na 
stresno situacijo, ki jo pri dijakih matura povzroča. Nekateri 
starši četrtošolcev so na isti 
seji menili, da je pri njiho-
vih otrocih potekala nor-
malno, brez posebne nervo-
ze,... Skratka, da so njihovi 
otroci z manj težavami 
sprejeli maturo kot obvez-
nost ob koncu izobraževa-
nja na srednji šoli. Kot rav-
natelj sem jih seveda sezna-
nil s svojimi videnji mature. 
Sam osebno podpiram 
obstoječi koncept, imam pa 
vrsto kritičnih pripomb 
glede poteka, dolžine traja-
nja izpitov pri posameznih 
predmetih ter zlasti zako-
nodaje. Zapisal sem jih v 
svoji seminarski nalogi iz 
šole za ravnatelje, ki sem jo 
posredoval tudi republiški 
maturitetni komisiji. Naj še 
povem, da so se starši s 
predstavljeno vsebino stri-
njali in izrazili željo, da bi 
bile te kritične pripombe 
osnova za naša skupna prizadevanja za prijaznejšo maturo." 
Kot izkušen pedagog prav tako meni, da je matura primerlji-
va v evropskem prostoru. O tem, ali je njena pomembnost v 

Andrej Kuzman: "Sam oseb-
no podpiram obstoječi kon-
cept mature. Imam pa vrsto 

kritičnih pripomb glede 
poteka, dolžine trajanja izpi-
tov pri posameznih predme-

tih ter zlasti zakonodaje." 

je to zelo opazno in zelo se 
bojim, da se komu zgodi "krivi-
ca". Nerazumljivo mi je, da 
vsak profesor, vsaka "strokov-
na'skupina, ki pripravlja 
maturitetno gradivo v 
Ljubljani, lahko brani samo 
svoje okope. Samo njegov 
predmet je najpomembnejši. 
Da bi bila raven zahtevanega 
znanja pri posameznih pred-
metih vsaj približno usklaje-
na, nikogar ne zanima. Pri pri-
pravi gradiva za maturo in 
nato pri popravljanju nalog, 
profesorji naših otrok, ki otro-
ka morajo poznati, če so dobri 
profesorji, neposredno ne 
sodelujejo. Osebno nisem 
proti eksternemu preverjanju 
znanja, ampak njihov vpliv bi 
bilo - tako in drugače - potreb-
no zagotoviti." 

Na svetu staršev gimnazije, 
kjer je s svojimi pripombami 
izzvala ostale in prisotne pro-
fesorje, je sicer slišala mncnje 
profesorjev, da je matura pote-
kala brez posebnosti, pretre-
sov, ob koncu razprave pa so ti 
vendarle potrdili pripombe 
staršev. Na sestanku nam je 
ravnatelj velenjske gimnazijc 
Andrej Kuzman v zvezi s pre-
hudim tempom mature pred-
stavil dovolj argumentirano 
gradivo. V njem med drugim 
navaja, da je sam potek mature 
v nasprotju s pravilnikom ozi-
roma poslovnikom dela gimna-
zije. V njem je točno določeno, 
koliko pisnih preverjanj znanja 
imajo lahko dijaki na teden in 
koliko časa lahko trajajo. 
Morda je matura glede tega 
izjema, ne more pa iti v takšne 
ekstreme." 
Avberškova meni, da ta čas za 
dijake in redke starše, ki na 
glas razmišljajo o pomanjklji-
vostih mature, ni njihov zavez-
nik. Kajti, ko je vse za njimi, 

"Matura v letu 1999 je bila 
peta po vrsti. Kot šolnik 
menim, da je bila njena uved-
ba pomembna, pozitivna spre-
memba v našem šolstvu. 
Upam trditi, da je po zasnovi 
ustrezna, čeprav je kljub 
.vsemu odvisna od skupine 
strokovnih Ijudi, ki jo udeja-
nja v republiških predmetnih 
komisijah. Ker je matura v 
ožjem smislu po katerikoli 
zasnovi predvsem tudi merski 
instrument za merjenje znanja 
(njegovi rezultati so zelo 
pomembni za generacije mla-
dih), se o njej vedno znova raz-
vije živahna polemika. 
Vprašanje izbirnosti in 
splošnosti mature, razmerje 
med znanjem in notranjim 
ocenjevanjem, število predme-
tov in izbirnih predmetov, kri-
terij mature kot temelj oziro-
ma pogoj za vpis na univerzo, 
je le nekaj tem iz razprav. 
Na našem zavodu je največ 
maturantov na gimnaziji, ki je 
že v zasnovi pripravljalnica za 
nadaljnji študij. Zato je matu-
ra tu edini pravi izhod. Ze 

gimnazijski program je tako 
zasnovan, da je priprava dija-
kov na zrelostni izpit boga-
tejša, kot na strokovnih šolah. 
To seveda ne pomeni, da so 
dijaki tehniških šol, ki se pri-
pravljajo na maturo, v 
pomembno podrejenem 
položaju. 'IVdim pa, da je pri 
nas za maturante načelno bolj 
poskrbljeno, kot za dijake, ki 
zaključujejo izobraževanje z 
zaključnim izpitom. 

Še kako tudi velja, da maturo 
načelno preveč gledamo kot 
merski instrument in kaj bo, 
če ne bomo uspešni. Vse cilje 
podrejamo rezultatom na 
maturi. Kaj se dogaja v letih 
do nje, pa tako ni pomembno. 
Z osipniki bi rad tržil Zavod 
za zaposlovanje. Premalo se 
zavedamo celo tega, da izob-
ražujemo in vzgajamo svojo, 
našo mladino. Ko bomo to 
doumeli, bodo marsikatera 
moreča ura pouka, ocenjeva-
nje tik pred maturo in podo-
bne zgodbe le še boleč spomin. 
Rezultati v obliki letnih 
spričeval lahko vsebujejo tudi 
košček zaupanja. V ocenah je 
lahko majhno priznanje za 
napore pri pouku, v športu, pri 
zborovskem petju, ubranem 
igranju instrumentov, pri raz-
iskovalnih nalogah, kulturnih 
dejavnostih. Kaj vse počnejo 
naši dobri dijaki ob pouku 
nekateri učitelji ne vedo!!! 
V teh spričevalih je lahko med 
ocenami malo majhnih rado-
sti, ki pomenijo sprostitev, 
kanček miru, nabiranje pozi-

tivne energije in ogrevanje za 
opravljanje mature, ki je že 
druga zgodba, sega že izven in 
predvsem izven nas. 
Vsebine mature, esejev, izpit-
nih pol, ... se v bistvu lahko 
skupaj veselimo ali pa smo 
zgroženi dijaki, večina učite-
ljev in seveda staršev." 
Ob koncu je Ivan Kotnik še 
pripisal, da je Šoiski center 
Velenje eden največjih šolskih 
zavodov v Sloveniji. Glede na 
številne možnosti izobraževa-
nja v programih od poklicnih 
do višješolskih, so že kar slo-
venski vzorec v malem. Prav 
tako so učitelji, sodelavci 
Centra člani republiških matu-
ritetnih in drugih komisij, 
zunanji ocenjevalci mature, ... 
Skratka so vpeti v delo 
državnega izpitnega centra, ki 
je odgovoren za maturo. 
Mnenja in pripombe učiteljev, 
dijakov in staršev posredujejo 
naprej. Aktivno se vključujejo 
tudi v obravnavo pri pripravo 
zakona o maturi. 

Ivan Kotnik, direktor Šolskega centra Velenje 

običajno razpravo o temi 
zaključijo. Znova je aktualna 
čez leto dni. "Na svetu Centra 
smo se dogovorili, da bomo 
poskušali zbrati argumente, ki 
jih ima profesorski zbor gim-
nazije Velenje (tudi na 
tehničnih šolah imajo pripom-
be na sam potek zaključnih 
izpitov) še pri starših, dijakih 
ter da bodo z njimi seznanili 
strokovnjake in čim širšo jav-
nost. Zato bi bilo prav, da bi 
tudi ravnatelj Andrej Kuzman, 
z našo pomočjo, svoje pripom-

be posredoval še na druge 
ustrezne naslove, da bo zadeva 
dovolj odmevna. Na nek način 
smo to dolžni storiti za bodoče 
generacije maturantov," je 
poudarila Alenka Avberšek. 
Povedala je še, da je s tem pro-
blemom seznanila tudi poslan-
ca v Državnem zboru Bojana 
Kontiča. Z njegovo pomočjo 
bodo poskušali svoje pripombe 
predstaviti v slovenskem parla-
mentu, v septembru, pri obra-
vnavi novega zakona o maturi. 

ludi za 189 dijakov Šolskega 
centra Velenje je matura, zre-
lostni izpit. So ga opravili 
uspešno ali ne, bodo izvedeli 
konec tega meseca. Polemik, 
povezanih z njo, pa najbrž še 
ne bo tako kmalu konec. 
Številnim mnenjem iz vse 
Slovenije, ki smo jih v 
različnih časopisih prebrali 
predvsem v teh zadnjih tednih, 
dodajmo še mi mnenja nekate-
rih staršev dijakov Splošne in 
strokovne gimnazije Šolskega 
centra Velenje, kako so 
doživljali maturo ob svojem 
maturantu, saj so vredni 
pozornosti in zapisa. 
"Kot mama maturantke, dobre 
dijakinje, sem nad maturo 
milo rečeno zgrožena. 
Razlogov je več. Res nisem 
strokovnjakinja, da bi lahko 
utemeljevala kamne spotike 
po pedagoški plati," je pripo-
vedovala Alcnka Avberšek, 
članica sveta staršev Splošne in 
strokovne gimnazije ŠCV in 
članica sveta Šolskega centra 
Velenje ter nadaljcvala: 
"Povem pa lahko tisto, kar 
menim, da ni prav. 
Nedopustno se mi zdi, da so 
profesorji šc 14 dni prcd 
začetkom maturc spraševali ali 
pisno prevcrjali znanje dijakov. 
S tem so jim onemogočili vsaj 
mesec dni mirnih priprav na 
maturOj Po mojih neuradnih 
informacijah imajo to na dru-
gih šolah rcšeno povsem 
drugače. Napetost profesorjev, 
ki so jo zaznali dijaki, je bila 
zanje bolj negativna kot pozi-
tivna spodbuda. Zahtevnost 
snovi, raven znanja je - vsaj 
zame - tema, o katcri bi morali 
spregovoriti. Dejstvo je, da 
profesorji pripravljajo dijake 
na maturo 4 leta. Eni bolj, 
drugi manj kakovostno. Ne 
morem reči, da lahko delajo v 

Ijanju svojega dela v vseh 4 
letih premalo nadzorovani. To 
je stvar vodstva šole in organi-
zacije. Starši smo velikokrat 
nemočni. Ugotavljamo sicer 
pomanjkljivosti, a imena pro-

ga znanja dijaka, ampak bolj 
odraz njegove psihofizične 
kondicije. "Pri tistih, pri kate-
rih so rezultati mature zelo 
pomembni pri sprejemnih 
pogojih za študij na fakulteti, 

fesoija zaradi bojazni, da bi se 
ta "znesel" nad otroki, ne izda-
mo. 
So bile priprave na maturo po 
njenem mnenju ustrezne? 
"Težko argumentiram. 
Različno od razreda do razre-
da, od profesorja do profesor-
ja. Zagotovo bi o tem lahko 
razpravljali. Stvari bi se dale 
drugače urediti z malo več 
volje, s sprotnim spremlja-
njem metod in rezultatov dela 
posameznega profesorja." 
"Doma" bi torej lahko naredili 
nekaj za manj stresnih ter 
napetih trenutkov glede matu-
re, vendar pa sta tudi program 
in sama izvedba zrelostnega 
izpita, po mnenju Avberškove, 
potrebna temeljitih posegov. 
Matura ni le eden, ampak več 
izpitov, ki jih morajo dijaki 
opraviti v 14 dneh. Vsak dan 
morajo svoje znanje dokazova-
ti pri drugem predmetu in ob 
takem tempu rezultati mature 
ne morejo biti odraz osvojene-

tem času z njimi kar hočejo. Po 
mojem prepričanju so pri pri-
pravah na maturo in pri oprav-

Alenka Avberšek:" Upam, da 
delim mnenje večine staršev 
o tem, da je o pomanjkljivo-
stih mature potrebno spre-
govoriti na glas. Upam, da 

bo to v septembru, ko naj bi 
začeli priprave na spremem-

bo zakona o maturi." 
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Muzej na 
Velenjskem gradu 
Nad Velenjem že stoletja 
gospoduje mogočna grajska 
stavba, ki se v zgodovinskih 
virih prvič omenja leta 1270, 
verjetno pa je grad še sta-
rejši. V zadnjih letih je bil 
temeljito obnovljen in je 
danes verjetno ena najlepših 
grajskih stavb na 
Slovenskem, zahvaljujoč 
evropskemu tekmovanju v 
urejenosti mest, v katerem 
letos sodeluje Velenje, pa so 
lepo uredili tudi okolico 
gradu in grajski park. 
Notranje grajsko dvorišče s 

svojimi arkadami, razpoteg-
njeno grajsko ob-zidje s 
krasno obrambno rondelo 
(na Slovenskem edini ohra-
njeni obrambni sistem s 
strelnimi linami in izlivalniki 
za smolo) mu dajejo prepo-
znavni renesančni pečat. V 
gradu že od leta 1957 domu-
je Muzej Velenje, ki je bil 
ustanovljen kot Muzcj slo-
venskega premogovništva, a 
je z leti prcrascl ta okvir in 
postal ustanova, ki skrbi za 
prcmično kulturno dediščino 
občin Velenje, Šoštanj in 
Šmartno ob Paki. 
Osrednja zbirka velenjskega 

mesto", posvečena pa bo 
povojni izgradnji in razvoju 
mesta Velenje. Zelo inten-
zivno urejujejo tudi grajsko 
podstrešje, kjer bodo nada-
ljevali s predstavljanjem sta-
rejše zgodovine Šaleške doli-
ne in etnološke dediščine 
naših krajev. Čeprav grajska 
stavba navzven deluje zelo 
vclika in prostorna, so se v 
muzeju vseskozi srečevali s 
problemom pomanjkanja 
prostorov, zlasti za občasnc 
razstave. S prestavitvijo pre-
mogovniške zbirke pa bo 
lahko bolj zaživela tudi 
tovrstna muzejska dejavnost. 
Poleg stalnih zbirk, ki so 
postavljcne na Velcnjskem 
gradu, k muzeju spadajo tudi 
tri depandanse: depandansa 
na Graški gori, ki jc 
posvečena bojem 14. parti-
zanske divizije, 
depandansa v Topolšici 
posvečena podpisu nemške 
kapitulacije armadne skupi-
ne E, ki jo je podpisal gene-
ral Aleksander Lohr 
(odprto non - stop) ter 
Kavčnikova dimnica v 
Zavodnjah, ki je biser 
kmečke arhitekture na 

Grajska trgovina 

muzeja je bila zbirka sloven-
skega premogovništva, ki pa 
so jo letos prestavili v avten-
tično okolje velenjskega pre-
mogovnika. V muzeju na 
Velenjskem gradu je kljub 
temu ostalo še veliko zanimi-
vih muzejskih in galerijskih 
zbirk: Šaleška dolina med 

Slovenskem in najjužnejša 
ohranjena evropska alpska 
dimnica. 
Vsi, ki jih zanima kulturna 
dediščina in življenje naših 
prednikov, imajo torej v teh 
poletnih dneh na izbiro kar 
nekaj možnosti za ogled, 
celo poletje pa bodo na 

Kavčnikova domačija v Zavodnjah 

romaniko in barokom, zbir-
ka ostankov mastodonta, 
zbirka afriške umetnosti 
Františka Foita, zbirka 
baročne umet-nosti iz cer-
kve Sv. Jurija v Škalah, gale-
rija Lojzeta Perka, galerija 
slovenskcga slikarstva XX. 
stoletja, gale-rija Cirila 
Cesaija, rekonstrukcija stare 
trgovine z mešanim blagom 
in rekonstrukcija stare gostil-
ne. Do konca leta bo v delu 
prostorov, kjer je stala zbirka 
slovenskega premogovništva, 
postavljena razstava z naslo-
vom "Ko je Velenje postajalo 

Velenjskem gradu potekale 
tudi kulturne prireditve (že 
15. Poletne kulturne prire-
ditve v Velenju), ki jih pri-
pravljajo v enoti Prireditve 
Kulturnega centra Ivana 
Napotnika Velenje. Domala 
vsak četrtek bodo na 
"Grajskih večerih" nastopili 
uveljavljeni domači in tuji 
umetniki in popestrili pole-
tne večere tudi Šalečanom, 
ki bodo poletje preživeli 
doma. 

• DK 
Foto: DK 

Izšla je monografija mag. Emila Šterbenka Šaleška jezera 

Vsega so krivi njegovi tajhti 
Šaleška jezera so nastala zara-
di premogovniškega ugreza-
nja. Pri tem je bilo prizadetih 
veliko ljudi, porušenih mnogo 
domov in potopljen najbolj 
rodoviten del Doline. Zadnja 
leta pa se jezera iz okoljske 
grožnje spreminjajo v novo 
razvojno možnost Šaleške 
doline. In Šaleška jezera je 
tudi naslov monografije magi-
stra Emila Šterbenka, profe-
sorja geografije in sociologije. 
Oblikoval jo je Rok Poles. V 
ponedeljek na večer so mono-
grafijo, ki so jo izdali na 
ERICo Velenje družno z 
Založništvom Pozoj, predsta-
vili v prezivnici Muzeja pre-
mogovništva Slovenije na 
Starem jašku. TVema, ki jo je 
imel avtor pred tem, ko ni 
vedel kako bo sprejeta, je izgi-
nila. 

Predgovor ji je napisal prof. dr. 
Darko Radinja. 'Pred nami je 
zanimiva knjiga mlajšega avto-
rja, ki bi mu lahko rckli 
"Jezernik". Tam, kjer je eno od 
jezer, ki jih v svoji raziskavi pri-
kazuje, je bil namreč njegov 
rojstni dom, predno se je 
pogreznil in ga je zalilo 
Družmirsko jezero. Od tod 

Magister Emil Sterbenk je 
imel v petek, ko smo se z 

njim in njegovimi Šaleškimi 
jezeri srečali v uredništvu, 

tremo. Po uspeli predstavitvi 
jo je bilo že manj. Sprejeli 

so jol 

poleg strokovnega tudi njcgov 
zavzet in čustven odnos do 
šaleških jezer, ki nam jih v 
široki pokrajinski osvetlitvi 
nazorno razgrinja," je zapisal. 
Avtorju se je ideja za mono-
grafijo porodila ob pisanju 
magistrske naloge. Jezera v 
Šaleški dolini so po nastanku 

zelo mlada, če jih primerjamo 
z naravnimi jezeri in jih v 
Sloveniji tudi slabo poznajo. 
Po velikosti pa niso zanemarlji-
va. Velenjsko jezero je samo 15 
hektarjev manjše od Blejskega, 
Družmirsko pa je najgloblje v 
Sloveniji (69,2 metra), česar 
najbrž ne ve tudi veliko 
tukajšnjih prebivalcev. 

Monografija je zanimiva tudi 
zaradi pristopa, kako ste se 
zadeve lotili. Ne gre samo za 
strokovno publikacijo, gre 
tudi za tisto, kar je z enim 
samim imenom Jezernik, 
povedal pisec predgovora. 

"Moja čustvena navezanost na 
ta jezera je bila skoraj bolj 
pomembna pri nastajanju knji-
ge kot strokovno znanje. Ta 
jezera imam preprosto rad in 
velikokrat se mi zdi, da jih pre-
bivalci Doline ne sprejemamo, 
da se nekako ne moremo spri-
jazniti z njimi. Zato sem jih 
skušal opisati z različnih vidi-
kov, tudi s tistega, ko sem sc 
kot mulc kopal v mojih tajh-
tih." 

So tudi vsa "iiva". 
"Velenjsko jezero je bilo brez 
živih organizmov do sredine 
90. let. Odkar so jeseni 94 zgra-

dili zaprti krogotok odpepelje-
vanja, se to jezero popravlja. 
Prve ribe v njem smo našli že 
leto kasneje. Od leta 1996 
naprej pa je tudi kakovostvode 
taka, da je primerna za kopa-
nje . ; 

Ze v čau priprave monografi-
je ste najbrž mislili na tiste, ki 
bodo posegli po tej publikaci-
ji• 

"Ko sem začel s pisanjem, mi je 
žena nekega večera rekla - pa 
dobro, Emil, povej no, komu 
boš pa ti to knjigo sploh pro-
dal? Vzel sem si pol ure časa 
za premislek in ji odgovoril, da 
si želim, da bi mojo knjigo z 
veseljem prijel v roko vsak 
Družmirčan, pa vsak Šalečan, 
pa vsak, ki ga zanimajo jezera 
kot taka. Zdaj pa moram reči, 
da imam kar precej treme, ker 
ne vem točno, kakšen bo odziv 
publike." 

Komu ste knjigo posvetili? 
"Svojim staršem, ki so mi vce-
pili Ijubezen do rodnega kraja 
Družmirje in do Šaleške doli-
ne, moji ženi in otrokoma, na 
katere bi to ljubezen rad pre-
nesel, ter vsem, ki jim ni vsee-
no, kam gre naš svet." 

• Milena Krstič - Planinc 

Grilova hiša v Vinski Gori kulturni spomenik 

Bo Kavčnik dobil dvojnika v Lipju? 
Lansko leto februarja smo v 

našem času pisali o napol lese-
ni stari hiški v Lipju 29 v Vinski 
Gori. Marica Gril, ki ni imela 
bližnjih sorodnikov, jo je 
namreč tri leta pred smrtjo 
zapustila MO Velenje, tu pa so 
poskrbeli, da ji v zadnjih letih, 
kljub bolezni, ni bilo težko. 
Domačija, kjer stoji tudi lesen 
hlevček v še slabšem stanju, je 
kmalu za občino postala breme, 
zato so svetniki sklenili, da jo 
prodajo, denar pa namenijo za 
razvoj Vinske Gore. 

Zataknilo se je, ko so etno-
logi potrdili trditve Boruta 
Koruna, da je hiška evidentira-
na kot kulturna dediščina. Želel 
je, da se ohrani kot kulturni 
spomenik zanamcem. Kupec, ki 
je z občino že podpisal pogodbo 
o nakupu, je od nje odstopil, saj 
se je ustrašil, da mu bo vsak 
poseg krojil Zavod za spome-
niško varstvo. In hiška je še 
naprej samevala ter propadala, 
domačijo pa so za svojo vzele 
okoliške kače. 

To je zelo na hitro obnovlje-
na zgodba o Grilovi domačiji, ki 
je od začetka junija dalje raz-
glašena za kulturni spomenik. 
Tako so se na zadnji pred-
počitniški seji odločili velenjski 

svetniki. Morda bo to rešitev 
tako za domačijo, ki je občini in 
krajevni skupnosti še naprej v 
breme, kot za občino, ki kupca 

ohranjena Kavčnikova dimnica 
ostala v občini Šoštanj, Grilova 
domačija pa ima mnoge 
značilnosti prav takšne 

Hiška v Lipju 29 je po novem kulturni spomenik. Za obnovo 
bo MO Velenje poskušala sredstva dobiti od države, v njej pa 

urediti nekakšno "drugo" Kavčnikovo domačijo. 

zaradi zgoraj opisanih dejstev 
kljub razpisu ni mogla najti. 

Da hiško proglasijo za kul-
turni spomenik je predlagal 
Vlado Vrbič, direktor 
Kulturnega centra Ivana 
Napotnika Velenje. Z razdelit-
vijo nekdanje velenjske občine 
na tri manjše je namreč odlično 

Razstavišče Barbara 

Ženske Cirila Hočevarja 
Do konca meseca si lahko v stekleni direkciji Premogovnika 

Velenje ogledate razstavo malih plastik kiparja Cirila Hočevar-
ja iz Ljubljane. • 

"Največ se posveča modeliranju ženskega akta in pri tem izha-
ja iz gledanja in pojmovanja takšne telesnosti, kakršno mu je 
postavila v času štdija sama akademija: stabilna postavitev pol-
nega telesa, ki se v rasti navzgor tako kot drevo hitro tanjša in 
prehaja v gracilnost, razpoloženjskost in poduhovljenost. 
Vsekakor optimistično, saj dela sebi in drugim v užitek," je med 
drugim o njegovem ustvarjanju zapisal kritik dr. Mirko Jutršek 
v katalogu, ki je izšel ob odprtju te razstave. 

• bš 

domačije, saj je po ocenah stro-
kovnjakov "vrhkletna, delno 
zidana, delno lesena stavba, ki 
je s krajšo stranico potisnjena v 
breg. Predstavlja tip hiše s črno 
kuhinjo, ki je še ohranjena. 
Ocenjujemo, da je bila zgrajena 
sredi 19 stoletja, čeprav 
natančen datum na objektu ni 
viden..." 

Hiša naj bi bila po mnenju 
Zavoda za varstvo naravne in 

kulturne dediščine Celje "ena 
redkih dokaj intaktno ohranje-
nih na vinogradniškem območju 
Lipja." Všeč jim je bilo tudi, da 
stoji na relativno osamljenem 
kraju. "Hiša je pomembna 
zaradi možnosti preučevanja 
načina življenja malega kmeta -
vinogradnika," so zapisali v 
obrazložitvi. Za Grilovo hišo 
poslej velja varstveni režim II. 
stopnje, ki določa varovanje 
zunanje podobe, stavbne mase, 
notranje zasnove in detajlov." 

To pa seveda zelo veliko 
stane. Ob tem, da je pomemb-
no dejstvo, da MO Velenje 
denarja za obnovo nima, vsaj v 
letošnjem proračunu ne. Pa tudi 
kasneje ga bo brez izrednih 
sredstev države, torej kandidi-
ranja na ustreznih razpisih, 
težko zbrala. In ravno v tem naj 
bi bila razlaga odločitve svetni-
kov, da hiško razglasijo za kul-
turni spomenik. Država namreč 
vsako leto na razpisih razdeli za 
obnovo tovrstnih stavb in spo-
menikov kar nekaj milijonov 
tolarjev. Sedaj bo lahko zanje 
kandidirala tudi velenjska 
občina, s pomočjo KC IN pa 
bodo v naslednjih letih 
poskušali urediti hiško do te 
mere, da bo primerna za oglede 
organiziranih skupin. 

• Bojana Špegel 

15. Poletne kulturne prireditve Kulturnega 
centra ivan Napotnik Velenje 
PREDAVANJE O AVSTRAUJI 
PRESTAVUENO 
V programu Poletnih kulturnih prireditev napovedano pre-
davanje Marjana Marinška Na dnu zemeljske oble, ki bi 
moralo biti v četrtek, 14. julija na Velenjskem gradu, je pre-
stavljeno. Ko bo znan nov termin predavanja, ga bomo obja-
vili v Našem času. Prosimo za razumevanje. 
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KAJ POČNEJO, GOVORIJO, LAŽEJO, PONUJAJO, OBUUBUAJO, UUBIJO... 

LESTVICA DOMAČE GLASBE (Št.324) 
Vsako nedeljo ob 17.30 na Radiu Velenje In Mestni TV ter 
vsak četrtek v tedntku Naš čas. 

Takole ste glasovali v nedeljo, 11. julija: 
1.UPOVŠEK: Ob ranl zori 12 glasov 
2.DORI: Dori naše je ime 9 glasov 
3.RVBIN: Mesar 7 glasov 
5. FRAJKINCLARI: Srčna napaka 1 glas 
5.KRAŠKI KVINTET: Osmica 1 gias 

Predlogi za nedeljo, 18. julija: 
1.ATELŠEK: Zdravica 
2.EKART: Naša Minka 
3.FAJS: Veselo na delo 
4.MLADE FRAJLE: Vandrovke 
5.PTUJSKIH 5: Jožetova »jodl« polka 

Vili Grabner 

Nekje je očitno nastal kratek 
stik, ali pa gre le za spren-
evedanje vpletenih... 

LOVE PARADE 99 
Minulo soboto je v Berlinu 

potekalo že enajsto tradi-
cionalno največje srečanje 
pristašev rave kulture Love 
Parade. Letošnje dogajanje je 
bilo v mnogočem rekordno, 
saj se ga je po ocenah organi-
zatorjev udeležilo kar 1,4 mili-
jona rejverjev z vsega sveta, za 
katerih zabavo je skrbelo 1500 
svetovno najbolj znanih 
didžejev. Prireditev, katere 
osnovni namen je širitev svo-
bodomiselnih in miroljubnih 
idej in ljubezni med ljudmi, je 
potekala pod toplim berlin-
skim soncem v čudovitem 
vzdušju, med množico pa je 
bilo mogoče opaziti nešteto 
enkratnih fantazijskih 
imidžev. Čeprav se je večina 
ljudi zabavala, zdravstveni 
delavci niso ostali brez dela, 
saj so morali nuditi pomoč kar 
nekaj udeležencem zabave, ki 
so se v urah plesa na vročem 
soncu do konca izčrpali. Zal je 
letošnji Love parade zaz-
namoval tudi tragični 
dogodek, ko je neki neznanec 
do smrti zabodel mladega 
Nemca. Tak dogodek prav 
gotovo ne bo šel v prid ogani-
zatorjev, ki si zelo prizadevajo 
prireditev obdržati v Berlinu 
tudi prihodnje leto. Ze pred 
letošnjim srečanjem se je 
namreč govorilo, da bo to zad-
nje, saj zaradi nekaterih 
neprijetnosti podobnememu 
srečanju nasprotuje vse več 
prebivalcev Berlina. 

LOU BEGA 
"Mambo No. 5" je naslov 

vroče poletne uspešnice, ki je 
preplavila vso Evropo. 
Skladba, ki se, kot pove že 
naslov sam, spogleduje s tem-
peramentnimi ritmi mamba 
je, najprej postala hit v 
Nemčiji, kjer je je prodaja 
tega singla dosegla spoštljivih 

20.000 primerkov tedensko, 
kar je povpreček, ki napove-
duje milijonsko naklado. Od 
tam se je mambomanija, ki jo 
je povzročil doslej neznani 
izvajalec z imenom Lou Bega, 
razširila v druge evropske 
države in tudi Slovenija pri 
tem ni izjema, saj je skladba 
velik hit tudi pri nas. V teh 
dneh se Lou Bega odpravlja 
na evropsko turnejo in 
pričakovati je, da bo evforija 
okoli njegovih nastopov veli-
ka. K nam ga žal ne bo, bo pa 
pri nas prav tako kot drugod 
po svetu, 19. julija izšel njegov 
album. 

EURYTHMICS 
Tisti nekoliko starejši lju-

bitelji popa se prav gotovo še 
spomnijo ene najpomemb-
nejših zasedb elektronskega 
popa osemdesetih let - dua 
Eurythmics. Sestavljala sta ga 

Annie Lennox in Dave 
Sewart, ki sta potem, ko sta se 
razšla, vsak zase nadaljevala s 
svojo, bolj ali manj uspešno, 
kariero. No, po dolgem času. 
sta nekdanja natakarica in bri-
tanski kitarist ponovno 
združila svoje ustvarjalne 
moči in oktobra letos naj bi 
izšel njun novi single z 
naslovom "I Saw The World 
Today". Ne bo pa ostalo le pri 
eni skladbi. Annie in Dave sta 
namreč posnela material za 
popolnoma nov album, ki bo 
prav tako izšel jeseni, njegov 
naslov pa bo "Peace". 

IVANA BANFIĆ 
Hrvaška izvajalka dance 

glasbe, Ivana Banfić, ki smo jo 
kar nekaj časa bolje poznali 
kot I Bee, se na glasbeni sceni 
naše sosednje države ponovno 
pojavlja s svojim pravim 
imenom, kakor je pred leti 

tudi začela svojo glasbeno pot. 
I Bee je torej stvar preteklosti, 
čeprav je to ime povezano z 
nekaj velikimi uspehi te 
pevke, nenazadnje tudi z zad-
njim zelo uspešnim aibumom 
"Kalypso". Toda Ivana je 
uspešna tudi kot Ivana, kar 
dokazuje zelo dober štart 

JENNIFER LOPEZ 
V teh dneh (24. julija) bo napolnila 29 let in je trenutno ena 

najbolj vročih holivudskih ptičic. Po rodu je Portoričanka, roje-
na v New Yorku in je ena tistih srečnic, katerih pot pozna le eno 
smer. Navzgor. Začela je tako kot večina podobnih deklet, ki jih 
je mešanica ustreznih genov in radodarna narava obdarila z lep-
oto, ki odpira vrata. 

Sprva se je udinjala kot model, plesalka in pevka, kasneje pa 

je stopila na pot filmske slave. Po nekaj manj pomembnih vlo-
gah (In Living Color, Money Train) je prvič resneje stresla hol-
lywoodski filmski svet z vlogo v filmu "Selena" leta 1997, za 
katero je kot prva igralka portorikanskega rodu prejela honorar 
milijon dolaijev. Čeprav film govori o kratkem, a burnem živl-
jenju pevke, ki konča kot tragična žrtev neuravnovešenega 
morilca, Jennifer v filmu, v katerem je sicer nastopila v glavni 
vlogi, ni pela. Ta svoj talent je prihranila za bolj resen vstop v 
svet glasbe. Po uspešnem nastopu v filmu "Selena" in velikem 
uspehu v filmu "Out Of Sight" (1998), v katerem je nastopila 
skupaj z junakom neskončne bolnišnične nadaljevanke 
Georgeom Clooneyem, se je namreč odločila preizkusiti tudi 
svojo glasbeno nadarjenost, za katero trdi, da izhaja iz njene 
družinske povezanosti z glasbo. 

Glasba je bila del njenega življenja vse od otroških let in 
postati uspešna pevka je bila vedno njena skrita želja. Po uspehu 
v svetu filma je Jennifer začutila, da prihaja ugoden čas za ures-
ničitev tudi te njene velike želje. Nekaj glasbenih izkušenj je že 
imela, saj je svojo kariero pravzaprav zaćela kot pevka in plesal-
ka. Kot znanemu obrazu in uspešni igralki ji je bil zdaj olajšan 
tudi vstop na glasbeno prizorišče. Za razliko od mnogih 
začetnikov, ki dolgo vrsto let neuspešno iščejo pravi trenutek po 
manjših klubih in jih neredko lovci na talente velikih glasbenih 
založb niti ne opazijo, je Jennifer že v samem začetku podpisala 
pogodbo z eno največjih in najeminentnejših založniških hiš -
Sony. Predstavili so ji nekaj skladb in nekaj avtorjev, ki naj bi 
sodelovali pri nastanku njenega prvega albuma, od Diane 
Warren do Babyfacea, toda Jenn je želela nekaj drugega. 
Ponosna na svoje korenine je želela, da bi skladbe na njenem 
albumu zvenele bolj v slogu modrenega urbanega latina. Pri 
nastanku treh skladb je zato sodelovala kar sama, eno od njih, 
balado "No Me Ames" pa je zapela skupaj z znanim superzvezd-
nikom latino glasbe Marcom Anthonyem. 
Naslov njenega debitantskega albuma, ki je uradno izšel 22. 
junija je "On The 6" in pomeni uresničitev njenih 
mladostniških sanj. Da bo poleg tega zadovoljstva lepotici pri-
nesel tudi vsega spoštovanja vreden honorar, ne gre dvomiti. 
Na njegov uspeh je. opozoril že prvi single, ki je nič kaj 
sramežljivo napovedal izid albuma že v začetku maja. Naslov 
te uspešnice je "If You Had My Love", njen producent pa je bil 
z grammyem okičeni Rodney Jerkins. Tudi ko gre za video, pri 
Sonyju niso bili malenkostni in dela niso zaupali kakšnim 
začetnikom. Pod trenutno enega najbolj pogosto vrtečih se 
videov se je namreč podpisal Paul Hunter, človek, ki se sicer 
lahko pohvali z režijo videospotov "Fly Away" Lennya 
Kravitza in "Honey" Mariah Carey. Doseči uspeh ob taki ekipi 
veijetno ni težko. A vendarle, brez lepe Jennifer ne bi bilo nič. 

• MiČ 

Poročila 
se j e 
Darja 

Znana slovenska pevka, za 
katero pa mnogi ne vedo, da 
je iz naših krajev. Pa je! 
Podkrajski fantje to vedo, 
zato so po stari slovenski 
navadi pripraviii šrango. Njen 
mož Ivan je tako moral, pred-
no je Darja dahnila usodni 
da, kar krepko odpreti denar-
nico. 

njenega novega albuma z 
naslovom "Žena devetde-
setih", ki je pri sosedih s sklad-
bo "Imam te" naletel na zelo 
dober sprejem. Na podoben 
uspeh tudi na našem tržišču 
pa upajo pri založbi Men Art, 
ki je album izdala pri nas. 

NEK 
Popularni italijanski pevec 

NEK, ki je 24. junija nastopil 
tudi pri nas v Izoli pred prib-
ližno 1500 glavo množico, se 
pripravlja na snemanje nove-
ga albuma. Tega bo 
priljubljeni Italijan začel sne-
mati septembra, njegov izid 
pa lahko pričakujemo šele 

drugo leto. Kljub temu neka-
teri že zdaj napovedujejo velik 
uspeh te plošče, ki naj bi šla 
po poti dveh predhodnih 
Nekovih albumov :"Lei, gli 
amici e tutto il resto" in "In 
due". Pa še nekaj v zvezi z nje-
govo skladbo "Laura non c'e", 
ki jo je v slovenščino predelal 
Miran Rudan. Nek pravi, da 
ga za dovoljenje za priredbo 
ni vprašal nihče, čeprav na 
SAZAS-u bojda pravijo, da 
sta Miran in založba MenArt 
menda pravilno prijavila 
avtorstvo nesrečne "Laure". 

Šalejška f 
Medtem, ko eni počitnikuje-
jo, drugi vztrajamo pri pripra-
vi novih številk Našega časa in 
novih oddaj Radia Velenje. 
Del naše ekipe je že "zavzel" 
Hvar. Tam dopustujeta novi-
narka Tatjana Podgoršek in 
moderatorka Irena Berzelak. 
Prva z možem Petrom, druga 
s sestro Melito, urednico 
Modne Jane. Drugi del, ki ga 
sestavljata propagandist Jure 
Beričink in žena Julija, pa ga 
bosta s prijatelji zavzela v 
avgustu. Nina Jug, šefica pro-
pagande, že vrsto let prisega 
na Istro in na mnogim nez-
nan, zato pa Nini tako ljub 
Valbandon pri Fažani. Mitja 
Čretnik, šef radijskih tehni-
kov gre naslednji teden na 

o Šaleju 
Rab, novinarka Bojana 
Spegel pa na Mali Lošinj. 
Tam se bo konec meseca 
srečevala z Miro in Borisom 
Zakoškom, tako da se bo 
lahko počutila kot doma, če 
bo imela slučajno domotožje. 
Ne počitnikujejo pa vsi. Naši 
radijski kolegi so dejavni tudi 
tam, kjer so redno zaposleni. 
Ob predstavitvi Saleških 
jezer, mag. Emila Sterbenka, 
smo iz ust direktoija inštituta 
ERICo mag. Franca 
Avberška zvedeli, da je v pri-
pravi že novo delo. Matjaž 
Salej (v radijskem programu 
so "njegovi" ponedeljkovi 
popoldnevi) pripravlja razis-
kavo, ki bo korenito zamajala 
naziv te Doline. Menda 

Takole bomo nazdravili, 
leve) uspelo dokazati, 

Šaleška dolina sploh ni 
Šaleška dolina, ampak 
Šalejška dolina. Kar nekaj 
dela bo imel, da bo to dokazal 
in nekateri celo dvomijo, da 

bo Matjažu Šaleju (drugi z 
da se Šaleška dolina imenuje 

Šalejška. 

mu bo kaj takega sploh uspe-
lo. Prej bo najbrž izšla zbirka 
njegovih pesmi. Matjaž Šalej 
je namreč tudi pesnik. 

• mkp 
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POLOZAJ. 
ZAMEDI-
TACUO 

VR0C.B0LE 
ZEN.KjJO 

PRENASAJO 
KOMARJI 

PISATEU 
FLEMING 

SESTAVINA 
SVET.PLINA 

.PODZEM. 
ZELEZNICA 

ZOLAJEV 
ROMAN 

RAZSTRE-
UEVALEC 

SERGEJA. 
JESENIN 

OVEN OD 21.3. DO 21.4. 
Dobro premislite, preden dor i te naslednji korak. Nekateri Ijudje, 
ki kažejo prijozen obraz, v resnici komaj takajo, da bi zagrešili 
kako napako in bi vam potem lahko to očitali. Zato se ne pustite 
razjezit i . V denarnib zadevab boste sprva negotovi, nato pa izred-
no iznajdlj ivi in uspeini. Srce vam ne bo dalo miru, zato mu dajte 

duška. In ne mislife na posledice. 

BIK OD 22.4. D 0 20.5. 
Ce bi v resniti radi dosegli to, kar vam postavljajo za cilj drugi 
Ijudje, potem ravnajte drugaće kot doslej. Bodite prilagodlj ivi, 
hkrati pa tudi neomajni, kadar se izkaže, da drugače ne gre. V 
objemu nekoga, ki ga komoj poznate, bosfe občutili silno vzne-
mirjenje. Zaradi tega nikar ne bodife živčni, predvsem poskrbite, 

da bo vse v redu. Ne bojfe se, tudi tokrat bosfe zmogli. 

DVOJČKA OD 21.5. DO 21.6. 
Potrebujete vse kaj drugega, kot vznemirjenja in razburjenja na 
tekočem traku. lokrat ste naleteli na človeka, ki vas ima resnično 
rad, le da vam tega ie ne pokaže. Ne prebitevajte dogodkov in ne 
bodite trmasti tam, kjer so stvari že popolnoma jasne. Raje 
pustite času čas, saj bo tudi pomlad naredila svoje. Pri delu 

poskuiajte bi t i bolj zbrani, sicer boste delali tudi napake. 

RAK O D 22.6. DO 22.7. 
Hrepenite po spremembah, ki bi prekinile dolgočasje vsakdanjega 
življenja. Nekdo deli ta hrepenenja z vami, pa vam vendarle noče 
pomagati, da bi storili odločilno potezo. Ne bodite razočarani in 
jezni, če ne bo vse tako, kot ste si zamisli l i . Vedno pač ne gre 
gladko, sploh pri tako korenitih spremembah. 

LEVOD23.7. DO 23.8. 
Cas ie ni dozorel za pomembno in nepreklicno odločitev. Raje 
počakajte do sobote, ko vam bo nekdo ponudil roko in denarno 
pomoč. Prav previdno povpraiajte, kdo je no vaii strani in kdo ne. 
Sele potem, ko vam bo vse jasno, si lahko privoičite marsikaj. 
Poskus se bo posrečil, doživeli boste zmagoslavje. Slavili boste 
bučno in kar nekaj dni, ap čeprav nekaterim vaie obnaianje ne bo 

čisto ni mc vsec. 

DEVICA OD 24.8. DO 23.9. 
S partnerjem se boste prepirali le tol iko časa, dokler ne boste 
spoznali, da so ie drugačni in uspeinejii načini za dosego zas-
tavljenega cilja. Nežne besede vos bodo moti le pri delu, ko pa 
boste poskusili doseči kaj več, boste rahlo razočarani. Očitno stvar 
ni tako resna, kot se vam je zdela sprva, zafo bo prav, če ste bolj 

previdm. Sicer se kaj lahko zgodi, da bo zelo bolelo, če boste čez noč ostali somi. 

TEHTNICA OD 24.9. DO 23. 10. 
Prekipevali boste od energije, zato boste na najhiti 
način dosegli vse, kar hočete. Partner vas občuduje in obožuje, le 
glejte, da ga ne boste v kratkem razočarali, saj bo imel kar nekaj 
razlogov za Ijubosumje. Poskrbite, da bo stanje zelo krafkofrajno. 
Pri nakupih bosfe imeli prvo besedo, ko pa boste ugotavljaji spo-

drsljaje, boste skrili glavo v pesek. 

SKORPIJON OD 24.10. DO 22.11. 
Mirni dnevi, ki se napovedujejo, bodo sprva dobrodoil i, nato pa 
dolgočasni. V iskanju razburljivih doživeti j boste i l i dlje kot j e 
pametno, pri tem pa boste zelo malo pazili na besede. Partner 
vas bo potrpežljivo zaustavljal, ko pa bo spoznal, da ne more z 
glavo skozi zid, se vam bo pridružil. Komaj čakate, da bi lahko 

nekomu povedali, kar vas vznemirja. A boste ie nekaj dni čakali. Kriv bo splet nepredv-

STRELEC OD 23.11. DO 22.12. 
Ko bosfe v dvomrh, prisluhnite svojemu notranjemu glasu: 
navsezadnje se lahko precej bolj zanesete na svoj razum kot na 
nasvete Ijudi v svoji okolici. Prijefno popoldne boste poskuiali na 
vsak način podalj iat i , potem pa vam bo zaradi tega ie žal. Caka-
j f e do sobote, preden se odločite za pofezo s posledicami. le 
znajo bit i zelo boleče, če se boste pusfili izsiljevati, ie tol iko bolj. 

Odločitev bo vse prej kot lahka. 

KOZOROG 23.12. DO 20.1. 
Reiitev, k i se vam ponuja kot na dlani, ni nič posebnega, poma-
gala pa vam bo preganjati dolgčas. Naili boste družbo, v kateri 
boste imel i ves čas prvo in zadnjo besedo. Dokler vas to ne 
dolgočasi, ste lahko kar zadovoljni. V prvih dneh prihodnjega 
tedna se napoveduje pomemben dogodek. lo je lahko opravljen 
izpit, napredovanje, morda selitev al i le preprost odhod na 

dopust, ki go že komaj čakate. 

VODNAR OD 21.1. DO 19.2. 
Nekomu pripravljate presenečenje, hkrati pa komaj čakate, da se 
reiite neprijetne dolžnosti. Proti koncu tedna se bo dogajanje 
tol iko umir i lo, da boste spet kos vsemu, kar doživljate. Nekdo vas 
bo tako hvalil, da ima zagotovo nekaj za bregom. Pogled v denar-
nico vas bo rahlo razočaral, že veste, zakaj. Zato pazlj ivo z 

denarjem, sploh, ker vas bo kar naprej vleklo po nakupih. 

RIBI OD 20.2. DO 20.3. 
Ce je dober začetek, bo tak tudi zaključek. Ne bojte se tega, kar 
vas ćaka v naslednjih dheh, kajt i na najbolj i i poti ste, da končno 
odkrijete vse odlike svojega pratnerja. Zbegani boste, ko vam bo 
nekdo pihal na srce. Nikar ne zamudi te pri ložnosti in ku j te 
železo, dokler je vroče. Pismo sledi, vsebina pa bo pomirjujoća in 

zelo vzpodbudna za vas. Custveno pa boste zelo razklani, saj boste vsak dan bolj čuti l i , 
da se vam nekdo oddaljuje. 

Koliko je ura? M 
Poletje je čas sproščenosti. Tudi v modi. Morda 

se to še najbolj pozna pri modnih dodatkih, ki so v 
tem sončnem letnem času prav takšni - živih, 
sončnih barv, vpadljivi in včasih celo hudomušni. 
Eden tistih modnih dodatkov, ki je hkrati koristen 
pripomoček in je tudi najbolj razširjen, je ura. 

Vodilni proizvajalci ur, Švicarjem močno sledijo 
Nemci in Japonci, vsako poletje pošljejo na trg še 
več drugačnih, mladostno pisanih ur. Takrat jih je 
tudi najlažje kombinirati z garderobo, saj so zadnja 
leta močno živih barv in vpadljivih oblik. Kakšno si 

boste izbrali, je odvisno od vašega okusa in globine žepa, včasih pa je slednje še naj-
manj pomembno. Tudi zelo poce-
ni ure so lahko opazne, pa čeprav 
eno samo poletje! 

NAGRADNA KRIŽANKA 
CVETLIČARNE IRIS IN 
POGREBNE SLUŽBE 
TIŠINA. Prešernova 7, 
Velenje. 
24 ur na dan ! 
V pogrebni službi Tišina in 
v cvetličarni Iris vam v 
zahvalo, da ste nam zaupa-
li podarimo žarni venček v 
vrednosti 10.000 SIT. 
Tel.: 063 / 853 - 727, 
GSM: 041 / 682 -369 
Rešitev križanke, opremlje-
ne z vašim naslovom, 
pošijite na Naš čas d.0.0., 
Foitova 10, s pripisom 
IRIS & TIŠINA, 
najkasneje do ponedeljka 
26. julija 
Izžrebali bomo tri nagrade: 
1. NAGRADA: Fantazijski 
šopek 
2. NAGRADA: Nagrobna 
lučka 
3. NAGRADA: Drevo življe-
nja 

NAGRAJENCI NAGRADNE 
KRIŽANKE P0DJETJA 
BREMIS, objavljene v ted-
niku Naš čas, 1. julija. 

1. nagrado: nagrado pre-
senečenja prejme Đarko 
Strahovnik, Prešernova 6, 
3320 Velenje 

2. nagrado: nagrado pre-
senečenja prejme Berzelak 
Herman, Šmartno ob Paki 
110,3327 Šmartno ob Paki 

3. nagrado: nagrado pre-
senečenja prejme Ovnik 
Gvido, Prešernova 7 / a, 3320 
Velenje. 

Nagrade prejmete osebno 
s predložitvijo osebne 
izkaznice na podjetju Bremis 
d.0.0., Foitova 2, Velenje. Tel.: 
063 / 861 - 835 ČESTITAMO ! 

NAGRADNA KRIZANKA CVETLICARNE IRIS 
IN POGREBNE SLUŽBE TIŠINA 

im 
KRIZANKE 
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Za male in velike otroke 

Postelja pod stropom 
Ne le, da bo nadstropna postelja vašo otroško ali mladinsko sobo 

izredno povečala, saj boste z njo pridobili tudi funkcionalni prostor pod 
njo, vaš otrok ali mladostnik bo v taki sobi zagotovo užival. Pri opremlja-
nju sobe z njo računajte, da potrebujete za namestitev eno celo steno. Ko 
boste posteljo privili na steno, bo kljub ponavadi enostavni konstrukciji 
postelja tudi varna. Kako si boste zamislili opremo sobe pod posteljo, pa 
prepuščamo vaši domišljiji. Zagotovo vam bo znal svetovati tudi mizar, 
čc se boste dela lotili kar sami, pa vam svetujemo, da pod posteljo uredi-
te pisalno mizo, kotiček za igrače in igranje, lahko tudi knjižnico in pros-
tor za računalnik, čc je vaš otrok že mladostnik. Možnosti je še veliko, pri 
njih pa ne pozabite na domišljijo. 
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Zadnja seja sveta občine Smartno ob Paki - pred 
poletnim dopustom - je bila zelo naporna. Med obra-
vnavo ene in druge točke, ko je koncentracija popu-
stila, so Janku Kopušarju, tajnilcu občine, popustile 
(beri: padle dol) tudi veke. 

Po Velenju je cvetja toliko kot že dolgo ne. Upajmo, da bo odslej vsako 
Ieto tako! 

Predstavitve novega mestnega karbon-
skega kolesa, ki ga izdeluje Veplas, se 
je udeležil tudi predstojnik Urada za 
gospodarske javne službe v Mestni 
občini Velenje, Anton Brodnik. Pri pre-
izkušanju kolesa je kazal precej 
začuden obraz. In nad čim bi lahko bil 
začuden? Možnosti sta dve: nad 
hitrostjo s katero je pripeljal ali pa 
nad ceno, za katero je slišal med 
vožnjo. 

ČHtente tferafe 

Igor Meh (na desni), dosedanji 
direktor Gorenja Zagreb, se 
vrača v svoje mesto. Na Savin-
jsko-šaleški gospodarski zbor-
nici bo nasledil dosedanjega 
direktorja Boža Lednika, ki 
odhaja v pokoj. Vodja stikov z 
javnostmi v Gorenju Vojko 
Zupanc (na levi) mu bo v 
pomoč, saj mu je Ja-istalno jas-
no, kako pomembni so stiki z 
javnostjo, pa naj gre za Gorenje 
ali za zbornico. Zato je novemu 
direktorju in nekdanjemu sode-
lavcu tudi predstavil novinarko 
Gospodarskega vestnika. Da pa 
je dekle tudi simpatično - no, to 
pa je že moška zgodba. 

"Upali smo, da bodo evropsko komisijo peljali tudi po naši ulici," je 
dejal naš razoearani braiec. Tamkajšnji krajani so namtee upali, da bo 
prišla ietos tudi ta cesta, ki si tega imena niti ne zasluži vcč, na vrsto za 
popravilo. Žal jo je evropska komisija obšla. Odgovornim pa vseeno 
pobuda: oglejte si to stramoto Velenja in naredite kaj! 

tudi udeleženec zadnjega ex-tempora v Velenju pa ga 
preveč potrlo, da njegova slika v veliki konkurenci ni 
bila deležna kakšne posebne pozornosti, ali da bi ji 
celo dodelili nagrado. Z njegovimi deli pa ste se zanes-
]jivo že srečali v katerem od številnih. lokalov, ki jili je 
Luka opremil s svojimi kolekcijami. 

»Kdor se je že imel priložnost srečati s Šumnikovi-
mi slikami, je laliko razpoznal njegovo nadarjenost za 
ustvarjanje v smeri abstrakcije. Vrsto let je iskal nove 
modele v tem neizčrpnem poglavju lametnosti dvajse-
tega stoletja.« Tako je Lukove abstraktne podobe ob 
njegovi razstavi na Velenjskem gradu leta 1996 
komentiral Boris Gorupič. A Luka je takrat na gradu 
dal na ogled tudi svoja nova snovanja in iskanja, ki 
temeljijo v bistvu na stari slovenski slikariji božjih 
podob na steklo. O nj ib Gorupič pravi naprej: »Sicer 
glavnino razstave sestavlja cikel slik narisanih na ste-
klu, na katerem so prikazani različni flguralni motivi. 
V tem pogledu gre za novost v njegovem ustvarjanju. 
Navdib. za omenjena dela je našel v različnih histo-
ričnlh obrazcih. Slike namreč prikazujejo izključno 
rehgiozno tematiko s podobami svetnikov, Marije, 
Jezusa in drugimi biblijskimi osebami. Slikar je v 
mnogih prvinah izhajal iz umetnosti, narejene v pre-
teklih obdobjih, gotiki, renesansi, baroku ter iz posa-
meznih slogov povzel formalne oblike ali tipske prika-
ze motivov in j ih preoblikoval v skladu z lastno slikar-
sko izkušnjo in estetskimi zakonitostmi našega časa.« 
Retrogarda tudi v Šoštanju? Zakaj pa ne! Slovenska se 
je itak rodila v Trbovljah! Sicer je pa o slikah veclno 
težko pisati. J ih je pač treba videti in gledati! 

In zakaj, boste rekli, je treba ravno zdaj delati 
»reklamo« temu šoštanjskemu slikarju? J e res čas 
kislih kumaric pa je za to rubriko zmanjkalo drugih 
vsebin!? Ne. Ravno danes, ko jaz namakam svoje 
noge v Jadransko morje, je Luka na slovenski »rivie-
ri«. Danes namreč v galeriji Terme Čatež odpirajo nje-
govo trinajsto samostojno razstavo. Naj bo njegovim 
dvajsetim delom, ki bodo mesec dni na ogled v Čatežu, 
trinajstica srečna številka. 

• Perorez 

REZANJE SOSTANJA 

voznike na nevarnost. Upajmo, da 
ne bo tak, da bi pritegnil preveč 
pozornosti. In bodo vozniki gleda-
li pano in pozabili na cesto. 

Kratek spomin 
Zadnji čas kar pogosto s pono-

som govorimo o tem, kako smo tu 
ali tam odprli nekaj novih delovnih 
mest. In pozabljamo, koliko jih je 
prav tam pred leti šlo k vragu. 

Nizko - visoko 
Čeprav v Nizki je nov center za 

tehnične preglede v Savinjski doli-
ni visok dosežek. 

Po vodi 
V Laškem so upali, da bo tudi 

letos ob prireditvi Pivo-cvetje pivo 
teklo v potokih. Pa je prireditev 
bolj ali manj odplavala po vodi. 

Oblačno 
Nad velenjskimi nogometaši se 

zgrinja vse več Oblakov! 

Upanje 
Upajmo, da z akcijo za 

polepšanje Velenja ne bo tako kot s 
talnimi cestnimi označbami. Te 
(pre)hitro zbledijo. 

Tudi gostinci 
Nekateri menijo, da so 

Velenjčani ob svoji lepotni akciji k 
sodelovanju malo premalo priteg-
nili gostince. Ti namreč znajo 
poskrbeti za to, da je čimveč 
Velenjčanov v rožcah. 

Živahno 
Le kako lahko nekateri pri nas 

po tolikih glasovanjih o volilnem 
sistemu še vedno trdijo, da je ure-
janje naše volilne zakonodaje v 
mrtvem teku. Saj so razprave med 
pozicijo, opozicijo in ostalimi tako 
živahne. 

Konstantnost 
Nogometaši Rudarja so zadnji 

čas v konstantno enaki formi. 2:1 
doma, 2:1 pri sosedih. In obakrat 
za isto ekipo. 

Dobrodošli 
Domači turistični delavci nas z 

geslom Dobrodošli doma pre-
pričujejo, naj letujemo doma. 
Seveda spet ne bi bili zadovoljni, 
če bi res ne šli nikamor in bi res 
ostali na svojih domovih. 

Obvestilo 
Med Arjo vasjo in Črnovo bo ob 

državni cesti velik pano opozaijal 

Pred kratkim je bil Soštanj v konici vseh poročil 
vseh slovenskih medijev, tako da ni bilo normalno 
informiranega državljana, ki ne bi vedel, da je na 
Prešemovem trgu v našem mestu eksplozija unieila 
del stanovanjskega bloka. A tamkajšnj i sosedje so 
hitro potonih v sivino povprečnega Slovenca, kot so 
bili tudi pred tem velikim pokom. No, za vse tega ne 
moremo reči, zanesljivo pa tega ne smemo reči za 
Luka, čigar pravo ime je Drago Šumnik. Mnogi vedo, 
da se on ukvarja z eksplozijami drugačne vrste. Viktor 
Kojc, starosta šoštanjskih umetnikov, je njegovo prvo 
samostojno razstavo v galeriji Vegrad, spomladi 1. 
1987 pospremil z besedami: »Šumnikove slike so prav-
zaprav abstraktne barvne kompozicije, ki prikazujejo 
nekakšno eksplozijo živih in ostrih nekultiviranih 
nanosov barv. Le-te se med seboj prepletajo, ali bolje 
povedano, prelivajo z močnimi rumenimi akcenti. 
Skratka gre za barvne kontraste, ki spričo črnih okvi-
rjev še bolj dekorativno in močno izstopajo. V bistvu 
so to nekakšni eksperimenti slikarjeve trenutne erup-
tivnosti s katero želi gledalcem posredovati svoj 
močno predisponiran čustven in sanjski svet, ki z rea-
lističnim slikarstvom nima nobene zveze.« 

Luka si je letos na Prešernovem trgu 12 uredil v 
kletnih prostorih lični atelje, saj so mu sostanovalci 
velikodušno odstopili del teh prostorov, za zahvalo pa 
najbrž pri marsikomu visi kakšno Lukovo delo. Pa 
tudi drugače slikar, ki mu je prvenstveno pri srcu 
ustvarjanje po lastnem navdihu, z veseijem sprejme 
naročilo in naslika temu ali onemu znancu njegovo 
domačijo, aii drugačen motiv, ki je komu všeč. Res je 
tudi, da ga domačini poznamo kot dobrovoijnega boe-
ma, ki pa za pomiriterv svoje duše nadvse rad poseda 
ob Šoštanjskem jezeru, pri tistem grmu ob izlivu in 
čaka na smuča! Vseeno pa je še vedno v prvi vrsti sh-
kar in čeprav samouk, od shkarstva tudi živi. Bil je 
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Krajani Kozjaka - občani treh občin so praznovaii KS Pesje je praznovaia 

ZE ZA 1.861.000 SIT 
Kodirni ključ, tonirana stekla, kontrolna luč za servis, 

odbijači v barvi karoserije 

KLIMA ŽE ZA 99.999 SIT 
ALI PRESENEČENJE 

SAX0 
ŽE ZA 1 . 2 5 0 . 4 0 0 SIT 
Kodirni ključ, tonirana stekla, deljiva zadnja klop, 
zvočni opozorilnik prižganih luči 

UDOBEN FRANCOSKI AVTO 
www.citroen.si Ci t roen Slovenija d.o.o., Ulica 15. maja 18, 6000 Koper 

"Pesjani" so do zadnjega kotička napolnili dvorano, malce 
žal pa jim je zagotovo bilo, da je dež preprečil veselico pred 

gasilskim domom. 

zagorela javna razsvetljava, največja pridobitev ob letošnjem 
prazniku. Nanjo so čakali kar 10 let, brez finančne pomoči MO 
Velenje in Premogovnika pa bi zagotovo še nekaj časa. Zato so 
predstavnikoma predali posebno zahvalo. 

Za lepo urejeno okolico svojih domov so podelili 13 priznanj 
in tri glavne nagrade; bronasto vrtnico je prejela družina Host-
nik (mlajši) in družina Ugovšek. Srebrno vrtnico je prejela 
družina Broz, zlato pa družina Rošer. 

Žal je zaradi dežja odpadla veselica, gasilci pa bodo tekmova-
nje za pokal kraja izpeljali, ko jim bo vreme bolj naklonjeno. 
Vseeno jim to ni moglo pokvariti veselja in dobre volje ob 
sobotnem praznovanju. 

• bš, foto Sandi Zakošek 

CITROEN C I T R O E N 

Otroci so razvili osnutek zastave Paškega Kozjaka 

Dež okrnil 

povezani, saj 
živimo bolj kot s 
krajem, z dolino, 
kjer imamo 
delovna mesta, 
tam se šolajo 
naši otroci... 
Prav zato so 
t a k š n a 1 e 
srečanja za nas 

Prvi dosežek 
skupnega sode-
lovanja treh 
občin je lani 
zgrajena nova 
šola. Več turi-
stov bi v naše 
okolje, ki je lepo 
in zanimivo, lah-
ko pritegnili, če 
bi se kdo odločil 
za kmečki turi-
zem." 

ALEŠ ČERE-
NAK, Dobrna: "Tokrat sem tu, zato ker 
nastopam, sem 
član folklorne 
skupine.Zaple-
sali bomo 6 ljud-
skih plesov. 
Pomagam pa 
tudi pri dvigu 
zastave. Za to 
prireditev smo 
veliko vadili. V 
šolo hodim na 
Dobrno. Veliko 
časa preživim s 
prijatelji na Koz-
jaku, kjer se tudi 
skupaj igramo. Z mamico in atijem pride-
mo velikokrat na obisk k sorodnikom na 
Kozjak. Tega se vedno veselim, saj je tu 
zelo lepo." 

• A. Martinšek, foto S. Zakošek 

prireditve 
V Pesju so ob 735 letnici kraja pripravili številne prireditve. 

Glavne so načrtovali v soboto, a jim jo je, žal, zagodlo vreme. 
Zato so del prireditev odpovedali, vseeno pa so do zadnjega 
kotička napolnili dvorano krajevne skupnosti. Ob prazniku so 
namreč podelili številne zahvale predstavnikom sveta KS in 
gradbenih odborov, hkrati pa nagradili svoje sokrajane za lepo 
urejeno okolico hiš. 

V Pesju so namreč ob letošnjem prazniku dobili kar nekaj 
novih pridobitev, pa tudi svoj grb in zastavo. Na njem je, seve-
da, upodobljen pes, saj je po njih naselje dobilo ime. Izdali pa 
so tudi brošuro z zgodovino naselbine. 

Že nekaj dni pred praznikom je v celotnem naselju Pesje 

Na Kozjaku so pripravili v soboto 
prvo prireditev - srečanje treh 
občin, Dobrna, Mislinja in Velenje, 
za katero pravijo, da bo odslej tra-
dicionalna. Na vrh Kozjaka vodijo 
ceste iz Dobrne, Mislinje in Velenja. 
Prav na vrhu je tromeja. 

Kozjak je dobil ime po kozi, ki jo lahko 
poleg gamsov najpogosteje opazimo ob 
gozdnih poteh na Kozjak. Kozjačane druži 
delo, radi se pa tudi poveselijo. Namen 
prireditve, kjer je bilo veliko plesa in petja, 
je bil združevanje in povezovanje vseh kra-
janov, ki živijo na Kozjaku. Šola, ki je prvi 
skupen projekt sodelovanja treh občin, 
Kozjačanom omogoča pogostejša 
druženja. Na prireditvi so predstavili 
osnutek zastave Kozjaka. Na njej so med 
drugimi tudi tri rožice, po ena za vsako 
občino. Predstavili so se tudi najmlajši, ki 
so s plesom prikazali stare običaje. Z 
nekaterimi udeleženci prireditve, ki je 
kljub slabemu vremenu lepo uspela, smo 
se pogovarjali o življenju na tem od večjih 
središč kar precej oddaljenem področju. 

MAJA MEŠL, Kozjak: "Mladi se veliko-
krat dobimo na igrišču, kjer prirejamo 

razne zabave. 
Veliko prijate-
ljev imam tudi iz 
Dobrne in Vele-
nja, ki pogosto 
pridejo na Koz-
jak. Med vikendi 
hodimo zvečer v 
večja mesta kot 
so Celje, Slovenj 
Gradec in Vele-
nje. Na Kozjaku 
imamo osemlet-

zelo pomembna. Družimo se, postajamo 
bolj pripadni kraju, začutimo, da je treba 
narediti več za njegov razvoj, tudi širšemu 
okolju pa tako povemo, kako pomembno 
je, da ostajajo takšna področja kot je Koz-
jak, naseljena." 

SONJA RAMŠAK, Kozjak: "Na današnji 
prireditvi smo 
predstavili osnu-
tek kozjaške 
zastave, ki s sim-
boli ponazarja 
Kozjačane. V 
sklopu sodelo-
vanja treh občin 
je bila največja 
investicija vodo-
vod. Ostali pro-
blemi s katerimi 
se soočamo so 
slabe ceste, 
zaradi hribovitih 

predelov pa so pogosti tudi plazovi. 
Naslednji skupen cilj pa je ureditev komu-
nalnih vprašanj, ki so tudi precej proble-
matična. Radi pa bi urediti tudi razstavni 
prostor, kjer bi lahko predstavili zbirko 
starin, ki so v lasti našega župnika." 

BOJAN BOROVNIK, Kozjak: "Namen 
te prireditve je združevanje krajanov treh 
občin. Želimo si, da bi vsako leto priredi-
li takšno srečanje in da bi ta prireditev 
postala tradicionalna. Na Kozjaku je 
skupna tromeja občin Mislinja, Dobrna 
in Velenje. Na tem področju prebiva 600 
ljudi, veliko se jih vozi na delo v dolino. 

no šolo, v sred-
nje hodimo pa v 

bližnja mesta. Prireditev jepri nas prema-
lo, prav bi. bilo, da bi jih pripravili enkrat 
eni, drugič v drugi občini." 

TONE KRNC, Kozjak: "Takšne priredit-
ve združujejo ljudi, njihov cilj je tudi 
zabava in veselje. Prebivalci Kozjaka ne 
o b č u t i m o 
občinskih meja, 
med sabo pa 
smo tudi slabo 

Na prireditvi v dvorani KS Pesje so za lepo nagrajeno okolico 
hiš podelili kar 16 nagrad. 
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CETRTEK, 
15. julija 

SLOVENIJA 1 
09.30 V telovadnici, 8. in 9. del 
10.25 Zgodbe iz školjke 
11.05 Boj za obstanek, 9/12 
11.55 Druženje in praznovanje, 10/10 
12.25 Po Sledeh ritma - sevilja, 

2/6 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.25 Pod klobukom 
14.15 Intervju 
05.05 Delo na čmo z gospo Deso 
16.05 Nenadoma Susan, 2. del 
16.30 Slovenski utrinki 
17.00 Enajsta šola, oddja za 

radovedneže 
17.35 Moj prijatelj Piki Jakob, 3/7 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Spoznavajmo . . . , 3 / 8 
19.15 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.05 Tednik 
21.00 Leteči cirkus Montyja 

Pythona, ang. hum. serija 
21.30 Homo turisticus 
22.00 Odmevi, vreme, šport 
22,50 Gibljive slike: Ijubezen v 

filmu 
23.20 Brane Rončel izza odra 
00.45 Spoznavajmo..., 3/8 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring s Tino 
10.30 Wildbach, 7/13 
11.20 Ekstremne avanture 
11.45 Filmski triki 
12.10 Ščuke pa ni, ščuke pa ne, 

7/7 
13.05 Svet poroča 
14.50 Tabaluga, 6/26 
15.15 Kolesarska dirka po Franciji 
17.30 Po Sloveniji 
18.05 Doktor Finlay, 8/8 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring s Tanjo 
20.00 MMS, nova scena 
21.05 Ekstremne avanture 
21.30 Filmski triki 
22.00 Poseben pogled: Sid in 

Nancy, ang. film 
23.50 Sovražnikov sovražnik, 5/8 
00.40 Alica, evropski kulturni 

magazin 

PETEK, 
16. julija 

SLOVENIJA 1 
09.30 Moj prijatelj Piki Jakob, 3/7 
09.50 V telovadnici. 10. del 
10.20 Na sončni vročini, 2/3 
12.05 Spoznavaimo, 3/8 
13.00 Poročila, vreme, šport 
14.40 Gibljive slike 
15.10 Podomače 
16.00 Mednarodni mladinski 

pevski festival v Celju 
16.30 Mostovi 
17.00 Rdeči grafit 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Raziskovalec, 5/13 
19,15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 
20.00 Zrcalo tedna 
20.15 Petka 
21.30 Caroline v velemestu, 1/25 
22.00 Odmevi, vreme 
22.40 Šport 
22.50 Polnočni klub 
00.00 Camerata Slovenica na 

graduDobrovo 

SLOVENIJA 2 
10.05 Videoring s Tanjo 
10.30 Doktor Finlay, 8/8 
12.15 Ekstremne avanture 

Filmski triki 
Camila, kanadsko ang. fi lm 
Alica, evropski kultumi 
magazin 
Kolesarska dirka po 
Franciji, prenosl 
Celje: EP v košarki za 
kadete, SLovenija:Rusija, 
prenos 
Po Sloveniji 
Popolna tujca, 3/24 
Simpsonovi, 20/50 
Kolo sreče, tv igrica 
Danes in nikoli več, 11/20 
Pustolovščina Okavango, 1/8 
Film tedna: Heavenly 
creatures, novozelandski 
film 

22.35 Red in zakonitost, 6/22 
23.25 Code 10-07, 5/8 

12.40 
13.05 
14.40 

15.10 

15.55 

17.30 
18.05 
18.30 
19.00 
20.00 
20.05 
21.00 

06.00 

.. • i 
Dobro jutro, Slovenija 

• v y 09.30 Ljubezenske vezi, nan. 

06.00 Dobro jutro, Slovenija 10.20 Preciosa, nad. 

09.30 Ljubezenske vezi, nad. 11.10 Prevare, nan. 

10.20 Preciosa, nan. 12.00 Prva izdaja, nan. 

11.10 Prevare, nan. 13.00 V imenu pravice, nan. 

12.00 Prva izdaja, nan. 14,30 Brez zapor z Jonasom, 

13.00 V imenu pravice, nan. ponovitev sezone 

14.30 Hulkove avanture, nan. 15.30 Angel v belem, nan. 

15,30 Angel v belem, nan. 16.30 Ljubezenske vezi, nan. 

16.30 Ljubezenske vezi, nad. 17.20 Preciosa, nad. 

17.20 Preciosa, nad. 18.15 Prevare, nan. 

18.15 Prevare, nan. 19.15 24 ur 

19.15 24 ur 19.55 1 , 2 , 3 - k d o dobi? 

19.55 1 ,2 , 3 - k d o dobi? 20.00 Policijska akademija 3, 

20.00 Četrtkovi spektakli: amer. komedija 
Pandorina skrinjica, amer. 21.40 Dosjeji X, nan. 
miniserija 22.40 Tik pred zločinom, nan. 

23.15 V imenupravice, nan. 23.40 Nove Emanueline pus-
00.00 M.A.S.H., nan. tolovščine, erotična serija 
00.30 
01.00 

Glavni na vasi, ris. serija 
24 ur, ponovitev 

k a n a l l 
T m 2 7 

01.30 24 ur, ponovitev 
SJ IM I ' i k i s^ . k a n a l l 

00.30 
01.00 

Glavni na vasi, ris. serija 
24 ur, ponovitev 

k a n a l l 
T m 2 7 

i 

24 ur, ponovitev 
SJ IM I ' i k i s^ . k a n a l l 

i 

Glavni na vasi, ris. serija 
24 ur, ponovitev 

k a n a l l 
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MLEIB^ 5 2 09.00 DOBROJUTRO 09.00 DOBROJUTRO 

09.00 NAJ SPOT DNEVA informativno-razvedrilna 
09.05 VIDEO TOP, ponovitev oddaja 

glasbene oddaje 10.00 OKARINA FOLK FESTIVAL -
09.50 VABIMO K OGLEDU BLED 98 
09.55 VEČERNI KLEPET, pon. -

ANKA VERDNIK JAZBEC 
INDIJSKA KLASIČNA 
GLASBA 

10.40 TVIZLOŽBA 10.35 VABIMO K OGLEDU 
10.45 VIDEOSTRANI 10.40 KAKO BITIZDRAVIN 
18.55 NAJ SPOT DNEVA ZMAGOVATI 
19.00 REGIONALNE NOVICE S.E.M. - 78. oddaja 
19.05 OTROŠKI PROGRAM: 

ČRNITULIPAN, 2. del 
risanega filma 

11.10 ZGODOVINA AVTOMOBI-
LIZMA, 20. del dokumen-
tarne oddaje 

19.25 TV IZLOŽBA 11.35 TVIZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 11.40 VIDEOSTRANI 
19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU 18.55 NAJ SPOT DNEVA 
20.00 OKARINA - FOLK FESTIVAL 19.00 REGIONALNE NOVICE 

BLED 98 19.05 POLETNI MIŠ MAŠ, 
INDIJSKA KLASIČNA otroška oddaja 
GLASBA - SPARKIJEV ČARODNI 

20.35 KAKO BITIZDRAV IN PIANINO, risani film 
ZMAGOVATI 19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU 
S.E.M. - 78. oddaja 20.00 POLETNI FILMI NAVTV: 

21.05 REGIONALNE NOVICE NAPAD VELIKANKE (Attack 
21.10 ZGODOVINA AVTOMOBI- of 50-feet Woman) 

LIZMA, 20. del 21.30 REGIONALNE NOVICE 
21.35 NAJ SPOT DNEVA 21.35 IZODDAJE DOBRO JUTRO 
21.40 TVIZLOŽBA 22.20 TVIZLOŽBA 
21.45 VIDEOSTRANI 22.25 VIDEOSTRANI 

SOBOTA, 
17. julija 

SLOVENIJA 1 
08.00 Zgodbe iz školjke 
08.30 Cofkocof, 1/13 
08.55 Pod klobukom 
09.55 Denver - poslednji 

dinozaver, 2/27 
10,20 Kino Kekec 
11.40 Caroline v velemestu, 1/25 
12.05 Tednik 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.15 Homo turisticus 
13 .30 Prisluhnimo tišini 
14.00 Petka 
15.15 Splendor, ital. film 
17.00 Pomp 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Navrtu 
18.35 Ozare 
18.40 Svetčudes, 12/13 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20.00 Utrip 
20.15 Kdo je na vrsti, 9. oddaja 
21.00 22. festival melodij morja 

in sonca MMS'99, prenos 
2 1 1 0 Obiskali smo..., 1/12 
23.20 Poročila 
2350 22. festival melodij morja in 

sonca MMS'99, razglasitev 
00.20 Življenje z Rogerjem, 16/20 
00.40 Innocence, 1/4 
01.30 Poison lvy I., amer. film 

SLOVENIJA 2 
09,10 Čmi in beli, 3/6 
09.40 Učitelj, 3/18 
10.25 Igre brez meja (Tržič) 
11.45 Davovsvet, 18. del 
12.10 Pearl, 18. del 
15.05 Kolesarska dirka po 

Franciji, prenos 
17.25 Teniški magazin 
17.55 Celje: EP v košarki za kadete, 

Slovenija:ZRJ, prenos 
19.30 Videoring z Natalijo 
20.00 Noro zaljubljena, 11/25 
20.25 The household saits, amer lilm 
22.20 Cikcak 
22.50 Sobotna noč 
00.50 Srhljivo, 12/12 

07.00 Jetsonovi, risana serija 
07.30 Reboot, risana serija 
08.00 Kremenčkovi, risana serija 
08.30 Vrnitev v prihodnost, ris. ser. 
09.00 Mali bogataš, risana serija 
09.30 Batman, risana serija 
10.00 Šport za otroke, nan. 
10.30 Skrivnostni svet Alex Mack, nan. 
11.00 Morska deklica, nan. 
11.30 Parker Lewis, nan. 
12.00 Križarjenje, nan. 
12.30 Herkul, nan. 
14.30 Pop'n'roll 
15.30 Mlada čarovnica, nan. 
16.00 Rojen v svobodi, nan. 
16.50 Sinbadove pustolovščine, nan. 
17.45 Clean&clear, glasbena odd. 
18.15 Herkul, nad. 
19.15 24 ur 
20.00 V postelji s sovražniokom, 

amer. film 
21.50 Kapitan kljuka, amer. fi lm 
00.10 Skrivnostna pizza, amer. film 
02.00 Punce s kitaro, amer. film 

09.00 NAJ SPOT DNEVA 
09.05 POLETNI MIŠ MAŠ, pon. 
09.35 VABIMO K OGLEDU 
09.40 POLETNI FILMI NA VTV: 

NAPAD VELIKANKE (Attack 
of 50-feet VVoman) 

12.10 TVIZLOŽBA 
12.15 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 V MOJEM KOŠKU JE PA 

MAVRICA, otroška oddaja 
19.45 TVIZLOŽBA 
19.50 OBVESTILA 
19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU 
20.00 809. VTV MAGAZIN, 

regionalni inf. program 
20.15 GLASBENA SKRINJA 

ŽELJAIN ZLATE TROBEN-
TICE -posnetek prireditve 

22.50 POPOTNIŠKE RAZGLED-
NICE - PO AFRIKIZ 
MIRANOM CESARJEM, 5. 
oddaja 

23.20 809. VTV MAGAZIN, pon. 
23.35 NAJ SPOT DNEVA 
23.40 TVIZLOŽBA 
23.45 VIDEOSTRANI 

NEDEUA, 
18. julija 

SLOVENIJA 1 
08.00 Živahni svet iz zgobd 

Richarda Scarryja, 9/26 
08.25 Želodko 
08.45 Babar, 7/65 
09.10 Telerime 
09,15 Pika Nogavička, 19/21 
09.50 Ozare 
09.55 Nedeljska maša, pren. iz Dobme 
11.00 Podvodni raziskovalec, 6/13 
11.30 Obzorja duha 
12.00 Ljudje in zemlja 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.10 4 x 4 
13.40 Kdo je na vrsti, 9. oddaja 
14.05 22. festival melodij morja 

in sonca MMS'99 
15.30 Leteči cirkus Montyja 

: Pythona, humor. serija 
16.30 Ljudje poleg nas 
17.00 Podomače 
18.00 Obzornik, vreme, šport 
18.10 Alpe-Donava-Jadran 
18.40 Po sledeh ritma, ang. glas. serija 
19,15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
2 0 . 0 0 Delo na črno z gospo Deso 
21.00 Nenadoma Susan, 3. del 
21 i3Q Očetje in sinovi 
2 2 2 5 Poročila, vreme, šport 
2 2 . 4 5 Večer z Marlene Dietrich, 

ang. glas. oddaja 
23.11 Po sledeh ritma, ang. glas. serija 

SLOVENIJA 2 
09.00 Videoring z Natalijo 
09.30 Emily z mesečeve 

domačije, 4/13 
10.20 Davov svet, 4. del 
10.45 Murphy Brown, 20/26 
11.10 Cikcak 
11,40 Pripravljeni, oddaja o 

slovenski vojski 
12.25 Motociklizem VN Nemčije 

do 250 ccm, prenos 
13,55 Motociklizem VN Nemčije 

do 500 ccm, prenos 
15.55 Motokros SP in VN 

Slovenije, Orehova vas 
18.40 Odprto prvenstvo Slovenije 

v golfu, reportaža iz Bleda 
19.10 EP mladincev v kajakih in kanujih 

na divjih vodah SL, Solkan 
19.30 Videoring s Sergejo 
20.00 Moll Flanders, 1/4 
20.55 Nacisti, 5/6 
21.50 Šport v nedelio 
22.20 Heavenly creatures. novozel. tilm 

; „ t v 
07.00 Jetsonovi, ris. serija 
07.30 Reboot, ris. serija 
08.00 Kremenčkovi. risana serija 
08.30 Vrnitev v prihodnost, ns. serija 
09.00 Mali bogataš, serija 
09.30 Batman, ns. serija 
10.00 Muppets tv, nan. 
10.30 Skrivnostni svet, Alex Mack. nan 
11.00 Rojen v svobodi, nan. 
12.00 Brez zapor z Jonasom 
13.00 Ambasadorka, 3/6 
14.00 Zadnja žirafa, amer. film 
16.00 Veliki kuharski mojstri 
16.30 Poročne zdrahe, amer. film 
18.15 Obale Malibuja, nan. 
19.15 24 ur 
20.00 Čenče, amer. film 
21.55 Šola golfa 
22.30 Teksaški mož postave, nan. 
23.30 Shaughnessy, amer. film 
01.30 24 ur 

k a n a l l 
ffc, 27 
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09.00 POLETNI MIŠ MAŠ, pon. 
09.30 IZ PONEDELJKOVE ODDAJE 

DOBRO JUTRO - KITAJSKA 
HRANA V VAŠIKUHINJI 

10.15 808. VTV MAGAZIN, 
regionalni inform. program 

10.30 ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 

10.45 IZ SREDINE ODDAJE DOBRO 
JUTRO - IZTOK KREUSIN 
MAKETA VLAKOV 

11.00 EPP /VABIMO K OGLEDU 
11.05 809. VTV MAGAZIN, 

regionalni inform. program 
11.20 IZ PETKOVE ODDAJE 

DOBRO JUTRO 
13.05 VIDEOSTRANI 
18.00 POPOLNIZAČETNIKI, am. film 
20.30 VIDEO TOP, glasb. oddaja 
21.15 KAKO BITIZDRAVIN 

ZMAGOVATI - S.E.M. - 78. 
del dokumentarne oddaje 

21.45 VIDEOSTRANI 

PONEDEUEK, 
19. julija 

SLOVENIJA 1 
09.25 Risanka 
09.30 V telovadnici, nad. 
10.20 Raziskovalec, 5/13 
11.10 Navrtu 
11.35 Svetčudes, 12/13 
12.00 Alpe-Donava-Jadran 
12.30 Utrip 
12.45 Zrcalo tedna 
13.00 Poročila, vreme, šport 
13.15 Copmica Zofka, slovenski 

film 
14.50 4 x 4 
15.20 Polnočni klub 
16.30 Dober dan, Koroška 
17.00 Radovedni Taček 
17.20 Pika Nogavička. 19/21 
18.00 Obzomik, vreme, šport 
18.10 Človeško telo, 2/8 
19.00 Žrebanje 3 x 3 plus 6 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik, vreme, šport 
20.00 Gozdarska hiša Falkenau, 

7/26 
21.00 Dosje: vojna v Jugoslaviji, 

2. del 
22.00 Odmevi 
22.45 Inšpektor Morse, ang. film 
00.30 Človeško telo, 2/8 

SLOVENIJA 2 
10.00 Sobotna noč, ponovifev 
12,00 Popolna tujca, 3/24 
12.25 Simpsonovi, 20/50 
12.50 Danes in nikoli več?, 11/20 
12.55 Pustolovščina Okavango, 

1/8 
13.45 Nacisti. 5/6 
16.10 Kinoteka: v dobrem in 

slabem, ang. film 
17.30 Po Sloveniji 
18.05 Snežna reka, 2/26 
19.00 Ljubimkanja in nogomet, 3/6 
20.00 Gospodarska panorama 
21.00 Studio cify ' 
22.30 Noč z Dickom, 3. del 
22.50 Brane Rončel izza odra 
00.20 V dobrem in slabem, ang. 

film 

06.00 Dobro jutro, Slovenija 
09*30 Ljubezenske vezi, nan. 
10.20 Preciosa, nad. 
11,15 Prevare, nan. 
12.15 Prva izdaja, nan. 
13.00 Brez zapor z Jonasom 
14.30 Obala Malibuja, nan. 
15.30 Angel v belem, nan. 
16.30 Ljubezenske vezi, nad. 
17.20 Preciosa, nan. 
1 8 1 5 Prevare, nan. 
19.15 24 ur 
19,55 1 ,2 , 3 - k d o d o b i ? 
20.00 Pozor - umor je nevaren, 

amer. film 
21.30 Popolna vamost, nan. 
22.30 Naravnost fantastično, nan. 
23.15 V imenu pravice, nan. 
00.00 M.A.S.H, nan. 
00.30 Glavni na vasi, nan. 
01.00 24 ur, ponovitev 

TOREK, 
20. julija 

SLOVENIJA 1 
09.30 Radovedni Taček 
10.25 Waynove dogodivščine, 

7/26 
Človeško telo, 2/8 
Ljudje poleg nas 
Gozdarska hiša Falkenau, 
7/26 
Poročila, vreme, šporf 
Dosje 
Inšpektor Morse, ang. film 
V znamenju dvojčkov, 3/12 
Azil, 3/14 
Obzomik, vreme, šport 
Frostovo stoletje, 5/13 
Risanka 
TV dnevnik, vreme, šport 
Župnik za deset tednov, 
18/20 
Omizje - privatizacija 
družbenega premoženja 
Odmevi 
Šport 
Na sončni vročini, 3/3 
Rafael, 2/7 
Frostovo stoletje, 5/13 

SLOVENIJA 2 
10.30 Snežna reka, 2/26 

Gospodarska panorama 
Studio city 
Ljubimkanja in nogomet, 
3/6 
Kino Splendor, ital. fi lm 
Po Sloveniji 
Saint Tropez, 16/26 
L ingo, tv igrica 
Videoring - oldies 
Kolesarska dirka po 
Franciji, posnetek 
Everest - območje smrti, 
dokum. odda|a 
Tretja ženska. hrvaški film 
(ćb) 
Svet poroča 
Murphy Brown. 20/26 

10.50 
11.40 
12.10 

13.00 
14.25 
15.15 
17.00 
17.25 
18.00 
18.10 
19.15 
19.30 
20.05 

21.00 

22.00 
22.40 
22.50 
00.35 
01.05 

11.20 
12.15 
13.45 

15.45 
17.30 
18.05 
19.00 
19.30 
20.00 

21.00 

22.00 

23.45 
00.15 

06.00 Dobro jutro, Slovenija 
09.30 Ljubezenske vezi, nan. 
10.20 Preciosa, nad. 
11.15 Prevare, nad. 
12.15 Prva izdaja, nan. 
13.00 V imenu pravice, nan 
14.00 Top shop 
14.30 Popolna varnost, nan. 
15.30 Angel v belem, nan. 
16.30 Ljubezenske vezi, nad. 
17.20 Preciosa, nad. 
18.15 Prevare, nad. 
19.15 24 ur 
19.55 1 ,2 , 3 - k d o d o b i ? 
20.00 Resmčne zgodbe: zgodnja 

zmrzal. amer film 
21.40 Bolnišnica upania. nan. 
22.30 Naravnost fantastično. nan. 
23.00 V imenu pravice, nan. 
00.00 M.A.S.H., nan. 
00.30 Glavni na vasi, ris. senia 
01.00 24 ur, ponovitev 

^ k a i < a l l 
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i i j m t t t k a n a l l [ f ^ « 09.00 NAJ SPOT DNEVA 
1 

Vt'ltll* SS2 09.05 SREČANJE KOMUNALNIH 
DELAVCEV SLOVENIJE 

09.00 DOBRO JUTRO, informa- oddaja TV Primorke 
tivno - razvedrilna oddaja 09.50 VABIMO K OGLEDU 
- KITAJSKA HRANA V VAŠI 09.55 HERMES - 2. ODDAJA 0 
KUHINJI MEJNIH VEDAH 

10.00 809. VTV MAGAZIN, 10.40 TVIZLOŽBA 
ponovitev 10.45 VIDEOSTRANI 

10.15 VABIMO K OGLEDU 18.55 NAJ SPOT DNEVA 
10.20 POPOTNIŠKE RAZGLED- 19.00 OTROŠKI PROGRAM: 

NICE DEČEK IZ DŽUNGLE, 2. del 
PO AFRIKIZ MIRANOM risanega filma 
CESARJEM, 5. oddaja 19.30 TVIZLOŽBA 

10.50 TVIZLOŽBA 19.35 OBVESTILA 
10.55 VIDEOSTRANI 19.55 EPP/ VABIMO K OGLEDU 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 20.00 810. VTVMAGAZIN, 
19.00 REGIONALNE NOVICE regionalni informativni 
19.05 OTROŠKI PROGRAM: program 

DEČEKIZ DŽUNGLE, l . d e l 20.15 ŠPORTNITOREK, športna 
risanega filma informativna oddaja 

19.25 TVIZLOŽBA 20.30 IZ PRODUKCIJE 
19.30 OBVESTILA ZDRUŽENJA LTV SLOVENI-
19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU JE, oddaja STUDIA SIGNAL 
20.00 SREČANJE KOMUNALNIH LJUBLJANA 

DELAVCEV SLOVENIJE 21.00 ZA ZDRAVJE SRCA IN 
oddaja TV Primorke OŽILJA - PREVENTIVA 

20,40 REGIONALNE NOVICE SPODNJIH UDOV 
20.45 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 21.10 810. VTVMAGAZIN, 
21.30 HERMES - 2. ODDAJA 0 ponovitev 

MEJNIH VEDAH 21.40 NAJ SPOT DNEVA 
22.15 TVIZLOŽBA 21.45 TVIZLOŽBA 
22.20 VIDEOSTRANI 21.50 VIDEOSTRANI 

SREDA, 
21. julija 

SLOVENIJA 1 
09.30 V znamenju dvojčkov, 3/13 
09.55 Azil, 3/14 
10.20 Frostovo stoletje, 5/13 
11.10 Omizje - privatizacija 

družbenega premoženja 
12.05 Župnik za deset tednov, 

18/20 
13.00 Poročila, vreme, šport 
14.15 Ljudje in zemlja 
15.05 Rafael, 2/7 
15.35 Pomp 
16,30 Obzorja duha 
17.00 Pod klobukom 
18.00 Obzomik, vreme, šport 
18.10 Boj za obstanek, 10/12 
19.10 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, šport 
20.05 V New Orieansu, amer. fi lm 
22.05 Odmevi, vreme, šport 
22.55 Grafika 1999 
23.25 Koncert za violino in 

orkester v d - duru 
23.50 Boj za obstanek, 10/12 

SLOVENIJA 2 
10.30 Saint Tropez, 16/26 
11.20 Everest, dokum. oddaja 
13.00 Danton, poljsko franc. fi lm 
15.15 Kolesarska dirka po 

Franciji, prenos 
17.25 Šport 
18.05 VVildbach, 8/13 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.55 Pariz: atletski miting - zlata 

liga, prenos 
22.00 Punkovski odvetnik, 

nizozemski film 

06.00 
09.30 
10.20 
11.15 
12.15 
13.00 
14.00 
14.30 
15.30 
16.30 
177.20 
18.15 
19.15 
19.55 
20.00 

21.40 
22.30 
23.00 
00.00 
00.30 
01.00 

Dobro jutro, Slovenija 
Ljubezenske vezi, nad. 
Preciosa, nan. 
Prevare, nan. 
Prva izdaja, nan. 
V imenu pravice, nan. 
Top shop 
Bolnišnica upanja, nan. 
Angel v belem, nan. 
Ljubezenske vezi, nan. 
Preciosa. nad 
Prevare nan. 
24 ur 
1 , 2 3 - k d o dobi? 

Ne oziraj se nazaj, amer. 
fi lm 
Hulkove avanture, nan. 
Naravnost fantastično, nan. 
V imenu pravice, nan. 
M.A.S.H., nan. 
Glavni na vasi, nan. 
24 ur, ponovitev 

kanall 
2 1 

09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 
- DYNAPS - IZ PO-
DATKOVNEGA NA CESTNO 
OMREŽJE 

10.00 810. VTVMAGAZIN, 
ponovitev 

10.15 ŠPORTNITOREK, športna 
informativna oddaja 

10.30 VABIMO K OGLEDU 
10.35 IZ PRODUKCIJE 

ZDRUŽENJA LTV 
SLOVENIJE 
oddaja STUDIA SIGNAL 
LJUBLJANA 

11.05 ZA ZDRAVJE SRCAIN 
OŽILJA 
PREVENTIVA SPODNJIH 
UDOV 

11.15 TVIZLOŽBA 
11.20 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 OTROŠKI PROGRAM: 

KLIC DIVJINE, 1. del 
risanega filma 

19.25 TVIZLOŽBA 
19.30 OBVESTILA 
19.55 EPP / VABIMO K OGLEDU 
20.00 NAJ SPOT, glasbena 

oddaja 
20.45 REGIONALNE NOVICE 
20.50 OBISKALI SMO... IZOLO 

dokumentami zapis 
21.25 IZ ODDAJE DOBRO JUTRO 
22.05 TVIZLOŽBA 
22.10 VIDEOSTRANI 

lmiuLu 
Cash&Carry 

Podjetniki 
G o s t i n c i 
Trgovci 

Blagovnica Gorica Velenje 
Cash&Carry Veleprodajne cene - široka ponudba Cash&Carry 

vsak dan 8-20, ob sobotah 8-15 

Gospodinje 
Obrtniki 
Društva 

Cash&Carry 
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Policijska postaja Velenje 

Delovna nezgoda v premogovniku 
V petek, 9. julija, okoli 19.45, se je v Premogovniku Velenje zgo-

dila delovna nezgoda, v kateri se je hudo telesno poškodoval 
delavec, 40-)etni Branko K. iz Soštanja. 

Pri odpravljanju okvare na napredovalnem stroju za izdelavo 
prog v jami Škale, je legel pod stroj, še preden so ga podložili, 
ter snel hidravlično cev. Ker je prišlo do iztekanja olja, sta 
hidravlična cilindra popustila, stroj je padel na Branka in ga hudo 
poškodoval. 

Neurje podrlo kozolec 
Močno deževje v dneh vikenda je povzročilo vrsto težav in 

večjo škodo na številnih objektih ter na cestni infrastrukturi na 
širšem celjskem območju. 

V soboto, 10. julija, okoli 4. ure, je neurje z močnim vetrom in 
dežjem v Topolšici delno podrlo, delno pa naslonilo na bližnje 
drevje, kozolec, velikosti 10 krat 6 metrov, last Mihe V. Gmot-
na škoda znaša okoli 500.000 tolarjev. 

Rop na avtobusni 
V soboto, 10. julija, okoli 5. ure zjutraj, sta dva neznanca na avto-

busni postaji v Velenju napadala 43-letnega Franca V. Vzela sta 
mu cigarete, vžigalnik in denarnico, v kateri pa je bilo samo 200 
tolarjev. 

Poškodovan avtomobil 
Med 9. in 11. julijem je neznanec na Tomšičevi cesti v Velenju 

z ostrim predmetom poškodoval osebni avtomobil znamke 
BMW 325, last Damirja C. Objestnež ga je oškodoval za okoli 
80.000 tolarjev. 

Vlom v šoštanjsko Lučko 
V času vikenda je neznani storilec "obiskal" šoštanjski vrtec 

Lučka. Na silo je odprl nekaj zaklenjenih vrat in odnesel računa-
lnik Pentium, faks modem, disk s programom, šop ključev in stro-
kovno knjigo, ki mu bo lahko v pomoč pri uporabi ukradenega. 
S kaznivim dejanjem je Vrtec Šoštanj oškodoval za okoli 200.000 
tolarjev. 

V istem času je nekdo obiskal tudi Mayerjevo vilo, vendar iz nje 
ni ničesar odnesel. 

Drugič so ga pridržali 
Velenjski policisti so v noči med soboto in nedeljo, okoli 3. ure 

zjutraj, na Celjski cesti ustavili voznika osebnega avtomobila 
V.B. iz Velenja. Ker so sumili, da vozi pod vplivom alkohola, bil 
pa je tudi brez vozniškega dovoljenja, so odredili preizkus, ki pa 
ga je voznik odklonil. Kljub prepovedi nadaljevanja vožnje, so na 
istega voznika naleteli malo kasneje na Žarovi. Po drugem 
srečanju pa so zanj odredili pridržanje v posebnih prostorih. 

POLICIJSKA POSTAJA 
MOZIRJE 

Planinka omahnila v prepad 
V torek, 6. julija, nekaj po 12. uri, se je pri sestopanju iz vrha 

Grofičke v Savinjskih alpah smrtno ponesrečila 40-letna Jerica 
M. iz Ljubljane. 

Ponesrečenka je skupaj z očetom sestopala z vrha Grofičke, pri 
tem pa je izgubila ravnotežje in padla po strmem pobočju oko-
li 100 metrov v globino. Pri padcu je utrpela tako hude poškod-
be, da je na kraju umrla. V reševalni akciji so sodelovali gorski 
reševalci iz Celja, helikopter policije in policisti iz Mozirja. 

V Planiko po menjalni denar 
V noči na torek, 6. julija, je neznanec iz gostilne Planika na Ljub-

nem v Savinji, v katero je prišel na nepojasnjen način, odnesel 
za več kot 20.000 tolarjev menjalnega denarja. 

LICIJSKA POSTAJA 
LEC 

V nesreči umrla dveletna deklica 

Neprevidno čez cesto 
V četrtek, 8. julija, ob 5.30, se je v križišču regionalne in lokal-

ne ceste pri Gomilskem zgodila huda prometna nesreča. 62-
letni Emil S. iz Miklavža pri Taboru je vozil kolo z motorjem po 
regionalni cesti iz smeri Tabora proti Gomilskem. Ko je pripe-
ljal do križišča z lokalno cesto za naselje Gomilsko, je zavil levo 
na makadamsko površino ob lokalni cesti. Za tem je zapeljal des-
no, preko vozišča lokalne ceste in to v trenutku, ko je iz smeri 
Gomilskega pripeljal voznik osebnega avtomobila 21-letni Dam-
jan P. iz Ljubije. Med vozili je prišlo do trčenja. Pri tem se je voz-
nik kolesa z motorjem hudo telesno poškodoval. 

Vozilo zaneslo na nasprotni pas 
Vsredo, 7. julija, ob 11.25, je 18-letni Benjamin F. iz Letuša vozil 

osebni avto iz smeri Letuša proti Šentrupertu. Med vožnjo ga 
je v blagem preglednem desnem ovinku po prehitevanju nezna-
nega kombija zaneslo levo, kjer je trčil v nasproti vozeči osebni 
avtomobil 51-letne Romane C. iz Košnice pri Celju. V nesreči se 
je voznica hudo poškodovala, sopotnica v njenem vozilu, 35-let-
na Brigita M. iz Celja pa lažje. Obe so odpeljali na zdravljenje 
v celjsko bolnišnico. 

Požar v avto kleparski delavnici 
V torek, 7. julija, okoli 12.55, je zagorelo v avto kleparski 

delavnici last Branka Š. iz Prapreč pri Vranskem. Kljub interven-
ciji gasilcev je ogenj zajel celotno delavnico in v njej uničil orod-
je in tri osebne avtomobile. 

Požar se je razširil še na stanovanjsko hišo, kjer je uničil večji 
del ostrešja in delno poškodoval zgornjo etažo. Gmotna škoda, 
ki jo je požar povzročil, znaša približno 5.000.000 tolarjev. Pre-
iskovalci so pri ogledu pogorišča ugotovili, da je do požara 
prišlo pri vaijenju zgornjega dela osebnega avta, ki se je pri tem 
vnel. Od tod pa se je razširil na celotni objekt. 
Pri gašenju sta se lažje telesno poškodovala gasilec Marko K. 

iz Vranskega in krajan Ivan H. 

Zagorelo zaradi krompirja 
V soboto, 10. julija, ob 20.20, je 22-Ietna Katica L. iz Zalca vozi-

la osebni avtomobil po dovozni cesti proti lokalni cesti Gotov-
lje - Podlog. Pri vključevanju na lokalno cesto je zavila levo 
proti Gotovoljam. V tistem je iz smeri Gotovelj pripeljal voznik 
osebnega avta 24-letni Gregor O. iz Podloga. Med vozili je prišlo 
do silovitega trčenja, v katerem sta se hudo telesno poškodova-
li voznica in sopotnica, dveietna Nika L., voznik Gregor O. pa O d n e S e l a n g e l e 
je utrpel lahke telesne poškodbe. 

Žal so bile poškodbe deklice tako hude, da je naslednji dan v 
celjski bolnišnici umrla. 

V četrtek, 8. julija, okoli 14.45, je prišlo do požara v kuhinji sta-
novanjske hišc' v Praprečah. 71-letna Marija C. je na plinskem 
štedilniku kuhala krompir. Med njeno odsotnostjo je prišlo do pre-
gretja in požara. Ogenj, ki so ga pogasili domači, je na kuhinjski 
napi, elementih in stenah povzročil za okoli 50.000 tolaijev škode. 

V noči na soboto, 10. julija, je neznanec v Ločici pri Vranskem 
iz nezaklenjene steklene vitrine, ki je vgrajena v zunanjo steno 
stanovanjske hiše last Gotarda F. odnesel dva kipca angela, 
vredna okoli 90.000 tolarjev. 
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• Piše: Matej Kotnik 

MOUNT 
KILIMANJARO 

Po izbiri agencije nas je pot 
vodila na trekking okoli najvišje-
gavrha Afrike Kilimanjaro; to je 
e krater vulkanskega izvora, vi-
sok je 5895 m. 

Malo sem bil razočaran nad 
goro zaradi kolon turistov, ki se 
valijo po poti navzgor in ti one-
mogočajo doživljanje trenutkov, 
ki bi si jih zaželel preživeti sam ob 
pogledu na okolje, ki je resnično 
edinstveno. 

Je pa Kilimajaro verjetno 
najbolj skomercializiran skoraj 
šesttisočak. Na goro sploh ne 
moreš vstopiti brez vodiča, 
nosača in kuharja. Zato je tudi 
vzpon zelo drag. Najboljša cena, 
ki jo lahko dosežeš kot tujec, je 80 
ameriških dolarjev na dan. Je 
pa v to ceno všteto vse od vodiča, 
hrana, prenočišča, gorska služba, 
nosači, kuhar... Za njihove 
državljane znaša ta strošek na 5 
USD na dan. Ni kaj, država do-
bro izstisne turista. Zaradi tega 
se tudi vse več ljudi odloči raje za 
Kenijo, kjer je država bolj priza-
nesljiva. 

Je pa pot na goro izredno 
lepa. Do višine 2400 m vodi pot 
skozi džunglo, ki je polna vseh 
vrst živali in gosto zaraščena, 
tako da je hoja izven poti skoraj 
nemogoča. Prespiš se na nekakš-
ni jasi sredi te džungle, v hišicah, 
ki so izrazito alpskega stila. 
Potem pot poteka po nekakšni 
gorski puščavi in na koncu po 
snegu. Edina nevarnost na poti je 
višinska bolezen. Hoja ni pose-
bej zahtevna in je tudi precej 
lažja od večine naših poti v 
Alpah. Seveda je to lažja pot. Se 

pa na Kilimanjaru najdejo tudi 
bolj zahtevne poti, ki so primer-
ne le za izkušenejše alpiniste. 

N G O R O N G O R O 
Naslednja točka, ki nas je 

čakala, je bil krater Ngorongo-
ro. To je rezervat, ki je še eno od 
čudes narave. Ce je res vse na 
zemlji postavil Bog, si je za to 
sigurno vzel malo več časa in si 
definitivno zasluži odlično oceno. 

Tu sejepredmilijoniletzem-
lja udrla in nastal je krater s pre-
merom 24 km. Robovi kraterja 
segajo vse do višine 2200 m. V 
notranjost krateija se potem spu-
stiš po vijugasti cesti in prispeš v 
pokrajino bogato tako z vodo kot 

tudi z živalskimi vrstami. Na teh 
24 km srečaš vse živali, ki jih pre-
more Afrika. Ves čas se voziš v 
džipu z odprto streho in fotogra-
firaš. živalim se približaš na naj-
manjšo možno razdaljo. Prepove-
dano pa zapuščanje vozil in park 
je treba zapustiti do 18.00 ure. 
Zakaj? Zato, ker postanejo levi 

takrat lačni. Baje človek ni neka 
posebno priljubljena jed leva, a le 
kdo bi izzival usodo. Se posebej 
ne po tistem, ko smo imeli pri-
ložnost spremljati enorni lov levi-
nje. 

MASAI 
Sicer smo jih opazili že kar 

nekaj po naši poti, a nikakor ne 
tako pristne kot tukaj okoli 
rezervata Ngorongoro. 

Lahko bi jim rekli kar velika-
ni Afrike. Tako po velikosti kot 
tudi po srcu. 

So povprečno najvišji ljudje 
na svetu na svetu. Moških pod 
185 cm, razen starejših, skoraj 
ni. 

Živijo v majhnih skupnostih, 
ki jih vodi poglavar. Njihova glav-
na dejavnost je govedoreja, ki 
tudi določa njihovo moč. 
Namreč, več krav imaš, več žena 
imaš in s tem več potomcev. 

Nobena redkost ni poglavar 
z dvanajstimi ženami. 

"Znani popotnik Tomo 

(2.) 
Križnar, je nekoč lepo povedal, 
da bigamija ni nobena slabost, 
kvečjemu prednost, ker si lahko 
potem ženske lepo porazdelijo 
delo. In potem ena kuha, druga 
pomiva, tretja pazi na otroke... 
Tako imajo same več prostega 
časa." 

Le krave ne pazi nobena žen-
ska. To delo je dovoljeno samo 
bojevnikom. 

Prav lepo urejeno imajo svo-
je življenje. Do trinajstega leta 
dečke in deklice med seboj sploh 
ne ločujejo. 

Ko so dečki stari 14 let jih 
obrežejo, pošljejo za en mesec v 
divjino z manjšo skupino vrstni-
kov in ko se vrnejo so bojevniki. 
Bojevnik mora potem biti pri-
bližno 15 let. Žatem postane 
mlajši starešina in si lahko prične 
ustvaijati družino. Najprej prva 
krava in prva žena, nato druga 
krava in druga žena itd. V tem 
zaporedju pa raste tudi število 
otrok. Fantje ostajajo doma, 
dekleta pa bogato zamenjajo za 
govedo. 

Njihov status je lepo viden 
tudi po barvah ogrinjal. Preden 
fant postane bojevnik in po obre-
zovanju je oblečen v črno karo, 
bojevnik v temno rdečo karo in 
starešina v svetlo rdeče karo. 

Mogoče se komu zdi takšno 
življenje smešno ali celo kruto, 
vendar, kot kaže ni. Imajo zelo 
dolgo življenjsko dobo, med nji-
mi naj bilo kar precej stoletni-
kov. Bolezni skoraj ne poznajo. 
A počasi tudi do njih prodira 
"civilizacija". Bogati turisti in 
agencije jih posiljujejo z dolaiji in 
temu se skoraj nihče ne more 
upreti. Na žalost. 

dalje... 

Zavođ za zdravstveno varstvo iz 
Celje je analiziral vode 

Velenjsko 
jezero 
neoporečno 

Zavod za zdravstveno varstvo iz Celja opravi vsako leto na 
začetku kopalne sezone mikrobiološko in kemično analizo 
vodotokov in jezer, ki se uporabljajo za rekreacijsko kopa-
nje. Ob tem, ko podajajo rezultate poudarjajo, da so ti v pri-
meru, ko se vodostaji znižajo, bistveno slabši. Menijo, da bi 
bilo potrebno takšne anlize opravljati bolj pogosto, žal pa 
tega zaradi pomanjkanja denarja, ne morejo. 

Letos so anaiizirali Savinjo (pri Kolenčevem jezu, Športnem 
centru, Delejevem jezu, Ljubiji, Letušu, Kasazah in mehkem 
jezu v Celju), Smartinsko, Slivniško, Braslovško in Velenjsko 
jezero ter jezero Žovnek. 

Pri vrednotenju rezuitatov in analiz so upoštevali Pravilnik 
o higienskih zahtevah za kopalne vode. 

Simona Renčelj Rus, dr. medicine, specialistka higiene in 
mag. Ivan Eržen, dr. medicine, specialist epidemiolog, ki 
sta vodila raziskavo pravita: "Rezultati kemičnlh analiz so 
povsod ustrezni. Vsi vzorci voda, kl sd bili odvzeti vjezerih 
so tudi mikrobiološko neoporečni. Mikrobiološke preiska-
ve vzorcev Savinje pa so pokazale, da jeod sedmih odvzetih 
vzrocev le eden ustrezal mikrobiološkim zahtevam za kva-
liteto kopalne vode. Vzorei so blli oporečni zaradi povečane-
ga števila klic in prisotnih bakterij fekalnega izvora." 

Strokovnjaki so ugotavljali tudi, da pri urejenosti kopališč 
ni kakšnega posebnega napredka, zlasti ni poskrbljeno za var-
nast in osebno higieno, nasprotno na večini mest, so ozna-
ke, ki prepovedujejo kopanje. 

Če se boste zanj vseeno odločili, bodite previdni, še pose-
bej pa čuvajte otroke, ki radi med plavanjem popijejo veli-
ko vode, kar pa je lahko nevarno. Prav tako vam strokovnja-
ki odsvetujejo pitje vode ter pranje ali pa hlajenje sadja v teh 
vodah. Pametno je tudi, da se po kopanju v teh vodah, teme-
Ijito oprhate. 

• mz 
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Dostojno slovo od pokala Intertoto 

Večina igralcev brez odmora 
V soboto som se nogometaši 

Rudarja poslovili od letošnjega 
nastopa v Evropi. Na povratni 
tekmi drugega kroga pokala 
Intertoto so z Avstrijo Memphis 
doživeli enak poraz kot v 
Velenju (1 : 2) in s predstavni-
kom Francije bodo v tretjem 
krogu igrali Avstrijci. Tako za 
Rudar končana dolgo in napo-
rna sezona, ki je bila prav zara-
di sodelovanja v tem pokalu 
podaljšana. 

Za večino igralcev pa ne bo 
pravega odmora. Ze v ponedeljek 
popoldne jih je trener Brane 
Oblak zbral na prvem treningu za 

som krenili šele v petek opoldne in 
tako v Lustenau, mestecu s pri-
bližno 22.000 prebivalci, preživeli 
le dober dan, saj so se v soboto 
kmalu po tekmi podali na pot 
domov. Igrišče leži povsem blizu 
švicarske meje (meja gre po reki), 
od njega pa ga loči le več 
pomožnih igrišč, ki so kot eno 
ogromno igrišče. 

V soboto so velenjski nogome-
taši glavno igrišče le "otipali", tre-
nirali pa so na pomožnem. Na 
tekmi se je po besedah domačega 
novinarja zbrala 4.800 gledalcev, 
ki so vseh devetdeset minut doka-
zovali, da se spoznajo na nogomet, 
in da niso skregani s kulturo navi-
janja. Niso ploskali le lepim 

imel na rezervni klopi z vratarjem 
vred kar sedem enakovrednih, ali 
celo boljših - kot se je pokazalo v 
drugem polčasu - od tistih, ki so 
začeli igro. Poleg tega so Avstrijci 
v polnem tekmovalnem zaletu v 
domačem prvenstvu in tudi zato 
lahko ocenimo, da "rudarji" klub 
porazu niso razočarali. Ob dej-
stvu, da trener Oblak iz tekme v 
tekmo ni vedel, kakšno bo njegovo 
moštvo, je bila že uvrstitev v drugi 
krog izjemen uspeh. 

Na prvi tekmi v Velenju so 
Avstrijci povedli z 2 : 0 in šele ob 
koncu tekme so Velenjčani 
ublažili poraz. V soboto pa je bilo 
le nekoliko drugače. Grobelšek je 
potreboval le osem minut, da je 
izid izenačil; to se je zgodilo v 38. 
minuti. Ta zadetek je "rudarje" še 
dodatno ohrabril, saj so bili nato 

Nogometaši Rudarja se 
bodo pripravljali na novo 
sezono v domačem okolju. 
V ponedeljek in torek so 
imeli dva treninga, danes 
bodo prosti, jutri pa se 
bodo preselili v Topolšico, 
kjer bodo ostali do prihod-
nje srede, in trenirali na 
igrišču Usnjarja. 

Skupni posnetek pred treningom 

novo tekmovalno sezono; ta se bo 
zanje začela že 25. julija, ko bodo 
v pokalni tekmi gostovali v Murski 
Soboti. Na treningu je bilo le tri-
najst igralcev. Manjkali so 
Podvinski, Vidojevič, Granič, 
Grobelšek in Sumnik. Omenjenim 
je trener dal odmor do sobote, saj 
so v minuli tekmovalni sezoni 
zbrali največ igralnih minut oziro-
ma ur. Odsotna sta bila tudi še 
vedno poškodovana Cerimovič in 
Lavrič, ni pa bilo tudi Graniča, ki 
je moral ostati v Lustenau. So se 
pa navijači, ki so se tega dne zbrali 
ob Rudatjevi tribuni, nadvse raz-
veselili, ko so videli na igrišču tudi 
nove velenjske okrepitve: Alfreda 
Jermaniša in Dina Laliča (vratar-
ja), ki sta podpisala za dve leti, ter 
Roberta Oblaka, trenerjevega 
sina, ki bo zeleno-črni dres nosil 
predvidoma pol leta. V torek 
zvečer se je zadovoljen vračal iz 
klubski prostorov domov tudi 
predsednik kluba Janko Lukner, 
saj je končal že kar maratonske 
pogovore z Rudarjevim najbojjšim 
strelcem minulega prvenstva Zivo-
jinom Vidojevičem. Končna sta sta 
se "ujela" v ponudbi in zahtevi, in 
Vidojevič je podpisal, da bo 
Rudarjev dres nosil še dve leti. Se 
vedno pa se za to ni odločil 
Šumnik, toda po predsednikovih 
besedah bo to skorajda zanesljivo 
storil takoj, ko se vrne s počitnic. 

"Rudarji" so na dolgo , nekaj 
več kot deseturno vožnjo z avtobu-

domačim akcijam in zadetkoma, 
ampak so s ploskanjem nagraje-
vali tudi dobro izpeljane gostu-
joče akcije. Za Rudarjevega vra-
tarja Janka Sribarja bo sobotno 
gostovanje v Avstriji gotovo ostalo 
nepozabna, vsaj dokler bo lovil 
okroglo nogometno usnje. Kot še 
mnogim soigralcem, zlasti mla-
dim, so mu bili letošnje tekme v 
tem pokalu sploh prve mednarod-
ne, in ne samo to, tudi prve prvoli-
gaške. Ko so njegovi igralci v zad-
njih petnajstih minutah zaradi 
utrujenosti začeli popuščati, je bil 
s štirimi sijajnimi obrambami 
najbotj zaslužen, da je ostalo le pri 
porazu z najtesnejšim možnim izi-
dom. In za vsako obrambo ga je 
nekajtisočglava množica, med 
katero je bila tudi skupina 
"Velenjskih knapov" (v Lustenau 
so prišli v soboto popoldne), prav 
tako nagradila z močnim ploska-
njem. 

Trener Oblak je na pot popeljal 
le petnajst nogometašev. Ob vra-
tarju Bureku, ki bo tudi v naslednji 
sezoni še branil za Rudarjevo mla-
dinsko moštvo, sta bila na klopi 
prav tako še neizkušena 
Milanovič in Softič. Tudi upanje, 
da bo na povratni tekmi prvič zaig-
ral Robert Oblak, se mu ni izpolni-
lo, saj mu niso mogli pravočasno 
zagotoviti potrebnih dokumentov. 

Domači trener, ki ima menda 
kar trideset nogometašev, pa je 

dolgo časa enakovredni. Z zelo 
podjetno igro so dokazovali, da 
želijo poravnati izid iz Velenja in 
izsiliti vsaj podaljške. Žal je zanje 
"nesreča" prišla v 67. minuti. 
Domači trener, ki je bil očitno 
nezadovoljen z neodločenim izi-
dom po prvem polčasu, je po dese-
tih minutah igre v nadaljevanju na 
igrišča poslal dva sveža igralca. 
Eden je bil Danijel Brezič, ki je še 
v predzadnji tekmi minulega slo-
venskega prvenstva nosil velenjski 
dres. Po nevarnem napadu njego-
vih soigralcev po levem boku, je 
sledila podajo na prvo vratnico, 
Brezič se je silovito pognal za žogo 
in z nekaj metrov poslal žogo v 
mrežo mimo nemočnega Sribarja 

in velenjskih upov na morebitni 
podaljšek je bilo konec. To se je 
zgodilo le dobrih deset minut za 
tem, ko je pritekel na igrišče. 
Njegov zadetek so gledalci nagra-
dili z močnim ploskanjem in vzkli-
ki in v nadaljevanju so vsako nje-
govo potezo, četudi je žogo name-
sto proti okvirju vrat poslal pod 
oblake, spremljali z navdušenjem. 
Očitno je postal njihov Ijubljenec. 

Trener Oblak po tekmi ni bil 
razočaran. Tudi ni imel razloga 
glede na to, da je v tem pokalu 
nastopil z zelo pomlajenim 
moštvom, v katerem je bilo kar 
nekaj takšnih igralcev, ki bi se 
lahko - kot se je slikovito izrazil -
obrili z eno britvico. Zanimiva je 
bil tudi njegova ocena Brezičeve 
igre: "Vemo, da je Brezič dober 
nogometaš, toda v Rudarjevem 
dresu je pokazal premalo. Na tej 
tekmi sicer ni blestel, je pa 
zaključil akcijo, ki je domačim pri-
nesla zmago. Pri meni celih šest 
mesecev ni dosegel zadetka niti na 
treningu. Je pač tako. Igralec , ki 
odide , se običajno svojemu 
nekdanjemu klubu "maščuje" z 
zadetkom." 

Po večerji je . bilo pred 
Rudarjevo ekspedicijo novih deset 
ur vožnje. Žal, je moral v Avstriji 
ostati Granič. V 78. minuti ga je 
domači branilec Jovanovič zadel z 
nogo v glavo, Graniča je po nekaj-
minutni zdravniški pomoči nada-
Ijeval tekmo, toda pred večerjo je 
začel bruhati, postalo mu je slabo, 
zato so ga prepeljali v tamkajšnjo 
bolnišnico, saj je očitno dobil pre-
tres možganov. Pozno zvečer v 
ponedeljek se je že vrnil domov, 
vendar bo moral po nasvetu 
zdravnikov najmanj deset dni 
počivati. 

Rudar: Šribar, Granič, 
Križanič, Zemljič, Podvinski, 
Šumnik (Milanovič), Grobelšek, 
Golob (Draganovič), Jeseničnik, 
Vidojevič, Balagič. 

Strelci: 1 : 0 - Echteld (30), 1 . 1 
- Grobelšek (38), 2 : 1 - Brezič 
(67). 
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Vedno in povsod s svojimi 

NKEsotech 

Zelo spremenjeno moštvo 
Šmarski drugoligaši so 
priprave na novo sezono začeli 
prejšnji ponedeljek, na prvem 
treningu pa se je zbralo 25 
igralcev. Uvodni del priprav je 
trener Drago Kostanjšek 
namenil krepitvi telesnih 
zmogljivosti, do začetka 
prvenstva pa bodo odigrali do 
deset tekem za trening. 
Moštvo bo zelo spremenjeno. 
Nekaj igralcev je odšlo, dosti 
bo novih, v priprave prvega 
moštva pa so vključili tudi pet 
mladincev. V klub so prišli 
vratar Robert Centrih iz 
trboveljskega Rudarja, iz 
šoštanjskega Usnjarja Goran 

Dragič, Rade Kovačič in Alen 
Mujakovič, iz Dravograda Aleš 
Purg, mladinski staž sta 
končala Robert Krefl in Simon 
Korun, mladinci na pripravah 
so Robi Drev, Črt Prašnikar, 
Aleš Abšner, Goran Šarac in 
Ernest Turk, trenirata še 
Kotnik in Cugmas, ki pa 
pristopnice še nista podpisala. 
Vodstvo kluba se dogovaija še 
s štirimi igralci, imena do torka 
še niso bila znana, prav tako še 
ni bila znana "usoda" Slavka 
Javornika in Danila Repovža. 
V prvih dveh tekmah bodo 
gostili Publikum (danes, v 
četrtek), v soboto Korotan, 

dogovorjeni pa so še z 
Dravogradom (21.), Šentjur-
jem (24.) BS Tehnikom (28.) in 
Zagorjem (31.). 
V nedeljo so gostovali v 
Zagorju, kjer so igrali s HIT 
Gorico in izgubili z 1:6 (0:4), 
edini zadetek za Šmarčane pa 
je dosegel Krefl. 
Esotech Šmartno: Kališek, 
Omeragič, Vedenik, Mernik, 
Repovž, Zlodej, Cugmas, 
Mujakovič, Dragič, Purg, 
Borštnar (Centrih, Štefančič, 
Pokleka, Prašnikar, Turk, 
Šarac, Krcfl, Korun, Drev, 
Zapušek, Kovačič). 

1! Janko Goričnik 

Mali nogomet 

V Florjanu 
Žagarstvo 
Mazej 

V Florjanu so končali 
spomladanski del lige v 
malem nogometu. Pomerilo 
se je 10 ekip iz različnih pre-
delov Šaleške doline. Liga je 
potekala od konca aprila in 
sicer vsako nedeljsko 
dopoldne. Razpleti so bili 
zanimivi, k temu pa je pripo-
moglo še prijetno okolje ob 
novo urejenem in asfalti-
ranem igrišču. 

Končni vrstni red spom-
ladanskega dela prvenstva: 
1. Žagarstvo Mazej; 2. 
Avtoprevozništvo Sovič; 3. 
Mušketirji Cigler. 

Jesenski del prvenstva 
bodo začeli konec avgusta. 

• F. Oblak 

Sportnik meseca maja je plavalec 
Jure Primožič 

Vsi napori podrejeni 
državnemu prven-
stvu 
Devetnajstletni Velenjčan, 
gimnazijec Jure Primožič, je 
član Plavalnega kluba 
Velenje. Ko ga je oče v mali 
šoli vpisal v plavalni tečaj, je 
razmišljal tako kot 
razmišlja večina staršev -
naj ga dobro naučijo 
plavati! Potem pa je Jure 
pokazal več in ocenili so, da 
bi lahko bil dober tek-
movalec in povabili so ga v 
klub. Zdaj je v njem že celih 
dvanajst let. Njegov trud in 
rezultate so opazili tudi 
bralci Našega časa in ga 
izbrali za športnika meseca 
maja. 

Jure je ta čas na pripravah 
na Reki, kjer se v 50-
metrskem bazenu, pripravlja 
na nastop na državnem 
prvenstvu, ki bo 6., 7. in 8. 
avgusta, v Radovoljici. 
Nastopil bo v treh disci-
plinah in to na 200, 400 in 
1.500 metrov kravl. V vseh 
treh disciplinah bi rad 
popravil svoje osebne reko-
rde in jasno, tudi zmagal v 
kateri od teh disciplin. 
Največ pričakuje od nastopa 
na 1.500 metrov, kjer mu 
bosta največja konkurenta 
Igor Majcen in Jure Bučar. 
Po državnem prvenstvu pa 
ga čakajo počitnice. "Ze 
naslednji dan grem s pri-
jatelji na moije," je rekel. 
Za svoj letošnji največji 
uspeh šteje 2. mesto na 
1.000 metrov kravl na prvo-
majskem, izjemno močnem 
mednarodnem mitingu na 
Dunaju, kjer je nastopil s 
slovensko reprezentanco. 
Noben rezultat, sploh pa ne 
vrhunski, ne nastane čez 
noč. Za vsakim je ure in ure 
treningov, vsak dan po 
dvakrat dnevno. Med letom, 
ko je glavna šola, je Jure v 
bazenu že pred njo, potem 
pa proti večeru še enkrat, 
zdaj, ko se pripravlja na 
državno prvenstvo pa vsak 
dan preplava več kot 15 kilo-
metrov, v bazenu je po pet 
ur dnevno! Njegov trener je 
Celjan Andrej Znidaršič, z 

njim odlično sodeluje. 
Ker Velenjčani trenirajo v 
25-metrskem bazenu, tekme 
pa so v 50-metrskih, smo 

Jure Primožič je ta teden 
na pripravah na Reki. V 

50-metrskem bazenu se 
pripravlja na državno 

prvenstvo, ki bo v začetku 
avgusta v Radovoljici. 

Jureta vprašali, če ni to 
težje, in če ni zaradi tega v 
podrejenem položaju v 
primerjavi z drugimi tek-
movalci, ki imajo boljše 
pogoje. Pa je rekel, da se vse 
da, če se hoče, čeprav bi bif 
50-metrski bazen res super. 
Načrti za naprej? Jure pravi, 
da bo naslednje leto 
naporno. Ze zato, ker je 
pred njim matura (študij bo, 
jasno, nadaljeval na Visoki 
šoli za telesno kulturo) in 
ker se vsaj po tihem spogle-
duje tudi z normo za 
olimpiado, ki bo prav tako 
naslednje leto v avstralskem 
Sidneyu. Mi mu pri tem 
želimo veliko sreče! 
In kako je komentiral naslov 
športnika meseca maja po 
izboru bralcev Našega časa? 
"Ne vem, ne vem ... Po moje 
bi morala biti to Katarina 
Srebortnik. Ta je res dobra," 
je bil skromen. 

• Milena Krstič - Planinc 
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Sportnik - športnica junija 
Akcijo nadaljujemo z izborom športnika - športnice mese-

ca junija. Odločitev, komu boste namenili svoj glas, 
prepuščamo kar vam. Ce vneto prebirate športne strani, 
potem boste že znali sami oceniti, kdo bi si tak naziv zaslužil. 
Od vas pričakujemo le, da kuponček izpolnite in ga najpozne-
je do torka zjutraj bodisi pošljete, bodisi prinesete v 
uredništvo Našega časa. 

Naj spomnimo, za športnika maja ste izbrali odličnega 
velenjskega plavalca Jureta Primožiča. 

J Športnica - športnik junija 
I Glasujem za športnico(ka) 
I 

Naslov glasovalca. 
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Poies na univerziadi 
Na svetovnih študentskih igrah v španski Palmi de Mallorci je nasto-

pil tudi član AK Velenje Peter Poles. Tekel je na 800 metrov, kjer se je v 
kvalifikacijah potegovalo za mesto v finalu kar 52 atletov. Izpadel je v 
prvem krogu in s časom 1.52.00 zasedel 28 mesto. Glede na to, da letos 
teče šele prvo sezono 800 metrov, vse kaže na to, da se bo iz tekača na 
400 metrov z ovirami prelevil v dobrega srednje progaša. 

Smola Čeplakove 
V soboto je bil v Arenhemu na Nizozemskem mednarodni atletski 

miting, na katerem je kot edina Slovenka nastopila Jolanda Ceplak. 
Tekla je odlično, 150 metrov pred ciljem je vodila, ko jo je kanadska tek-
movalka odrinila v travo, kjer se je zapletla v kable, toda kljub temu je 
nadaljevala in prišla v cilj kot sedma še zmeraj s solidnim časom 2.04.17. 
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Okrepitev iz Zagreba 
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Tenis 

Rok Bizjak državni prvak 
Po uspešnem nastopu v Velenju se je Rok Bizjak udeležil državnega 

prvenstva do 12 let v Radencih. Ob udeležbi vseh najboljših tekmovalcev / \ 3 V e l e n j C 
seje Rok med posamezniki uvrstil v polfinale v igri in po treh setih izgu-
bil s kasnejšim državnim prvakom Kavčičem 

V igrah dvojic sta Rok Bizjak in Zoran Golubovič postala državna 
prvaka za leto 1999. V polfinalu in finalu sta izločila močnejše nasprot-
nike, ki so njuni soigralci v državni reprezentanci. 

Pri deklicah je odlično uvrstitev dosegla Diana Nakič, saj se je uvrsti-
lav 2. kolo glavnega turniija in tako dobila lepo število točk na jakostni 
lestvici TZS, saj bo v naslednjem letu zadnjič nastopala v kategoriji do 12 
let. 

Šaleški teniški klub Velenje 

Rekordna udeležba 
Šaleški teniški klub Velenje je peto leto zapored organiziral tradi-

cionalni teniški turnir za kategoriji do 10 in do 12 let. Iz leta v leto se 
število tekmovalcev in tekmovalk veča in jih je letos bilo rekordno 209 iz 
42 različnih klubov. Turnir je edinstven v Sloveniji, saj sistem tekmovan-
ja omogoča v eni kategoriji minimalno pet tekem, lahko pa igrajo v obeh 
kategorijah, seveda ob ustrezni starosti. Najprej se tekmovanje odvija po 
skupinah (po 4), nato najboljši pridejo v finalni del - A, ostali pa v finalni 
del - B. Ob igrah posamezno otroci zelo radi igrajo igro dvojic. Turnir je 
zaradi izrednega obsega in specifičnosti Teniška zveza Slovenije dodelila 
rang I., kar omogoča pri dobrih rezultatih lepo število točk za jakostno 
lestvico TZS. Tradicionalne na tem turnirju so nagrade, saj organizator 
podeli kar 82 pokalov. Nagrajuje posamezno, dvojice, fair play, uspešne 
najmlajše itd. Ob čakanju na igranje je ŠTK organiziral kotiček, kjer so 
otroci risali z voščenkami risbe o tenisu. Izredno zanimive risbe je poseb-
na komisija nagradila. 

Rezultati članov ŠTK: Rok Bizjak (ŠTK) je bil veliki zmagovalec 
t turnirja do 12 let, saj se je zgodilo prvič, da je zmagal na tako močnem 

turnirju domači igralec. V finalu je premagal soigralca v reprezentanci 
Zorana Goluboviča s 6:0; 6:2. Aleš Cverlin (ŠTK) je kot najmlajšl v kat-
egoriji do 12 let v finalnem delu B izgubil šele v finalu, kar je uspeh 
domačega kluba še povečalo. Deklice ŠTK so dosegle odličen rezultat, 
saj so se kar štiri iz predtekmovanja uvrstile v finalni A turnir. Dunja 
Tinauer, Ružica Aračič in Brina Špegel so uspele uvrstiti v drugi krog, 
Diana Nakič pa v četrtfinale. B 

Velenjski namiznoteniški prvoligaš ERA - Tempo se je okrepil s 
hrvaškim reprezentantom Damirjem Atikovićem. Jure in Uroš Slatinšek 
ter Tadej in Damijan Vodušek, ki so ostali zvesti svojemu matičnemu 
klubu, bodo skupaj z njim poslej še trši oreh za vse najboljše slovenske 
prvoligaše. 

Po dveh uspešnih sezonah nastopanja v družbi najboljših slovenskih 
namiznoteniških kolektivov so se prvič v zgodovini kluba tudi v Velenju 
odločili za nakup tujega igralca. Po dolgotrajnem tehtanju so se odločili 
za igralca Večernjega lista iz Zagreba Damiija Atikovića, ki ima za seboj 
že olimpijske izkušnje, saj je skupaj z Zoranom Primorcem v igri parov 
nastopil na olimpijskih igrah v Atlanti. S svojimi izkušnjami bo 28-letni 
Hrvat nedvomno veliko pripomogel pri nadaljnem vzponu mladih 
Velenjčanov, ki se vse bolj prebijajo v ospredje slovenskih igralcev 
namiznega tenisa. Čeprav so se močno okrepili tudi ostali slovenski 
prvoligaši, so pri ERI prepričani, da bodo v naslednji sezoni krepko 
mešali štrene najboljšim in se potegovali za vrh razpredelnice. V letu 
2000 bo velenjski namiznoteniški klub ERA - Tempo praznoval 25 let 
uspešnega delovanja, od prihodnjega leta naprej pa naj bi bilo Velenje 
oziroma NTK ERA - Tempo tudi vsakoletni organizator Slovenia open -
Mednarodnega odprtega prvenstva Slovenije v namiznem tenisu. 

DK 

Za milijon tolarjev 
Tenis center As Velenje je organiziral teniški turnir Fun sport open z 

nagradnim skladom miljon tolarjev. Glavni sponzor je bila trgovina Fun 
sport Velenje. Tekmovanja se je udeležilo več kot 160 tekmovalcev in 
tekmovalk iz cele Slovenije. 

Finalni izidi - moški A: G. Jelen- C. Hajtnik 9:6; moški B: I. Beliš - A. 

Lokostrelski klub Indiana 

Evropski rekord s samostrelom 
Minulo soboto je bilo na Madžarskem tretje lokostrelsko 3 D tek-

movanje za evropski pokal, kot edini predstavniki Slovenije pa so 
nastopili člani LK Indiana iz Logarske doline. Imenitno se je odrezal 
Janko Pinter, ki je s samostrelom dosegel evropski rekord s 341 krogi na 
40 tarč, pa tudi drugi so dokazali, da sodijo v evropski vrh v tej disciplini. 

Konec prihodnjega tedna bo državno prvenstvo v Kamniški Bistrici, 
avgusta pa člane LK Indiana čaka evropsko prvenstvo, na katerem jih bo 
nastopilo kar sedem. 

Uvrstitve z Madžarske - samostrel: l.Janko Pinter 341 (evropski 
rekord), 2. Gabor Lazar (Madžarska) 326, 3. Gorazd Grosek 326, 4. 
Stane Saksida 317; lok - compound: 6. Karli Gradišnik 338. • 

Stefanovič 9:7. Ženske: V. Navodnik - V. Pečnik wo. Dvojice: B. Zagode 
, M. Končan - A. Stefanovič, E. Roškar 9:7. Tekmovalci do 16 let - fan-
tje: M. Sabolčki - T. Jamnikar 6:4,0:6, 7:5; dekleta: Aleša Bagola - Ajda 
Bagola 5:7, 7:6, 6:3. • 

Med rekreativci Šoštanjčani 
V letošnjem letu je v 1. občinski članski ligi za rekreativce sodelovalo 

7 ekip, ki so igrale po sistemu ligaškega tekmovanja. V vsaki ekipi so 
igrali dve igri posamezno in eno igro dvojic. Naslov občinskega prvaka je 
brez poraza osvojila ekipa Sova iz Šoštanja v sestavi Samo Zakeršnik, 
Andrej Grazer, Uroš Potočnik in Stane Sovič. Organizator TRC Jezero 
je najboljšim ekipam podelil pokale in napovedal, da pričetek tekmovan-
ja v dveh občinskih ligah načrtuje za 23. avgust 1999. • 

Izšel je jubilejni zbornik 
Nedolgo nazaj so velenjski planinci dokončali še eno od zahtev-

nejših nalog, zastavljenih v letu, ko društvo praznuje 50-letnico obsto-
ja in delovanja. Izšel je jubilejni zbornik, za katerega se lahko mirno 
zapiše, da je presegel vsa pričakovanja, tako po obsegu - preko 300 
strani - kot po vsebini, ki je izredno bogata in dopolnjena z več kot 
340 fotografijami. Vsebina zbornika ne zajema samo prehojeno pot 
velenjskega planinstva, ampak poseže tudi daleč nazaj v leto 1904, ko 
je bila na pobudo nadučitelja Frana Kocbeka v Šoštanju ustanovljena 
Saleška podružnica Slovenskega planinskega društva. Objavljene so 
tudi fotografije mož, ki so takrat orali ledino na področju planinstva v 
Šaleški dolini. Med njimi je tudi Alojzij Knafeljc, ki je vpeljal še danes 
veljavne pianinske markacije. Še posebej je razveseljivo, da so se 
ustvarjalci zbornika potrudili in izbrskali podatke o delu društva v 
prvem desetletju. Prva dva zbornika, ki sta izšla ob 30 in 40-letnici 
društva, teh podatkov namreč ne vsebujeta. V pisni in slikovni obliki 
so predstavljeni vsi dosedanji predsedniki in posamezni člani, ki so 
skozi desetletja s svojim delom znatno prispevali pri razvoju društva. 
Preberemo lahko tudi vse o alpinizmu v Saleški dolini. Veliko je še 
podatkov o dejavnosti društva na Paškem Kozjaku. Ne samo pri 
izgradnji planinskega doma, ampak tudi deleža društva pri napeljavi 
prvega vodovoda, izgradnji ceste, elektrifikaciji in napeljavi telefona. 
Vse te pridobitve so znatno izboljšale življenjske razmere tam 
živečim ljudem. 

Predsednik PD Velenje in odgovorni urednik zbornika Jože 
Melanšek je ob njegovem izidu med drugim dejal: "Pri snovanju tega 
zbornika nas je vodilo načelo - obuditi spomin na vse tiste dogodke in 
delo, ki so bili pomembni za razvoj društva in predstaviti tiste ljudi, ki 
so s svojim delom veliko prispevali za njegov dobrobit. Res da so 
nekateri z leti iz takšnih ali drugačnih razlogov prenehali z delom ali 
pa se jim je že iztekel čas, vendar so si zaslužili mesto v tej knjigi...". 
Verjetno pa je bil od vseh, ki so sodelovali pri nastanku tega zbornika, 
daleč najbolj zadovoljen njegov glavni urednik Andrej Kuzman, ki je 
v ta projekt vložil skoraj leto dni trdega in zahtevnega dela, ki se mu 
je bogato obrestovalo. Danica Ževart je pobrskala po zgodovinskih 
zapisih in poskrbela za jezikovni pregled gradiva. Franček Ojsteršek 
je obdelal društveno kroniko zadnjih deset let. Darka Zupanc, Irena 
Brložnik, Tone Janžovnik in Maijan Hrustl pa so po svojih močeh in 
vsak na svojem področju pripomogli pri njegovem nastanku. Rok 
Poles je bil tisti, ki mu je dal dokončno obliko, Tiskarna Bizjak pa je 
delo kvalitetno opravila. In kaj lahko prispevamo ostali planinci? To, 
da naj ne bo nobene planinske družine ali posameznika, ki tega dra-
gocenega zbornika ne bi imel v svoji knjižni zbirki. Na voljo je v pla 
ninski pisarni in tudi cena za posamezni izvod je skoraj simbolična. 

• M. H. 

UMETNOST ZRAČNEGA BALETA 
Tisočletje je človek z zavistjo 

gledal letenje ptic in sanjal o 
tem, da bi tudi sam dosegel 
takšno lahkotnost in eleganco. 
Neharmoničen in neroden let je 
bil še daleč od lahkotnega drse-
nja ptic. Sčasoma so se le začela 
pojavljati boljša letala z zanes-
livejšimi motorji in tako so 
piloti na prvih letalskih mitin-
gih dokazali premoč lastnih 
letal. 

Prvo akrobat-
sko figuro je izve-
del Francos 
Pegoud na letal-
skem mitingu pred 
prvo svetovno 
vojno. S svojim 
Bleriotom je izve- -
del luping. Nato je f* 
prišla prva sveto- V^ 
vna vojna, ki je 
vodila k hitremu 
napredku letalo-
gradnje. Vsi so se 
zavedali, da v jm, 
zračnih bojih zma-
gujejo močnejša in 
gibčnejša letala. 
Piloti so sedaj lažje 
obvladali svoja leta-
la in začeli so leteti lahkotno 
kot ptice in tako se je rodila 
umetnost zračnega baleta. 

Akrobatsko letenje izvira iz 
samo štirih osnovnih figur. 
Luping, valjček, raversman in 
sveder so osnova za vse akroba-
cije. Iz osnovnih figur lahko 
izvedemo več kot tisoč akroba-
cijskih figur. Iz tega sledi, da 
zmogljivostim pilota zraven 
zmogljivosti letala ni postavlje-
na nobena meja, če te štiri figu-

re pilot obvlada do popolnosti. 
Luping oz. pentlja je prva 

osnovna figura, ki je obenem 
tudi najlažja za izvedbo. Letalo 
najprej spravimo v hiter poto-
valni let približno 100 vozlov. 
Nato palico odločno potegne-
mo nase, začno nastopati G sile, 
ki privedejo do "sivega vida". Če 
niste vajeni G obremenitev je za 
ta pojav že zadosti 4G sile. 

/ 

talnem letu, da prikažemo 

luping 

Takrat ko letalo doseže pri-
bližno 70e vzpenjanja palico 
narahlo popustimo. Ko hitrost 
pojenja se vztrajno približujemo 
navišji točki lupinga. Z manj kot 
lastno težo na sedežu zdrsnemo 
mehko čez zgornjo točko lupin-
ga. Z navpičnim letom proti 
zemlji pridobimo hitrost in leta-
lo z potegom palice nase prive-
demo v horizontalni let. Ko 
dosežemo spodnjo točko lupin-
ga, letalo obdržimo v horizon-

vzdolžne osi v trajanju manj kot 
15 sekund. Pri valjčku je letalo 
polovico leta v položaju hrbtne-
ga leta, tako da visi celotna teža 
pilota v pasovih. Valjček je 
setavljen iz 12 elementov. 
Zaradi zahtevnosti metode ima 
skoraj vsak pilot svojo metodo 
izvajanja počasnega valjča, veli-
ko pa je tudi odvisno od zmog-
ljivosti aviona. Kateri pilot je 
izvedel najpopolnejšo figuro pa 
presodite sami na letalskih 
mitingih. 

Raversman oz. bočni obrat 
je nujna figura za dovoršen 
akrobatski program, kajti z 
Iupingom in valjčkom ne more-
mo menjati smeri. Za menjavo 
smeri pa je najuporabneši med 

vtrenje letalo okoli 
vzdolžne osi. Ploščati sve-
der je definiran, kot sve-
der pri katerem kot med 
vzdolžno osjo letala in 
horizontom znaša manj 
kot 45Q. Pozanmo pa tudi 
zahtevni hrbtni sveder in 
manj poznan hrbtni 
ploščati sveđer. 

To so torej osnove 
zračnega baleta, mogoče 
končno združenje znano-
sti in umetnosti, ko 
človek obudi v življenje 
stroj in mu ta v zameno 
ponudi enega od naj-
lepših vrhuncev moči in 
lastnega izražanja. Tu 
lahko človek doživi svo-
bodo, samoto, mir, srečo, 
strah, triumf in obup. 

Aeroklub Velenje 
TONKU Davorin 

sveder 

valjček 

konec figure. 
Počasni valjček je ena naj-

lepših in najbolj zadovoljujočih 
figur.Toda iztočasno zahteva 
več koordinacije kot vse ostale 
osnovne figure. Valjček je defi-
niran kot 360Q-sko vtenje okrog 

osnovnimi figurami prav ravers-
man, ki ima več sto kombinacij 
izvajanja. Raversman v osnovi 
izvajamo tako, da iz horizontal-
nega leta najprej uvedemo 
navpični vzpon, dokler letalo ne 
pride skoraj do stoječega 
položaja. Nato se obrne okrog 
boka za 180Q v desno ali levo, 
dokler spet ne kaže navpično 
navzdol. Iz tega spet preide v 
horizontalni let, toda zdaj leti v 
nasprotni smeri. 

Pri svedru imamo pravtako 
več izpeljank. V osnovi pa kot 
že samo ime figure pove gre za 

raversman 

Letalski miting 
Aeroklub Gorenje bo pripravil to soboto, 17. julija ob 15. uri 
na domačem letališču v Lajšah letalski miting. Na njem se 
bodo predstavili modelarji, zmajarji, letalci ultralahkih letal, 
balonarji, jadralci, motorni piloti, akrobatski letalci, letalci 
slovenske vojske in drugi. Miting je namenjen promociji 
usposobljenosti vseh udeležencev v slovenskem zračnem pros-
toru. Gledalci si bodo lahko ogledali razstavo avionov in 
prikaz predvojne zgodovine letenja. Za tiste, ki si želijo več 
drznosti in adrenalina, pa bodo poskrbeli akrobati, s katerimi 
boste lahko sedli v pilotske kabine. 
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KINO VELENJE 
v hotelu PAKA 

Vjuliju in avgustu - sprememba 
urnika fiimskih predstav! 
Včetrtek 15. 7. nifilmskih pred-
stav (zasedena dvorana)! 
Pelek 16. 7. ob 21.00 in 23.00 
Sobota 17. 7.ob 18.30 in 21.00 
Nedelja 18. 7. ob 18.30 
Ponedeljek 19.7. ob 20.00 

ANALIZA PA TAKA 
komedija 
Režija: Harold Ramis 
Vloge: Robert De Nero, Billy 
Crystal, Lisa Kudrow 
Dolžina: 116 minut 
Eden najvplivnejših newyorških 
gangsterjev, Paul Vitti, je padel v 
globoko psihično krizo. Pred 
prevzemom odgovorne naloge med 
gangsterji, mora biti popolnoma 
zdrav zato najame psihiatra, ki pa 
nad ponujenim delom ni ravno 
navdušen. Toda kdo upa zavrniti 
bodočega voditelja mafijske družine 
? Delo seveda ni lahko še posebno, 
ker mu slavni gangster ne more 
zaupati vseh podrobnosti, zadeva pa 
se še bolj zaplete, ko gansterju 
strežejo po življenju in tako ogrozijo 
tudi psihiatrovo poroko in življenje. 
Zelo zabavno, z izjemnim Robertom 
de Nirom v vlogi mafijca! 
P e t e k 1 6 . 7 . ob 18.30 
Sobota 17.7. ob 23.00 
Nedelja 1 8 . 7 . ob 21.00 

ŽIVLJENJE PO 
ŽIVLJENJU 
drama 
Režija: Vincent Ward 
Vloge: Robin VVilliams, Annabella 
Sciorra, Max von Sydow 
Dolžina: 115 minut 
Ljubezen, ki je tako močna, da lahko 
kljubuje celo smrti, popelje Robina 

VVilliamsa na živopisno potovanje v 
onostranstvo, ki ga še niste videli na 
filmskem platnu. 
Po smrti se otroški zdravnik Chris 
znajde v nebesih, ki si jih vsak 
ustvarja sam s svojo domišljijo in 
željo. Vendar zelo pogreša ženo, ki 
obupana nad izgubo moža, naredi 
samomor. In ker samomorilci 
končajo v peklu mora Chris najti pot 
do pekla, rešiti ženo iz tega gorja in 
jo popeljati k gjemu v nebesa. 
Neverjeten prikaz pekla in nebes. 
Oskar 99 za vizualne efekte ! 
Torek20. 7. ob 21.00 
Sreda 21.7. ob 21.00 

ZORO - ZAKRINKANI 
MAŠČEVALEC 
avanturistična komedija 
Reži ja: Martin Campbell 
Vloge: Anthony Hopkins, Antonio 
Banderas, Catherine Zeta-Jones 
Dolžina: 136 minut 
Zanosna, romantična 
pustolovščina o Ijubezni in časti, 
na zabaven način pripoveduje o 
času, ko se je Mehika borila za 
neodvisnost in, ko je nacionalni 
junak Zorro varoval nemočne in 
se maščeval za vse krivice, ki so 
jim bile storjene. V tem filmu sta 
kar dva junaka, starejši, pravi 
Zorro, ki se želi upokojiti in pred 
tem naučiti vseh veščin svojega 
naslednika, ki ga poišče kar med 
tatovi ter vročekrven mladenič 
Alejandro, ki se želi naučiti teh 
veščin, da bi se tako maščeval 
Don Monteru, ki mu je ubil brata. 
Prijetno, zabavno in napeto ! 

V nedeljo 1 8 . 7 . ob17.ur i 
OTROŠKA MATINEJA 

MATILDA 
mladinska komedija 
Režija :Danny De Vito 
Vloge: Mara VVilson, Danny De 
Vito, Rhea Perlman 
Matilda je izjemna deklica. Vendar 
njene sposobnosti spozna le njena 
učiteljica, ki pomaga Matildi, da 
obračuna z vsemi slabimi Ijudmi in 
tako pomaga vsem otrokom v njeni 
šoli. Zelo zabavno! 
Torek 2 0 . 7 . ob 20.uri 
Sreda 21.7. ob 20.uri 
Filmski ciklus ROMANTIKA NA VSE 
NAČINE 

ZORO - ZAKRINKANI 
MAŠČEVALEC 
avanturistična komedija. 
Reži ja: Martin Campbell 
Vloge: Anthony Hopkins, Antonio 

Banderas, Catherine Zeta-Jones 
Dolžina: 136 minut 
Cena vstopnice za filmski ciklus je 
500 SITI 

Cena vstopnic: za redne predstave 
600 SIT, za predpremire 700 SIT, za 
otroške matineje 400 SIT, za filmski 
ciklus 500 SIT. 
Rezervacije vstopnic po telefonu 
niso možne. V predprodaji lahko 
kupite vstopnice tudi za teden dni 
naprej, pri blagajni kina, vsak dan, 
eno uro pred prvo predstavo in 
dalje. 

Informacije o predstavah: 898 24 93 
od ponedeljka do petka od 8. do 14. 
ure. 
Informacije in predprodaja vstopnic: 
898 24 91 eno uro pred prvo 
predstavo in dalje. 

V juliju in avgustu - sprememba 
urnika lilmskih predstav I 

DEZURSTVA 
Zdravstveni dom Velenje 
OBVESTILO 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani 
zavarovanci, obveščamo ras, da je 
tel.: 112 rezervirana za službo nujne 
medicinske pomoči. Na to telefonsko 
številko poklićite SAMO V NUJNIH 
PRIMERIH, ko je zaradi bolezni ali 
poškodbe ogroženo življenje in je 
potrebno takojšnje ukrepanje ekipe za 
nujno medicinsko pomoč. Pogovore 
na tej številki snemamo. Za informa-
cije v zvezi z reševalno službo kličite 
na telefonsko številko 851-065, 
dežurno službo pa na 856-711. 

Zdravniki: 
Četrtek, 15. julija - dopoldan dr. 
Kočevar, popoldan dr. Rus, nočni 
dr. Kočevar in dr. Urbanc 
Petek, 16. julija - dopoldan dr. 
Puvalič, popoldan dr. Lazar, nočni 
dr. Puvalič in dr. Slavič 

Telekarti C6 maio eur?o chip VašaTelekart ica , b rez eurochipa, bo 
veijavna do I. s e p t e m b r a . 

Telekom Slovenije zaradi številnih z lorab 
javnih telefonskih govor i ln ic uvaja 
Telekart ico z eurochipom. Zaradi 
varnost i in zanesljivejše uporabe b o m o 
moral i do I. sep tembra predelati vse 
govori lnice tako, da bodo sprejemale le 
še kart ice z eurochipom. 

Če imate še neizkoriščenoTelekartico 
brez oznake eurochip,Vas vabimo, da se 

oglasite v najbližjiTeletrgovini in 
neveljavnoTelekarticoVam bomo 

zamenjali z novo. Število neporabljenih 
impulzov b o m o zaokrožili vVašo korist. 
INFORMACijE NA BREZPLAČNf TELEFONSKI ŠTEVILKI , 

080 80 OI VjTelekom 9nnn 
Slovenije z *em •Z.UV'J 

Sobota, 17. julija - dežurni dr. 
Urbanc in dr. Gusič 
Nedelja, 18. julija - dežurni dr. 
Urbanc in dr. Gusič 
Ponedeljek, 19. julija - dopoldan 
dr. Slavič, popoldan dr. Puvalič, 
nočni dr. Kočevar in dr. Lazar 
Torek, 26. junija - dopoldan dr. 
Kočevar, popoldan dr. Puvalič, 
nočni dr. Gusič in dr. Slavič 
Sreda, 21. julija - dopoldan dr. 
Kočevar, popoldan dr. Puvalič, 
nočni dr. Vidovič in dr. Stupar 

Zobozdravstvo: 
17. in 18. julija - dr. Vesna Pupič-
Gaberšek, v dežurni zobni ambu-
lanti, Vodnikova 1, Velenje. 

Lekarna v Velenju: 
Dežurna služba je organizirana 
neprekinjeno. Tel.: 898-18-80. 

Od 16. julija do 23. j u l i j a - l v o 
Zagožen, dr. vet. med., mobitel 
0 6 0 9 / 6 3 3 - 6 7 7 . 

Dežurna pogrebna služba 
PUR pokopališče Podkraj: 

Telefon: 063/865-866, 
0609/640-208, 
0609/620-128. 

I f l ^ l m^m 
W i c l l u l ; 
1 l i l i l M l t l l , 

ČETRTEK, 15. iuli ja: 6 00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko upravo Slovenj Gradec; 7.30 
Poročila; 8.00 Policijski nasveti; 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo Policijsko 
upravo Celje; 9.00 Zanimivosti in vedeževanje; 9.30 Poročila; Povabilo 
Olimpijskega komi te ja -špor ta za vse; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 
14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj,kje,kaj; 16.30 
Poročila; 17.00 Zdravniški nasveti; 18.00 DJ news; 18.30 Poročila; 19.00 
Na svidenje. 

PITEK, 16. julija: 6.00 Pozdrav; 6 .30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto n io to zveze Slovenije; 
7.20 Kličemo Policijsko postajo Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.30 
Poročila; 8.45 Kličemo Policijsko upravo Celje; 9.00 Turisfična ponudba 
Zreč in Rogle; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 
Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj.kje.kaj; 16 .30 
Poročila; 17 .00 Glasbeni gost; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

SOBOTA, 17. julija: 6 0 o Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko postajo Slovenj Gradec; 7.30 
Poročila; 8.00 Polepšajmo si sobotno jutro; 8.30 Poročila; 9.30 Poročila; 
Izbor pesmi tedna; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; ČesUtke; 14.30 
Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 
Poročila; 18.00 V imenu sove; 19.00 Na svidenje. 

NEĐEUA, 18. juli ja: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, kaj; 
9 . 3 0 Krčma pri Strašnih Jožetih; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. 
blok čestitk; 14.45 EPP; 15.0011. blok čestitk; 15.45 EPP; 17.00 Namine 
čestitke; 17.30 Minute z domačimi ansambli; 18.30 Poročila; 19.00 Na 
svidenje. 

PONEDEUEK, 19. julija: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročtla; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto 
zveze Slovenije; 7.20 Kličemo Policijsko postajo Slovertj Gradec; 7.30 in 
8.30 Poročila; 8.45 Kličemo policijsko upravo Celje; 9.30 Poročila; 10.00 
Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15 .80 Aktaalno; 15 .30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 fH)itedeijkov šport; 
17.30 DJ time; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

TOREK, 20. julija: 6.00 Dobro jutro; 6 .30 Poročila; 7 .00 
Horoskop; 7.15 Cestne informacije Avto moto zveze Slovenije; 7 .20 
Poročilo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8 .00 Rađijski džuboks; 
8.30 Poročila; 9.00 Kmetijski nasveti; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 
14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 
Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj. kje, kaj: 16.30 Poročila; 17.00 Naši 
kraji in Ijudje; 18 .30 Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

SREDA, 21. juli ja: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto moto zveze Slovenije; 
7.20 Poročilo Policijske postaje Slovenj Gradec; 7.30 Poročila 8 .30 
Poročila; 8.45 Kličemo Policijsko upravo Celje; 9.00 Zanimivosti; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pesem ted-
na; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.20 Govorimo 
o filmu; 17.00 Mi in vi; 18.00 Živ žav; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

Banka Velenje, d.d., Velenje, bančna skupina 
Nove Ljubljanske banke, Rudarska 3, Velenje 

OBJAVLJA 
JAVNI RAZPIS ZA PRODAJO 
POSLOVNEGA PROSTORA 

vTopolšici, Topolšica 85/d, z zbiranjem ponudb 

Predmet prodaje je poslovni prostor v pritlični etaži 
večnamenskega objekta "Topolšica", Topolšica 
85/D, v skupni izmeri 48,00 m2. Knjigovodska 
vrednost nepremičnine znaša 7.919.000,00 SIT. 
Ponudnik je lahko pravna oseba s sedežem v Republiki 
Sloveniji in fizična oseba, ki se izkaže s slovenskim 
državljanstvom. 
Nepremičnina je naprodaj po načelu "videno-kupljeno". 
Prometni davek in druge dajatve ter stroške prenosa 
lastnišva nosi kupec. 
Interesente vabimo, da svoje pisne ponudbe oddajo v 
Banki Velenje d.d., Velenje, bančni skupini Nove 
Ljubljanske banke, Rudarska 3, Velenje (Sektor splošnih 
poslov), najkasneje do vključno 31. 7. 1999. 
Odpiranje ponudb bo komisijsko, z najugodnejšim 
ponudnikom pa bo sklenjena kupoprodajna pogodba. 
Ponudnik si pridrži pravico, da kupoprodajne pogodbe ni 
obvezen skleniti z nobenim od ponudnikov. 
Dodatne informacije so možne po telefonu 
063 8995 258 (g. Oder). 

banka velenje 
Banka Velenje d.d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke 
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mali OGLASI 
A P A R A T I I N S T R O J I 
UGODNO PRODAM rabljen pratni 
stroj na 16 prog. in slivovo žganje. 
Teleton 851-159. 
HLADILNIK, pralni stroj in zamrzo-
valno omaro, prodam. Telefon 
853-774, po 19. uri. 
PRODAM 50 litrski zamrzovalnik. 
Telefon 882-229. 
P0 SIMBOLIČNI CENI prodam 
zamrzovalno skrinjo in kombi Iveko 
Rival, letnik 90, reg. do 2/2000. 
Telefon 854-534. 
MALO RABLJEN varilni aparat -
usmernik Gorenje Vartstroj Varus, 
200, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 865-682. 

G L A S B I L A 
CITRE HOLCMAN prodam. Kupim 
rabljen betonski mešalec. Telefon 
858-412. 

K U P I M 
KNJIGEZA 1. letnik srednje 
zdravstvene šole, kupim. Telefon 
863-050. 

LOKALI 
V VELENJU IŠČEMO prodajno 
poslovne prostore (100 - 150 m2) s 
skladiščem in parkirnim prostorom, 
lahko tudi starejši objekt. Ponudbe 

naGSM 041-672-330. 

O S T A L O 
INŠTUIRAM MATEMATIKO za 
osnovno in srednje šole. Telefon 
856-801. 
NA OTOKU PAGU, v kraju Povljana 
oddajamo apartmaje. Telefon 
00385-23-692-227. 
VIKEND BLIZU ATOMSKIH TOPLIC, 
6 ležišč, od 3. 8. dalje oddam. 
Telefon 885-510. 

P O S E S T I 
VIKENĐ PARCELO z dokumentacijo 
v Savinjski dolini, prodam. Telefon 
041-520-055. 
NA RELACIJI VELENJE ŽALEC 
prodam poslovno stanovanjski 
objekt v obratovanju ali zamenjam za 
hišo ali stanovanje. Telefon 063-
865-057. 

P R O D A M 
PR0DAM UČBENIKE za 4. in 5. 
razred osnovne šole. Telefon 063-
893-317. 
KVALITETNO BELO VINO, prodam. 
Telefon 763-653. 
DOMAČE SLIVOVO ŽGANJE i n 
jabolčnik, prodamo. Telefon 
863-234. 
STAREJŠE SOBNO KOLO, ugodno 

prodam. Telefon 865-007. 
PRODAM ODLIČNO OHRANJEN 
kotel za žganjekuho, 80 litrov. Cena 
po dogovoru. Telefon 865-682. 

S T A N O V A N J A 
KUPIM GARSONJERO ali menjam za 
vikend. Telefon 041-686-094. 
V LJUBLJANI, v Šiški, iščem 
sostanovalko, študentko. Telefon 
892-194. 
DVOSOBNO STANOVANJE, v bližini 
Velenja, oddam v nejem zakoncema 
brez otrok. Pogoj je enoletno 
predplačilo. Kličite po 19. uri 
866-339. 
V VELENJU ODDAM DVOSOBNO 
OPREMLJENO STANOVANJE. 
Predplačilo. Telefon 041-720-954. 
GARSONJERO V VELENJU oddam v 
najem. Telefon 850-981. 

S T A N . O P R E M A 
NADSTROPNO OTROŠKO 
POSTELJO z dvema jogijema 
prodam za 20.000 SIT. Telefon 
861-487. 
ODDAMO POSTELJO z jogijem 90 x 
190. Telefon popoldan 866-252. 

V O Z I L A 
GOLF JXD letnik 86,150.000 km, 
odlično ohranjen, prodam. Telefon 
063-850-862. 
TRAKTOR, SAMO DELFINO, 35 KM, 

4 pogon, 1400 del. ur, kiper prikoli-
co, 3 tone in sprednji hidravlični plug 
za oranje snega, prodam. Telefon 
89-71-710, od 9. do 16. ure. 
OTROŠKO GORSKO KOLO Scot 
Junior, ugodno prodam. Telefon 
832-232. 
PRODAM ZASTAVO 35.8, letnik 
1987, keson dolžine 4,20 m, vozen, 
z B kategorijo. GSM 041-715-364. 

Z A P O S L I T V E 
IŠČEMO ŽENSKO SREDNJIH LET za 
pomoč v gospodinjstvu. Telefon 
zvečer 0043-42-27-40-22. 

Ž I V A L I 
PRAŠIČKE, 20 do 30 kg težke, 
primerne za odojke, prodam. Telefon 
850-929. 
PRODAM OVNA, starega 6 mese-
cev. Telefon 0602-55-812. 
DVA KOZLIČKA za zakol ali nadaljnjo 
rejo ter avtoalarm, prodam. Telefon 
893-784. 

PR0DAJA MLADIH KOKOŠI 
NESNIC, ki že nesejo, v nedeljo 
18. 7. od 8. do 8.30 ure v 
Šaleku pri cerkvi. Telefon 0602-
61-202. (Stare so 6 mesecev). 

BIKCA PRODAM. Telefon 041-794-
301. 

MESTNA OBCINA VELENJE 

Mestna občina Velenje, Urad za gospodarstvo in finance 
razpisuje prosto delovno mesto 

svetovalca II za kmetijsko gospodarstvo 
z nas ledn j imi razpisn imi pogoj i : 

- VII. s topn ja (univerzi tetna) ag ronomske smer i 
- 3 leta de lovnih izkušenj 
- znanje osnov računa ln iškega p rog rama W i n d o w s 
- državl jan Republ ike Sloveni je 
- ostal i pogoj i iz 4 . č lena Zakona o de lavc ih v državnih organih 

Delovno razmer je bo sk lenjeno za nedo ločen čas s po ln im 
de lovn im č a s o m in š e s t m e s e č n i m p o s k u s n i m de lom. 

Prijave z dokazi l i pošl j i te na naslov: Mes tna obč ina Velenje, 
Urad župana in sp lošn ih zadev, T i tov t rg 1, Velenje. 
Rok za pr i javo 8 dni po objav i razpisa. 
O izbiri b o m o kandidate obvest i l i v 15 dneh po izteku roka za 
pr i javo. 

Tajnik obč ine 
Andre ja Katič, univ.dipl. iur. 

GIBANJE PREBIVALSTVA 

TRGOVINA KOŠARICA m 
Pernovo 17a (pri Veliki Pirešici) f^ 

| Telefon/fax: 063/728-080 m m m 

POSEBNA PONUDBA 
NAP0LITANKE 1KG 4 6 9 , 9 0 
0LJE ZVEZDA V ZABOJU 1L 1 9 8 , 9 0 
K A V A B A R 1 0 0 G 1 4 4 , 9 0 
SLADKOR 50 /1KG 1 2 4 , 9 0 
SADNI SIRUP ANETA 3L 6 4 9 , 9 0 
M0KA T 5 0 0 KATIČ 2 5 / 1 K G 6 1 , 9 0 
ALPSKO MLEKO V KART. 1L 1 1 9 , 9 0 
SIR EDAMEC 1KG 7 9 9 , 9 0 
K ISZAVLAGANJE 3 L 2 4 9 , 9 0 

K R M N I J E Č M E N 2 4 , 9 0 
KRMILNA MOKA 1 7 , 9 0 
VVEISSER RIESE 3 ,6KG 6 9 9 , 9 0 
RADENSKA V ZAV. 1 ,5L 1 0 9 , 9 0 
JERUZALEMČAN V Z A B . 1 ST. 2 9 8 , 9 0 
PIVO LAŠKO V ZAB. 1 ST. 1 2 6 , 0 0 
BIBITA LAHKA V ZAV. 1 ,5L 1 0 9 , 9 0 
GORILEC ZA PLINSKI ŽAR 5 . 5 9 9 , 0 0 
H 0 B B Y CAT ZA MUCE 5KG 1 . 2 5 0 , 0 0 

CENE VELJAJO DO RAZPRODAJE ZALOG! 
VABIMO VAS V NAŠO PRODAJALNO, KJER VAS ČAKA V E U K A I Z B I R A KRMIL , 

K R M N I H ŽIT, M O T O R N A O L J A I N DROBNI GOSPODINJSKIAPARATI . 
ZA VROČE DNI PA LAHKO KUPITE V KOŠARICI ŽE OHLAJENO PIJAČO. 

*KDOR VARČUJE- V KOŠARIC! KUPUJE!* 

1 0 7 , 8 M H z F M 8 8 , 9 M H z F M 
S T t R h O H D S 

KM¥!®P0$REDNtfIV0 

AU 
ŽEUTE 

PRODATI 
DELNICE? 

Prijazno osebje vam je na voljo, zato 
pokličite in jih obiščite v poslovalnicah: 
Velenje; Foitova 2r tel.: 063/870-070 
Celje; Cesta 14. divizije 14, tel.: 486-086 
Sloverj gradec; Ozka ulica 4, tel.: 0(02/511-1(1 
Vesefimo se sodelovanja z vami. 
fllla kolektiv 

mali OGLASI 
in ZAHVALE 

s: 8 9 8 17 5 1 

Upravna enota Velenje 
Poroke: 

Katarina Rednak, Florjan št. 269 in 
Janez Paradiž, Mežica, Podjunska 
ul. št. 31; Bernarda Kušer, 
Topolšica št. 152 in Marjan Plešnik, 
Topolšica št. 152; Maja Ocepek, 
Velenje, Cesta Františka Foita št. 6 
in Peter Blaj, Velenje, Tomšičeva c. 
št. 11. 

Franc Miklavžina, Topolšica št. 
198/a, roj. 1918; Ljudmila 
Skornšek, Kavčešt. 26, roj. 1933; 
Janez Jazbec, Breg pri Polzeli št. 

78, roj. 1925; Boris Verko, Šoštanj, 
Prešernov trg št. 12, roj. 1976; 
Janez Funtek, Veliki vrh št. 32, roj. 
1911; Branko Bajuk, Portorož, 
Belokriška c. št. 46, roj. 1930; Ema 
Dešman, Krnica št. 3, roj. 1919; 
Janez Bačovnik, Lepa njiva št. 57, 
roj. 1924. 

Upravna enota Žalec 

Milan Henrik, star 69 let, Vrbje 16; 
Vincenc Pestotnik, star 78 let, Orla 
vas 13; Franc Dobovičnik, star 77 
let, Celje; Lucija Mahnič, stara 74 
let, Celje, Na otoku 6. 

mDUSETI d.o.o. 
TRGOVINA - SERVlS PARIŽLJE 8 / A, 3314 BRASLOVĆE Tel. / fax: 063 / 700 - 1170 

TRGOVINAIN SERVIS MALE KMETIJSKA MEHANIZACIJA 
» i Đ n s e r e d i g * m m T m M M . » a «• 
(OREGON ) Husqvarna STŠnL, 

NOVA TELEFONSKA ŠTEVILKA: 063 / 700-1170!! 
0b nakupu Vam aparat ses tav imo , p re izkus imo in vas p o u č i m o o pravi ln i uporab i . 

SERVIS IN REZERVNI DELI ZAGOTOVLJENI. 
Del. čas: vsak dan od 7 . 0 0 do 1 8 . 0 0 ure, ob sobo tah od 7 . 0 0 do 12 .00 ure 

V a b l j e n i ! 

Sl ZEUTE KUPITI 
HIŠO? 
Morda ja ravno katera 
iz naše evidence 
primerna za vas! 
POKLIČITE: 
041/605-786 

063/ 861-835, 0609/ 824-775, 041/ BOS-786 

sniri /'// \/(t( 
(d hli/niili 

\t(t IKljlllljM 
((/ li\('(Clill iH lClill 

in /dhsti 

PE VRTNARSTVO 
POGREBNA SLUŽBA 

Dovolite, c/o vam v najtežjih trenutkih 
priskočimo na p o m o č in poskrtjimo za 
vse potrebno pri organizaciji pogretDa. 
Pogoje plaoila dogovarjamo posetoej. 

POGREBNA SLUŽBA PUP, POKOPALISCE PODKRAJ 
063/865-866, 0609 640 208,0609/620 128 

V SPOMIN V SPOMIN 

J F 7 >W 
m" j Š ANTONIJIHUDEJ 

rojeni Usar 

Težko v e r j a m e m o , d a j e mini lo že le to dni, o d k a r nas j e zapust i la 
naša m a m a in s tara m a m a . 

N o t r a n j e in d u h o v n o n a m je še boi j blizu. Ko t svetia iuč, ki sveti v temi in kaže pot . 
Kaže na neki drugi Vir, ki l ahko poteš i vse naše po t r ebe . 

Hva la vsem, ki pos to j i te o b n j e n e m grobu, s svečko in cvet jem. 

VSINJENI 

ZAHVALA 

o b n e n a d n i in boleči izgubi d r age žene , m a m e , 
tašče in s ta re m a m e 

UUDMILE SKORNŠEK 
rojene VERDEV 

31. 8.1933 - 4. 7.1999 

se iskreno zahva l ju j emo so rodn ikom, pr i ja te l jem, s o s e d o m in z n a n c e m 
za pomoč , i z rečeno sožalje, d a r o v a n o cvet je in sveče. 

Hvala osebju Zdravs tvenega cen t r a Velenje in Bolnišnice Topolšica, -
KS Podkra j - Kavče, g o s p o d u župniku , pevcem in govorniku, izvajalcu Tiš ine 

t e r pog rebn i službi U s a r . 
Hvala vsem, ki s te j o imeli rad i in ste j o pospremi l i n a n jen i zadnj i pot i . 

Žalujoči: mož Martin, hči Tatjana, sin Maksimiljan, sestra Mari, brat Lojze 
ter Viktor z druiinami 

ZAHVALA 
•T - • ' 

O b izgubi d ragega moža , oče ta in b r a t a 

JANEZA BAČOVNIKA 
z Lepe njive 

22.11.1924 - 10. 7.1999 

> • 

Telo 77 ovenelo, 
srce v bolečini izkrvavelo. 
Vživljenju si trpel, 
le malo sreče si imel. 
Zazvonil zadnjič bo zvon, 
gomila zadnji Ti bo dom, 
tam čaka Te mir, tišina, 
v nebesih, ljubezen in milina. 

se i skreno zahva l ju j emo vsem so rodn ikom, 
sosedom, p r i j a t e l j em in z a n a n c e m , ki so n a m 

o b t eh težkih t r enu tk ih stali o b strani . 
Še posebe j se zahva l ju j emo gospodu dr . R e z a i j u 

in oseb ju Bolnišnice Topolšica. 

Žalujoči vsi njegovi 



Pred vilo Herberstein je župan s pomočjo brezhibnega prevo-
da (in še kakšne zanimivosti) Matjaža Črnovška komisiji 

predstavil razvoj mesta in njegove glavne značilnosti. Potem 
so nazdravili in se posladkali z odličnim 

borovničevim zavitkom. 

Vožnja s turističnim vlakom je bila v vročem poletnem dnevu 
več kot prijetna, komisiji pa je nudila tudi možnost ogleda 

mesta, sajje bilo časa, ob vsem, kar smo jim Velenjčani 
želeli pokazati, malo. In imeli smo kaj pokazati. 

znati, da je bilo za to nareje-
nega ogromno in da je podoba 
mesta danes takšna, da je lah-
ko vsem v ponos. Kako dolgo 
bo takšna ostala, pa je odvisno 
samo od nas. Pa še to - komisi-
ja je bila navdušena nad števi-

lom in lepoto rož na balkonih 
blokov in zasebnih hiš. To pa 
je bil tisti prispevek k lepoti, ki 
mu v mestu vsako leto res da-
jemo več pozornosti. 

• Bojana Špegel 

Življenje v oblečeni hiši 
Propatlajočo hišo v Starem Veienju so morali zaščititi 

Ni dolgo tega, ko smo na 
straneh našega tednika obširno 
pisali o propadajoči hiši na Sta-
rem trgu 27 v Starem Velenju. To 
je tista hiša, ki jo že dober mesec 
prekrivajo platnene "zavese", s 
katerimi so zastrti tako zidarski 
odri kot okna stavbe. Nekateri 
trdijo, da so eno od najslabše 
ohranjenih stavb v mestu, ki je 
takšna tudi zaradi dolgega pro-
cesa denacionalizacije, skrili le 
zaradi evropske komisije, ki je v 
torek ocenjevala lepote Velenja. 
Odgovorni trdijo, da to ni res. In 
da so hišo, ki je nevarna tako za 
stanovalce kot mimoidoče, 
morali zaščititi tudi po nalogu 
gradbenega inšpektorata. 

Nič ne bi bilo narobe, če ne bi 
bili v propadajoči hiši še vedno 
zasedeni dve stanovanji. V ured-
ništvu se je prejšnji teden oglasil 
Suad Ljevakovič, ki je v njej pred 
tremi leti kupil enosobno stano-
vanje. "Videl sem, da je hiša v 
slabem stanju, a cena je bila 
dokaj ugodna. Imel sem 
družino, ženo in majhnega sina, 
in takrat nisem imel druge izbi-
re. Za 44 kvadratnih metrov sem 
odštel milijon in pol SIT, takrat-
nih 15 tisoč DEM. Nisem pa 
vedel, da je stavba v denaciona-
lizacijskem postopku," trdi Lje-
vakovič. Za težave s propada-
jočo hišo, v kateri je kar 1 i last-
nikov, od tega pa je MO Velenje 
lastnica borih 8 kvadratnih 
metrov površin, naj bi izvedel 
šele lansko leto pred volitvami. 
Takrat naj bi mu vsi veliko 
obljubljali, po njegovih besedah 
pa bolj malo izpolnili. Kot pravi, 
jc življenje v hiši po tem, ko so 
pred mesecem dni namestili 
zaščito, brcz da bi ga kdo kaj 
vprašal ali ga o nameri obvestil, v 
vročih poletnih dneh postalo 

neznosno. "V stanovanju nismo 
imeli ne svetlobe, ne zraka. Ker 
ni bilo nikjer nobene table za 
začetek obnove, postavili pa so 
prave gradbene odre, sem napi-
sai prijavo na gradbeno inšpek-
cijo. Obiskala sta me dva 
inšpektorja in v zapisniku piše, 
da je župan ukazal, da hišo 
"apdekajo". Prekipelo mi je, ko 

Suad Ljevakovič: "Prekipelo 
mije, ko je žena zbolela. 
Če bodo sedaj odstranili 

zaščito, bom občino tožil!" 

mi je žena omedlela. Se sedaj 
hodi k zdravniku, kjer ji oprav-
Ijajo različne preiskave. Zelel 
sem k županu, a me ni imel časa 
sprejeti. Sprejel pa me je Tone 
Brodnik, ki je res takoj ukrepal 
in že dan po mojem obisku 
poslal k meni komisijo, v kateri 
sta bili predstavnici občine in 
stanovanjskega podjetja Linea. 
Predstavnica občine Blaženka 
Cujež me je vprašala, če bo.-n 
zdržal še kakšen teden, pa sem 
odgovoril, da ne. Res so potem 
takoj delno odstranili "zavese" 

na eni strani hiše, na drugi pa še 
vedno ne." Ljevakovič je pre-
pričan, da so hišo zaščitili le 
zaradi komisije, kar naj bi mu 
omenilo veliko ljudi. Tudi bese-
de Blaženke Čuješ, strokovne 
delavke za sanovanjsko področje 
iz MO Velenje, je razumel tako, 
kot da naj potrpi še en teden, 
potem pa bodo hišo tako ali tako 

"oblekli" samo zaradi evropske 
komisije. Povedal nam je še, da 
so se resnično trudili, da bi rešili 
stanovanjski problem Ljevako-
vičeve družine, kljub temu, da je 
občina lastnica borih 8 kvadrat-
nih metrov v hiši. Ker je zapo-
slen na Premogovniku, so 
poskušali najti drugo stanovanje 
s pomočjo njegovega podjetja. 

Hiša na starem trgu 27 že nekaj let ne kaže lepe podobe. 
Takšna je bila, preden so jo pred dobrim mesecem skriii za 

zaščitne plahte. 

takoj preselili vanj. "Stanovanje 
sem zavrnil, ker se ne bi preselil 
na boljše. Tako sem vsaj na svo-
jem," nam je na vprašanje, če je 
to res, nasleđnji dan zatrdil 
Suad, saj nam tega ob obisku v 
uredništvu ni povedal. 

Blaženka Čuješ nam je pove-
dala, da si Ljevakovič stanovanja 
v vili Bianki, ki so mu ga ponudi-
li že februarja, ni niti ogledal, 
čeprav so mu povedali, da so ga 
obnovili in napeljali nove elek-
trične vode. Podpisal je izjavo, 
da ga ne sprejme. Odločno pa je 
tudi zanikala, da naj bi mu rekla, 
da bodo zaščito odstranili takoj 
po obisku Evropske komisije. 
"Takih izjav kot strokovna 
delavka ne morem in ne smem 
dajati, saj dobro vem, da na MO 
Velenje pospešeno iščemo 
možno rešitev za to stavbo in da 
smo zaščito namestili zaradi 
varnosti mimoidočih. Ce me je 
Suad Ljevakovič tako razumel, 
me je razumel narobe, saj sem 
ga vprašala le, če bo lahko 
"potrpel" še kakšen teden, da na 
Linei, ki smo jo izbrali za uprav-
Ijalca stavbe, podpišejo pogodbe 
z vsemi 11 lastniki hiše. Sele po 
tem bo lahko Linea prevzela 

upravljanje stavbe, odločitev, 
kako se lotiti obnove, pa naj bi 
tudi kmalu našli. Res je bilo v 
stanovanju vroče, pa tudi svetlo-
be je primanjkovalo, zato smo 
takoj ukrepali in na tisti strani, 
kjer ima družina več oken, delno 
odstranili zaščito." nam je pove-
dala. 

Zagotovo življenje v 
"oblečeni" hiši, sploh sredi pole-
tja, za družino Ljevakovič ni lah-
ko. A ob vsem slišanem si lahko 
postavimo več vprašanj. Je res 
neizogibno, da denacionalizacij-
ski potopki tečejo tako dolgo, da 
lahko prav zaradi počasnega 
reševanja primerov kot je ta, pri-
de celo do tragičnih nesreč. In če 
že tečejo tako dolgo, je res treba 
upoštevati želje upravičencev po 
obliki vrnitve premoženja? Bi 
lahko MO Velenje za rešitev 
tega problema naredila še več? 
Razen, da res odstrani zaščito in 
s tem ogrozi še mimoidoče, ki jih 
v starem delu mesta ni malo, 
Stanovanjska stiska je, žal, že 
nekaj let prisotna tudi v Velenju, 
ob iskanju rcšitve pa se vedno, 
(spet) žal, ne moremo naslanjati 
le na "državo". 

• Bojana Špegel 

"slekli". "Če je to res, bom vložil 
tožbo proti MO Velenje," trdi 
Ljevakovič. Kot nam je povedal, 
želi, da odgovorni na občini jav-
no povedo, ali je res, da so "to 
velenjsko sramoto skrili le za 40 
dni." 

"To ni zaradi evrop-
ske komisije!" 

In točno takšno vprašanje 
smo zastavili odgovornim. Tone 
Brodnik, predstojnik urada za 
javne gospodarske zadeve na 
MO Velenje, je odločno zanikal, 
da bi hišo na Starem trgu 27 

Žal na prednostni listi družina ni 
tako visoko, da bi ga lahko dobi-
la v doglednem času. Potem so 
mu ponudili nadomestno stano-
vanje za čas obnove objekta, kar 
je ena od možnosti za rešitev 
hiše. Po drugi naj bi stavbo celo 
porušili in na tem mestu zgradili 
novo. Težave pa so, ker brata, ki 
sta vložila denacionalizacijski 
zahtevek, ne sprejmeta nobene 
od ponujenih rešitev, v naravi pa 
stavbe v takšnem stanju ne želita 
prevzeti. Ker so na MO Velenje 
iani odkupili stanovanje v Vili 
Bianki, bi se lahko Ljevakoviči 

Tako pa izgleda v teh dneh. Kako dolgo še? 

Velenje je bilo v torek obsija-
no s soncem, kar je bila nagra-
da narave neutrudnemu delu 
vseh, ki so zadnja dva meseca 
pripravljali mesto na obisk ev-
ropske komisije Entente flora-
le, ki izbira najbolj urejeno ev-
ropsko mesto. Bilo je tako le-
po in čisto, kot že dolga leta 
ne. Ne le komunalci, cvetličar-
ke, cestarji, odgovorni na MO 
Velenje, tudi Velenjčani in Ve-
lenjčanke so tekmovanje vzeli 
za svoje. No, brez perila na 
balkonih ni šlo. A morda se 
bomo tudi te navade odvadili, 
če bomo, kot napovedujejo na 
MO Velenje, za najlepše ev-
ropsko mesto tekmovali tudi v 
prihodnjih letih. 

Enajstčlanska evropska ko-
misija je v Velenje prispela že 
v ponedeljek zvečer, po tem, 
ko so ocenjevali Kranjsko go-

najlepšo vas. Predstavniki 
občine so z njimi preživeli 
večer v Hotelu Paka, kjer so 
gostje prenočili, to pa je bila 
tudi prva priložnost za pred-
stavitev mesta. 

V torek ob 9. uri dopoldne je 
skrbno izbrane predstavnike 
enajstih evropskih držav, ki so 
hkrati poznavalci posameznih 
področij, ki dajejo lepoto in 
vtis o posameznem mestu 
(med njimi so biolog, krajinar, 
arhitekt, ministrica za turizem 

in rektor univerze), v mestni 
hiši sprejeli župan Srečko 
Meh in njegovi sodelavci. 
Župan je zaradi obiska komi-
sije celo prekinil letovanje na 
oddaljenem Lastovu, v pred-
stavitvenem govoru pa je po-
udaril, da mesto letos praznu-
je 40 letnico. 

Komisija se je najprej peš 
odpravila na mestno otroško 
igrišče, ki je bilo že dopoldne 
polno igre željnih otrok. Pred-
stojniki posameznih sekretari-
atov in župan so sproti razla-
gali, kaj vse smo postorili v za-
dnjih letih in kakšne načrte še 
imamo. Gostje so bili nav-
dušeni nad lepoto Vile Her-
berstein, tako njene okolice 
kot notranjosti, tu pa so izve-
deli tudi veliko o razvoju in 
značilnostih mesta. Pot so na-
daljevali s turističnim vlakom 
ON> ogledali obnovljonoi tas 
Šalek, v rtjej tudi cerkvico Sv.v 
Andreja, ki jo je predstavil 
župnik Jože Vehovar, zgodo-
vino naselja pa Tone Ravnikar 
iz velenjskega Muzeja. Sledil 
je ogled strogega centra me-
sta. Sprehodili so se po Can-
karjevi in Titovem trgu, kjer 
so malčki iz velenjskih vrtacev 
v času njihovega obiska risali s 
kredami. Nastajale so kreativ-
ne, simpatične podobe, na 
bleščeče črni, novi asfaltni 
prevleki. Pred Titovim spome-

Člani komisije so svoje delo vzeli resno; vse slišano in videno 
so skrbno beležili, ob tem pa so bili tudi iskreno radovedni. 

nikom so izvedeli še marsikaj 
o novejši zgodovini mesta, za-
znamovanega z razvojem pre-
mogovništva. 

Od tu so pot nadaljevali v 
glasbeno šolo, gasilski Muzej 
Valenci, bodoči "Sončni park", 
okrepčali pa so se na kosilu v 
restavraciji Oaza pri mestnem 
stadionu. Popoldne je goste, ki 
so ves čas skrbno beležili vidc-
no in povedano, ob tem pa so 
bili tudi iskreno radovedni, 
čakalo še veliko 
du naselja Kinta Kunte so se 
sprehodili ob velenjskih jezerih 
in tamkajšnjem rekreativnem 
območju. Obiskali so Erico, pa 
Premogovnik in eno najlepše 

urejenih podjetij v Sloveniji, 
velenjsko Gorenje. Pozno po-
poldne so jim predstavniki me-
sta predstavili še projekte, ki 
jih kanijo uresničiti v prihod-
njih letih, potem je komisija 
zasedala za zaprtimi vrati, po 
večerji pa šo si na velenjskem 
gradu ogledali še koncert sku-
pine Šukar. 

Rezultati tekmovanja bodo 
uradno znani šele septembra, 
saj si mora komisija ogledati 
Še dobršen del sodelujočih ev-
ropskih mest. Po prvih indivi-
dualnih pogovorih s predstav-
niki komisije bodo ocene ure-
jenosti mesta dobre, Ve-
lenjčani pa moramo tudi pri-


